


# ភាពជាអ្នកដឹកនាំ

 សូមអរគុណ បងប្រុសវីលៀម។ ស្វាគមន៍ បងប្រុសស្លាណូហើយនិងភរិយា របស់គាត់ ហើយនិងប្រតិភូទាំងអស់នៅទីនេះ នៅពិធីដប់លៀងនាយប់ នេះ។ វាពិតជាឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យណាស់ដែលមានវត្តមាននៅទីនេះ។ ខ្ញុំបានទន្ទឹង ចាំវេលានេះចាប់តាំងពីយើងបានចាប់ផ្តើម។

2 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់អរគុណស្ត្រីម្នាក់នោះ ខ្ញុំមិនបានចាំឈ្មោះរបស់គាត់ទេ បី លលី ទើបតែប្រាប់ខ្ញុំ ថាគាត់បានឲ្យខ្ញុំនូវប្រអប់ស្ករគ្រាប់គ្រីស្តម៉ាស ហើយបាន យកទៅដាក់ក្នុងវេលានៃជីវិតនាទីមុននេះ។ បងស្រីនោះ ដែលខ្ញុំមិនចាំពីឈ្មោះ នោះទេ។ គាត់មកពីទីនេះនៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។ នោះគឺជាការដូបុណ្យណូអែល លើកទីមួយរបស់ខ្ញុំ។ ដូច្នោះ—ខ្ញុំសូមអរគុណដល់បងស្រី។

3 ឥឡូវនេះ នៅយប់នេះវាគឺ...ឥឡូវនេះនៅតុកសុន ម៉ោង១៨នាទី ប៉ុន្តែខ្ញុំ គិតថាវាទើបតែម៉ោង៨នាទីប៉ុនោះនៅទីនេះ។ ដូច្នោះយើង...ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អ ណាស់ក្នុងចំណោមបងប្អូន ខ្ញុំជាអ្នកអធិប្បាយដ៏វែង។ ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថា... [ក្រុមជំនុំអបអរ—Ed] សូមអរគុណ។ ដូចជា...សុទ្ធតែមនុស្សល្អៗនៅទីនេះ។ ខ្ញុំ សូមអរគុណ។

4 ប៉ុន្តែខ្ញុំ—បានអធិប្បាយតិចតួច ស្ទើរតែ នៅយប់នេះ ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ពេលដ៏ វែងឆ្ងាយ—ពីស្រីវិជិត ហើយឆ្លងកាត់ជនបទ(មកតាមផ្លូវ) ពីមួយយប់ទៅមួយយប់ ហើយអ្នក—ងារញ័រ អ្នកដឹងទេ វាត្រជាក់ ហើយបំពង់ករបស់អ្នកស្អក។ ខ្ញុំចាប់ ផ្តើមចេញពីស្រីវិជិត។ ខ្ញុំបានបាត់បង់សក់របស់ខ្ញុំនៅពេលដែលខ្ញុំនៅទីនោះ... កាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន។ ហើយខ្ញុំមាននៅសល់ចំណែកខ្លះដែលខ្ញុំបានរក្សាពេល ដែលខ្ញុំ អធិប្បាយនៅ ភាគខាងជើង ប្រទេសដើម្បីការពារធាតុត្រជាក់។ ខ្ញុំបាន ទៅស្រីវិជិតហើយភ្លេចវា ហើយខ្ញុំក៏កើតជំងឺផ្តាសាយមែន។ ខ្យល់បក់មកដូចនេះ អ្នកពិតជាមិនដឹងទេ។ វាបានកើតឡើងដោយចៃដន្យ ហើយស្បែកនៅតែទន់ ហើយជាមួយនឹងញើសតិចៗហើយខ្ញុំពិតជាឈឺបំពង់ក ត្រូវបិទកិច្ចប្រជុំជាច្រើន។ ដូច្នោះហើយបានជាខ្ញុំមានសម្លេងស្អកបន្តិចនៅយប់នេះ។

5 យើងចង់និយាយថាយើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យដែលបានមកទីនេះ។ ទោះយ៉ាងណាក្នុងកិច្ចប្រជុំ។ កាលពីយប់មិញយើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយនៅ... ជាមួយបងប្អូន នៅខាងលើ ជំពូកផ្សេងទៀត។ ដូច្នេះហើយមានប្លង់មនុស្សដ៏អស្ចារ្យមកហើយនិងការចូលរួមដ៏អស្ចារ្យ មនុស្សគួរឲ្យគោរពហើយនិងស្រស់ស្អាត។ ដូច្នេះវាធ្វើឲ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់ក្នុងការក្លាយជាផ្នែកមួយនៃក្រុមងួកធុរៈកិច្ចជំណាងល្អ។ វាបាន...

6 ខ្ញុំមានសារមួយ មកពីព្រះជាម្ចាស់។ វាប្លែកបន្តិចចំពោះមនុស្សមួយចំនួន។ ហើយខ្ញុំមិនអាចជួយបានលើសពីនេះទេ... ខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីដែលជាខ្ញុំ។ ហើយយើង... ខ្ញុំមិនមានន័យ ខុសគ្នាទេ វាគ្រាន់តែថាខ្ញុំ—កំពុងរស់នៅក្នុង ពេលវេលាផ្លាស់ប្តូរមួយ។ យើង...

7 ដរាបណាអ្នកកំពុងកសាងជញ្ជាំងផ្លូវត្រង់មួយ វាមិនអីទេ អ្នកតុបតែង—ឥដ្ឋអាចដើរនៅជួរដេក។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកបង្វែរជ្រុងនោះ នោះហើយជាពេលវេលា... ហើយយើងមិនមែនសង់ជញ្ជាំង យើងកំពុងសាងសង់ផ្ទះ អ្នកឃើញទេ ដូច្នេះវានាំនេះត្រូវមក។ ពួកគេមកនៅជំនាន់របស់លោកម៉ាទីនលូដើ ចន វ៉ែសលី ហើយនិងសម័យពួកពេនទេកុស្ត វានៅទីនេះម្តងទៀត។ ដូច្នេះយើង... វាពិបាកក្នុងការបង្វែរជ្រុង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំពិតជាអរគុណចំពោះព្រះ... ទោះបីជាវាលំបាកយ៉ាងណា មនុស្សក៏បានឆ្លើយតបមួយរយភាគរយ។ ដូច្នេះយើងសូមអរគុណខ្លាំងណាស់ដល់ម្នាក់ៗ។

ហើយឥឡូវនេះមុនពេលដែលយើងបើកព្រះគម្ពីរ ចូរនិយាយទៅកាន់អ្នកនិពន្ធ បើសិនជាអ្នកអាច មួយភ្លែត ខណៈពេលដែលយើងអោនក្បាលរបស់យើង:

8 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ យើងមានអំណរគុណដល់ទ្រង់នៅយប់នេះ សម្រាប់ឯកសិទ្ធិនៃការស្គាល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ (ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើង) ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ដោយអត់ទោស អំពើបាបរបស់យើង ហើយដឹងថាព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់គ្រប់គ្រាន់ហើយ ដែលគ្របដណ្តប់អស់ទាំងអំពើបាបហើយនិងអំពើទុច្ចរិតរបស់យើង។ ពួកគេត្រូវបានលុបចោលហើយដាក់នៅក្នុងសមុទ្រនៃការភ្លេចរបស់ព្រះ ហើយនិងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់នឹងឈរនៅពិធីអាពាហ៍ពិពាហ៍ បរិសុទ្ធ មិនជិតក្បត់ ដើម្បីរៀបការជាមួយព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ យើង

ពិតជាអរគុណចំពោះទ្រង់ខ្លាំងណាស់សម្រាប់សេចក្តីជំនឿដើម្បីដឹងថាយើងមិនទុកចិត្តលើខ្លួនឯងផ្ទាល់ប៉ុន្តែនៅក្នុងគុណសម្បត្តិរបស់ទ្រង់តែមួយ សម្រាប់អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់យើង។ យើងដឹងគុណខ្លាំងណាស់។

9 សូមអរគុណចំពោះ—ភាពជោគជ័យដែលបងប្អូនទាំងនេះមាននៅបរទេស ហើយនិងប្រទេសជាច្រើននៅទីនោះដែលពួកគេកំពុងឃ្លានហើយនិងស្រែកស្វែងរកព្រះ។ ខ្ញុំអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ ថាបើសិនជាពួកគេត្រូវប្រមាញ់ម្តងទៀត កុមារទាំងនោះថាពួកគេបាននាំយកមកក្នុងអាណាចក្រនឹងមានជីវូនជីវិត ហើយនិង—ដីតារបស់កុមារដែលពួកគេនាំយកមកផងដែរ។ ផ្តល់ឲ្យព្រះវរបិតាអើយ។

10 សូមប្រទានពរដល់បងប្អូនរួមគ្នា នៅយប់នេះ ហើយសូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រទានដល់យើងរាល់គ្នានូវអ្វីដែលយើងត្រូវការ។ បិទមាត់របស់យើងទៅនឹងអ្វីដែលយើងមិនគួរនិយាយ ហើយបើកដួងចិត្តយើង ដើម្បីទទួលអ្វីដែលទ្រង់នឹងប្រាប់យើង។ ផ្តល់ឲ្យ ព្រះវរបិតាអើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវយើងអធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

11 ឥឡូវនេះចូរយើងបើកព្រះគម្ពីរទៅក្នុងអត្ថបទតូចមួយដែលខ្ញុំចង់និយាយនៅខណៈពេលនេះនៅយប់នេះ ហើយវាត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុង ម៉ាកុសជំពូក១០។

12 ហើយខ្ញុំមាន...កាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុននៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយ ខ្ញុំនឹង—នឹងមិនចាំបាច់សរសេរកំណត់ចំណាំនោះទេ ខ្ញុំអាចចងចាំបាន។ ហើយខ្ញុំមិនត្រូវការយកវីនតាដើម្បីអានពីព្រះគម្ពីរ។ ប៉ុន្តែចាប់តាំងពីខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ម្តេច្នាំឆ្នាំឥឡូវនេះ ពីដង ហើយដូច្នេះលំបាកតិចតួចសម្រាប់ខ្ញុំក្នុង—ការធ្វើដូចជាខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើ។ ហើយវាដូចជាវាថយចុះដែលខូច ហើយខ្ញុំនៅតែរត់។ អូហូ ខ្ញុំចង់បន្តរហូតដល់...ខ្ញុំទៅជាអំបោះដើម្បីឲ្យត្រូវបានរៀបចំជាថ្មីម្តងទៀត។ នោះជាសេចក្តីសន្យា។

13 លូកាជំពូក ១០ ហើយចាប់ផ្តើមនៅ...ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបាននិយាយខ២១ បើសិនជាខ្ញុំអាចរកវានៅទីនេះបាន។ ខ្ញុំច្រឡំ វាគឺម៉ាកុស។ ខ្ញុំសុំទោស។

14 ម៉ាកុសជំពូក ១០ ហើយនិង—ខ២១ ខ្ញុំចង់អាន។ សូមមើលខទី១៧ផងដែរ

*កាលទ្រង់យាងចេញទៅតាមផ្លូវ នោះមានម្នាក់រត់មក លុតជង្គង់*

ក្រាបចុះនៅចំពោះទ្រង់ទូលសួរថា លោកគ្រូល្អអើយ តើត្រូវឲ្យខ្ញុំធ្វើ ដូចម្តេច ប្រយោជន៍ឲ្យបានគ្រងជីវិតរស់អស់កល្បជានិច្ច

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅគាត់ថា ហេតុអ្វីបានជាអ្នកហៅខ្ញុំថាល្អ ដូច្នោះ គ្មានអ្នកណាណាសោះ មានតែ១ គឺជាព្រះប៉ុណ្ណោះ

អ្នកបានស្គាល់បញ្ញត្តិទាំងប៉ុន្មានហើយ ដែលថា កុំឲ្យផិតឲ្យសោះ កុំ ឲ្យសំឡាប់មនុស្សឲ្យសោះ កុំឲ្យលួចគេឲ្យសោះ កុំឲ្យធ្វើជាទីបន្ទាល់ ក្លែងឲ្យសោះ កុំឲ្យបំបាត់គេឲ្យសោះ ចូរគោរពប្រតិបត្តិដល់ឪពុកម្តាយ ឯង

តែគាត់ទូលឆ្លើយថា លោកគ្រូ ខ្ញុំបានកាន់តាមសេចក្តីទាំងនោះ តាំងពីក្មេងមកដែរ

ព្រះយេស៊ូវ...ទ្រង់ទតទៅគាត់ ដោយស្រឡាញ់ ហើយមានព្រះបន្ទូល ថា អ្នកនៅខ្វះកិច្ច១ទៀត គឺត្រូវទៅលក់របស់ទ្រព្យអ្នកទាំងប៉ុន្មាន ចែកទានឲ្យដល់ពួកអ្នកក្រទៅ នោះអ្នកនឹងបានទ្រព្យសម្បត្តិនៅលើ ស្ថានសួគ៌វិញ រួចឲ្យផ្ទុកឈើឆ្កាងមកតាមខ្ញុំចុះ។

តែគាត់មានចិត្តព្រួយណាស់ ដោយព្រាហ្មញ្ជនោះ ក៏ចេញទៅទាំងក្តី ទុក្ខ ព្រោះគាត់មានសម្បត្តិច្រើនណាស់។

សូមព្រះប្រទានពរដល់ការអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

15 ឥឡូវនេះ យើងនឹងនិយាយនៅយប់នេះអំពីប្រធានបទមួយ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអត្ថបទ របស់ខ្ញុំជា “សូមតាមខ្ញុំ” ហើយប្រធានបទរបស់ខ្ញុំគឺ ភាពជាអ្នកដឹកនាំ។

16 ឥឡូវនេះវាចម្លែកណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាប្រហែលជា ថ្ងៃនេះនៅក្នុង ការអធិស្ឋាន...ហើយខ្ញុំបានរង់ចាំយូរ ដូច្នោះហើយរាល់យប់ខ្ញុំបានចុះបន្ទាត់នៅលើ សារ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំក្នុងការនិយាយ ខ្ញុំគិតនៅយប់នេះ នៅក្នុង ជំពូកថ្មីនេះ ខ្ញុំនឹងនិយាយជាមួយវាពីទស្សនៈខុសគ្នា។ ហើយជាច្រើនដងយើង បាននិយាយអំពីរឿងនេះហើយហៅថា “អ្នកគ្រប់គ្រងវ័យក្មេង។” ហើយ—ពួក អ្នកបំរើជាច្រើននៅទីនេះ បងប្អូនអើយ! គ្មានមន្ទិលសង្ស័យទេដែលបានទៅតាម របៀបផ្សេងៗជាច្រើន។ ហើយខ្ញុំចង់ព្យាយាមធ្វើវាដោយវិធីផ្សេងគ្នានៅយប់នេះ ដែលខ្ញុំធ្លាប់មាននៃ ភាពជាអ្នកដឹកនាំ។

17 ចូរចងចាំថា យើងរាល់គ្នា សុទ្ធតែជាមនុស្សចាស់និងវ័យក្មេង ជំហានដែលអ្នកធ្លាប់បានធ្វើនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក មាននរណាម្នាក់ត្រូវដឹកនាំអ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ! ហើយជំហានចុងក្រោយដែលអ្នកបានធ្វើ អ្នកណាម្នាក់នឹងដឹកនាំអ្នក។ មាននរណាម្នាក់ត្រូវដឹកនាំ។

18 ព្រះបានប្រដូចយើងទៅនឹងចៀម។ ហើយបើសិនជាមាននរណាម្នាក់ដឹងអំពីការចិញ្ចឹមចៀមហើយនិងលក្ខណៈសត្វចៀម ហេតុអ្វី អ្នកដឹងថាចៀមមិនអាចរកផ្លូវរបស់វានៅជុំវិញបាន។ គាត់ត្រូវបានដឹកនាំ។ សូមអ្នកតែនៅកន្លែងសម្លាប់ ក៏យើងរកឃើញផងដែរថាពួកគេនាំចៀមនៅទីនោះហើយគាត់ត្រូវបាននាំទៅក្នុងការសំលាប់ដោយព័រមួយ។ ព័រមួយបាននាំគាត់ឡើង បន្ទាប់មកគាត់បានក្រោកឡើងរហូតដល់ចុងបញ្ចប់ព័រក៏លោតចេញ ហើយចៀមក៏ចូលទៅក្នុងការសំលាប់។ ដូច្នេះពួកគេ...យើងឃើញថាសត្វចៀមមិនអាចរកផ្លូវរបស់គាត់បានទេ។

19 ខ្ញុំចាំពីបទពិសោធន៍មួយដែលខ្ញុំមានជាមួយគ្នាម្តង។ ពេលមួយខ្ញុំជាឆ្នាំហ្មេមនៅក្នុងរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ហើយខ្ញុំបានចេញនៅក្នុងវាល ហើយខ្ញុំបានឮអ្វីដែលជាការយំដ៏គួរឲ្យអាណិតបំផុត។ ហើយវាគឺជា—កូនចៀមតូចបាត់—បង្គោលរបស់គាត់។ ហើយគាត់មិនអាចរកផ្លូវរបស់គាត់ទៅឯនាង ហើយម្តាយមិនអាចរកផ្លូវរបស់នាងទៅរក—កូនចៀមតូចឡើយ។ ខ្ញុំបានលើកមិត្តតូចឡើង ហើយគាត់បានតោងខ្ញុំយ៉ាងស្ងៀមស្ងាត់។ ខ្ញុំបានទៅទីនោះ ដៃរបស់ខ្ញុំកាន់កូនចៀមតូច។ ហើយយំ ហើយ—ខ្ញុំបានឮគាត់។ របៀបដែលគាត់ព្យាយាមរើបំប្រែនាងនឹងខ្ញុំ ហើយវាហាក់ដូចជាគាត់ដឹងថាខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងជួយគាត់។

20 ខ្ញុំបានគិតថា “ឱថ្មដានៃយគុសម័យអើយ ឆាប់នេះខ្ញុំ យកខ្ញុំឡើងនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ត្រេកអរណាស់ដែលខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំ—នឹងត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ នៅជាមួយមនុស្សជាទីស្រលាញ់របស់ខ្ញុំ។” ខ្ញុំបានគិតថា: “នៅចុងបញ្ចប់នៃដំណើរជីវិតរបស់ខ្ញុំ សូមនាំខ្ញុំចូលទៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដូចនោះ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនឹងត្រូវឆ្លងកាត់ទន្លេ នៅលើផ្នែកម្ខាងទៀតដែលជាកន្លែងដែលនឹងគ្មានទុក្ខព្រួយហើយនិងជំងឺ ហើយនិងអ្វីៗ ហើយខ្ញុំនឹងនៅជាមួយមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់។”

21 ហើយបើសិនជាអ្នកនឹងរៀនពីធម្មជាតិ វាមានរឿងអស្ចារ្យនៅក្នុងធម្មជាតិ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំសម្លឹងមើល ហើយព្រះបានបង្កើត ទ្រង់ជាអ្នកនិពន្ធ

នៃធម្មជាតិ។ ធម្មជាតិដំណើរការជាបន្តបន្ទាប់។ ធម្មជាតិទាំងអស់ដំណើរការ ដូចគ្នា។ អ្នកសម្គាល់ឃើញ អ្វីគ្រប់យ៉ាង...ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ ខ្ញុំជឿថាលូច មុន នោះ: “ធម្មជាតិថ្លែងទីបន្ទាល់នៃព្រះ។” បើសិនជាអ្នកមិនធ្លាប់មានព្រះគម្ពីរ អ្នក នៅតែអាចមើលធម្មជាតិហើយដឹងថាព្រះគម្ពីរនេះគឺជាសេចក្តីពិត។

22 ខ្ញុំ—មានឯកសិទ្ធិនៃការនៅជុំវិញលោកិយ។ ហើយខ្ញុំបានអានដំណាក់កាល ផ្សេងៗ ហើយខ្ញុំបានឃើញសាសនាផ្សេងៗ។ ពីមហាម៉ាត់ ហើយខ្ញុំបានអានគម្ពីរ កូរ៉ាន ហើយ—ហើយនិងបានមើលឃើញពីស៊ុកនេះដែរ ហើយនិងមហាម៉ាត់ ព្រមទាំងពួកពុទ្ធសាសនិក។ ប៉ុន្តែ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ពួកគេមានទស្សនវិជ្ជា ហើយ—និង—ជា—សៀវភៅនៃគោលលទ្ធិ ហើយនិងសៀវភៅច្បាប់ដើម។ ប៉ុន្តែ ព្រះគម្ពីររបស់យើងគឺជាសេចក្តីពិត ហើយព្រះរបស់យើងគឺជាព្រះតែមួយគត់ដែល ត្រឹមត្រូវ។ ពីព្រោះម្នាក់ៗក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវចង្អុលទៅផ្លូវមួយកន្លែងដែល ស្ថាបនិករបស់ពួកគេផ្អាកនៅទីនោះ: ប៉ុន្តែគ្រីស្ទានចង្អុលទៅផ្លូវដែលបើកចំហ ហើយអាចរស់នៅក្នុងវត្តមានរបស់មនុស្សម្នាក់ដែលបានដាក់នៅទីនោះ។ ទ្រង់ នៅរស់! វាមិនមែនជាព្រះដែលបានគង់នៅ តែជាព្រះដែលគង់នៅ។ មិនមែនជា “អញបាន” ឬ “អញនឹងជា” ប៉ុន្តែ “អញជា”។

23 ហើយគ្រប់ធម្មជាតិទាំងអស់សុទ្ធតែមាននិរន្តរភាព ដូចជាខ្ញុំបាននិយាយ ហើយ និយាយអំពីសម័យកាលក្រុមជំនុំរបស់យើង(ដែលយើងមានសៀវភៅបោះ ពុម្ពចេញមក) តើ...ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំ...ពីការសរសេរ អំពីសម័យកាលក្រុមជំនុំ។ ហើយនិងរបៀបដែលយើងមើលឃើញក្រុមជំនុំ តើវាចាស់ទុំឡើងប៉ុណ្ណា មកពិត ដូចធម្មជាតិទាំងអស់ធ្វើ។

24 ហើយយើងបាននិយាយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀតអំពីរបៀបដែលព្រះអាទិត្យរះ នៅពេលព្រឹក វាជាទារកតូច ទន់ខ្សោយ គ្មានកម្លាំងខ្លាំងខ្លាញ់ណាស់ណាទេ។ ហើយនៅពេលដែលថ្ងៃបន្តរះឡើង វាកាន់តែជះពន្លឺ ខ្លាំងឡើងៗ។ ប្រហែលម៉ោង ប្រាំបីវាចូលសាលារៀន ដូចជាក្មេងប្រុសឬក្មេងស្រី។ ហើយបន្ទាប់មកប្រហែល ម៉ោងដប់មួយវាចេញពីសាលារៀន ហើយវាបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេច—សម្រាប់ ការបម្រើរបស់វា។ ហើយបន្ទាប់មករហូតដល់ម៉ោងប្រហែលបីវាផ្លាស់ប្តូរ ហើយ នៅវ័យកណ្តាលទៅជាចាស់។ ហើយបន្ទាប់មកស្លាប់នៅពេលរសៀល។ តើវាជា ចុងបញ្ចប់នៃព្រះអាទិត្យឬ? អត់ទេ វាមកត្រឡប់មកវិញនៅព្រឹកបន្ទាប់ ដើម្បីផ្តល់

សក្ខីកម្មថាមានជីវិតមួយ ការស្លាប់ ការបញ្ចុះសព ការរស់ឡើងវិញ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?

25 យើងមើលដើមឈើ របៀបដែលពួកគេរង្វើរហើយនិងអ្វីដែលពួកគេធ្វើ។ ខ្ញុំ ជូនកាលនៅរដ្ឋ គេនតាគី ខ្ញុំ—ចូលចិត្តបរិច្ចាគកំប្រុក ហើយខ្ញុំចុះទៅនៅក្នុងរដ្ឋ ស្ទីកលើជ្រុះឆ្នាំនេះដើម្បីបរិច្ចាគកំសាន្តជាមួយមិត្តខ្ញុំ។ ហើយវាបាន...ស្នូតរាំង ខ្លាំងណាស់។

26 ហើយតើមាននរណាម្នាក់ធ្លាប់បានបរិច្ចាគកំប្រុកពណ៌ប្រផេះឬទេ ដឹងថាវា លំបាកណាស់ដើម្បីចាប់ពួកវា។ នៅពេល ដែល—ស្ទីក គ្រាន់តែធ្លាក់ចុះមក ហើយ អូ ហ្វីឌីនី គឺជាសិល្បករតែចខ្លួនដោយឥតសណ្តាប់ធ្នាប់ទៅ—មិត្តអ្នកទាំងនោះ របៀបដែលពួកគេអាចរត់គេច! ហើយបន្ទាប់មកព្យាយាមបាញ់ប្រហារនៅហាសិប ម៉ែត្រ វាត្រូវការពេលខ្លះក្នុងការប្រមាញ់ដ៏ល្អដើម្បីទទួលបានដែនកំណត់របស់អ្នក ក្នុងមួយថ្ងៃ។

27 ដូច្នោះ លោករូដ ដែលជាមិត្តសំឡាញ់របស់ខ្ញុំ គឺជា—អ្នកបំរើដែលបែចេញពី ក្រុមសក្ខីភាពព្រះយេស៊ូវ គឺនៅជាមួយខ្ញុំ។ ហើយយើង...គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំស្គាល់កសិដ្ឋាន១នៅទីនេះមានបុរសម្នាក់ដែលទទួលបានច្រើន...” យើងហៅ ពួកគេនៅទីនោះថា “ហូលឡើ(hollers)។”

28 តើប៉ុន្មាននាក់ដឹងថាជាហូលឡើជាអ្វី? ប្រសើរណាស់ តើអ្នកមកពីផ្នែក ណាមួយនៃរដ្ឋ គេនតាគីសម្លាញ់ យ៉ាងណាក៏ដោយ? ឃើញទេ? ហើយនោះ ជាកន្លែងដែលខ្ញុំមក។

29 ដូចជានៅទីនេះក្នុងជំពូកមួយនេះ មិនជាយូរមកហើយទេ។ ខ្ញុំត្រូវប្រាប់រឿង នេះទៅបងប្រុសរឿង ហើយនិងពួកគេ គឺជាបងប្អូន។ ពួកគេនិយាយថា “យើង នឹងធ្វើឥឡូវនេះឈរហើយច្រៀងចម្រៀង—ចម្រៀងជាតិ។”

30 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ជឿតស្រុកកំណើតខ្ញុំនៅគេនតាគី។” ដូច្នោះគ្មាន នរណាម្នាក់បានចូលរួមជាមួយខ្ញុំទេ ដូច្នោះ...នោះគឺជាក្លែងតែមួយគត់ ដែលខ្ញុំ ស្គាល់។ ហើយដូច្នោះយើង—យើងឥឡូវនេះ...

31 មែនហើយ។ ប្រងប្រុសប្រាណហាំផ្តល់ក្រដាសចំណាំ—Ed]: “សូមមានការ អធិស្ឋានសម្រាប់ស្ត្រីនៅទីនេះឥឡូវនេះកំពុងហូរឈាមនៅច្រមុះ។”

សូមឲ្យយើងអធិស្ឋាន:

32 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ខ្ញុំសូមព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់ជាអ្នក—ព្យាបាលដ៏អស្ចារ្យហើយខ្ញុំសូមព្រះគុណហើយនិងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់នឹងប៉ះពាល់ស្រ្តីជាទីស្រឡាញ់នេះនាពេលឥឡូវនេះហើយបញ្ឈប់ឈាមនោះ។ ក្នុងនាមជាអ្នកជឿដែលបានប្រមូលផ្តុំគ្នា ស្រ្តីម្នាក់នេះបានមកដើម្បីរីករាយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ហើយនិងការប្រកបរបស់មនុស្ស ហើយខ្ញុំសូមទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ឥឡូវនេះ ដើម្បីស្តីបន្ទោសដល់សត្រូវហើយនិងបញ្ឈប់ឈាមនេះ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។ (ហើយយើងជឿវា យើងជឿវា។)

33 ជាមួយរឿងខ្លីមួយប្រភេទនៃអាមេរិកាមុនពេលដែលយើងចូលដល់ចំណុចមួយចំនួនដែលខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះហើយនិងបទគម្ពីរមួយចំនួន។

34 គាត់និយាយថា “មែនហើយ បុរសចាស់នេះ យើងនឹងទៅមើលគាត់។ គាត់មានហូលឡឺជាច្រើន” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែគាត់ជាមនុស្សមិនស្មោះត្រង់។” គាត់បាននិយាយថា “បើ...គាត់នឹងដាក់បណ្តាសារយើងចេញ បើយើងទៅទីនោះ។”

35 ខ្ញុំនិយាយថា “ប៉ុន្តែយើងបាញ់មិនបានកំប្រុសនៅទីនេះទេ។ យើងបានបោះជំរុំពីរសប្តាហ៍ហើយ។” ហើយយើងបានកខ្វក់ ហើយពុកចង្ការដុះចេញច្រើននៅលើមុខ។

36 ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ?”

ខ្ញុំនិយាយថា “តោះទៅ។”

37 ដូច្នេះយើងបានចុះទៅប៉ុន្មានម៉ាយប្រហែលម្ភៃម៉ាយ។ ខ្ញុំបានចូលប្រទេសនេះចុះនៅទីនោះម្តងពីមុនអស់រយៈពេលបីយប់ នៅជំរុំមេតូឌីសដែលជាកន្លែងដែលមានរឿងដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនដែលព្រះអម្ចាស់បានធ្វើ។ ហើយនិងការព្យាបាលដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងចំណោមពួកមេតូឌីស។ ហើយបន្ទាប់មកយើងបានដើរតាមផ្លូវត្រឡប់មកវិញលើកូនភ្នំមួយចំនួន។ ហើយអ្នកគ្រាន់តែត្រូវតែស្គាល់ថាវាជួរ គេនតាគី ដើម្បីដឹងថាវាជាប្រភេទនៃកន្លែងដែលអ្នកមានដើម្បីទទួលបានទៅ។ ហើយនៅខណៈពេលដែលយើងត្រលប់មកវិញ យើងទៅផ្ទះមួយ ហើយមានភាពចាស់ម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះបុរសចាស់ពីរនាក់ កំពុងអង្គុយនៅទីនោះជាមួយនឹងម្នាក់



ចាស់របស់ពួកគេគ្របមុខហើយ—គាត់បាននិយាយថា “នោះគឺជាគាត់” គាត់បាននិយាយថា “គឺគាត់ហ្នឹងហើយ” បន្តថា “គាត់ស្អប់ពាក្យសំដីរបស់ គ្រូគង្វាលណាស់។”

38 ដូច្នោះខ្ញុំនិយាយថា “ល្អហើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែអង្គុយនៅក្នុងឡាន ឬយើងនឹងមិនបាច់ទៅបរាញ់ឡើយ” ខ្ញុំនិយាយថា “អ្នកចូលទៅហើយសួរគាត់ថាតើយើងអាចបរាញ់បានដែរឬទេ?”

39 ដូច្នោះគាត់ក៏ចេញទៅហើយចាប់ផ្តើមចូល ហើយនិយាយទៅពួកគេ។ ហើយនៅរដ្ឋគេនាគឺ អ្នកតែងតែ ដឹងថាវា “ចូលមក” ជាដើម។ ហើយដូច្នោះគាត់បានឡើងនៅទីនោះហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់ថាតើយើងអាចបរាញ់បានទេនៅកន្លែងរបស់អ្នក?”

40 បុរសចំណាស់ម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនោះ ប្រហែលអាយុចិតសិបប្រាំឆ្នាំ ថ្នាំជក់នៅជាប់មាត់របស់គាត់ គាត់បាននិយាយថា...ស្តោះទឹកមាត់ ហើយគាត់បាននិយាយថា “អ្នកឈ្មោះអ្វី?”

គាត់និយាយថា “ខ្ញុំឈ្មោះរ៉ូដ។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកមានទំនាក់ទំនងជាមួយបុរសចាស់ឈ្មោះដីមទេ កាលគាត់នៅរស់...”

គាត់និយាយថា “ហ្នឹងហើយ ខ្ញុំជាក្មេងប្រុសរបស់ដីម។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំគឺជាប្តីវា។ ហ្នឹងហើយ។”

41 “មែនហើយ” គាត់បាននិយាយថា “បុរសវ័យចំណាស់ដីមគឺជាមនុស្សទៀងត្រង់។” បាននិយាយថា “បាន តាមចិត្តឯងចុះ” គាត់—និយាយថា “តើអ្នកឯងមកដោយខ្លួនឯងទេ?”

គាត់ឆ្លើយថា “អត់ទេ គ្រូគង្វាលខ្ញុំនៅខាងក្រៅ។”

គាត់និយាយថា “ថាម៉េច?”

គាត់បាននិយាយថា “គ្រូគង្វាលរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងឡាន” បាននិយាយថា “គាត់នឹងបរាញ់ជាមួយខ្ញុំ។”

42 គាត់បាននិយាយថា “រ៉ូដ អ្នកមិនមានន័យថាអ្នកអាចឈ្លាសវៃបានដរាបណា គ្រូគង្វាលណាម្នាក់នៅជាមួយអ្នកនៅកន្លែងណាដែលអ្នកទៅឬ?”

43 គឺគាត់សម្តីអាក្រក់បន្តិច ចរឹកចាស់បុរាណ ដូច្នេះខ្ញុំគិតថាខ្ញុំគួរតែចាកចេញពីវា ថយន្ត អ្នកដឹងទេ។ ដូច្នេះខ្ញុំក៏ចេញទៅហើយដើរទៅកាន់គាត់ ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ អ្នកគឺជាគ្រូអធិប្បាយ មែនទេ?”

44 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ។” គាត់បានមើលខ្ញុំលើក្រោម។ ឈាមកំប្រុកហើយកខ្វក់។ គាត់និយាយ—គាត់និយាយ...ខ្ញុំនិយាយថា “សូមកុំមើលដូច្នេះ។”

45 គាត់ឆ្លើយថា “មែនហើយ ខ្ញុំចូលចិត្តបែបនេះ។” គាត់ឆ្លើយថា “អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំសន្មត់ថាជាអ្នកមិនជឿ។”

46 ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំបានយល់ពីការនេះ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនគិតថាវាច្រើននោះទេដើម្បីអ្នកអំពីវា។ តើអ្នក?”

47 ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងទេ” គាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំនឹងទៅហើយប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលខ្ញុំគិតពីអ្នក។”

ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយមិនអីទេ”

48 គាត់និយាយថា “អ្នកកំពុងព្រះដើមឈើខុសហើយ” ហើយតើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងតើវាមានន័យដូចម្តេចទេ? ឃើញទេ? វាមានន័យថាវាជាឆ្កែដែលកំពុងកុហក។ អ្នកឃើញទេ គ្មានន័យអីនៅទីនោះទាំងស្រុងទេ សូមមើល។ គាត់និយាយថា “អ្នកកំពុងព្រះដើមឈើខុសហើយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះគឺជាគំនិត។”

49 ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ” គាត់បាននិយាយថា “មើល អ្នកឃើញបំពង់ផ្សេងចាស់ឈរនៅទីនោះឬទេ?”

“បាទ។”

50 “ខ្ញុំបានកើតនៅទីនោះ ចិតសិបប្រាំឆ្នាំមកហើយ។” ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំបានរស់នៅទីនេះ នៅតាមភ្នំទាំងនេះ អស់រយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំនេះ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានសម្លឹងឆ្ពោះទៅលើមេឃ ខ្ញុំបានមើលនៅទីនេះហើយនិងទីនោះ ហើយប្រាកដណាស់ ក្នុងរយៈពេលចិតសិបប្រាំឆ្នាំនេះ ខ្ញុំនឹងបានឃើញអ្វីមួយមើលទៅដូចជាព្រះ។ តើអ្នកមិនគិតដូច្នេះទេឬ?”

51 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ វាអាស្រ័យទៅលើអ្វីដែលអ្នកកំពុងសម្លឹងមើល ឬអ្វីអ្នកកំពុងស្វែងរក។”

52 ហើយគាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាមិនជឿថានៅទីនោះគឺដូចជាអ្នកបង្កើត។ ហើយខ្ញុំជឿថាបងប្អូនរបស់អ្នកគ្រាន់តែចេញមកហើយបោកមនុស្សយកលុយហើយនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ ហើយនោះហើយជាវិធីវាទៅអញ្ចឹង។”

53 ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយ អ្នកគឺជាពលរដ្ឋអាមេរិច ហើយអ្នកមានសិទ្ធិរបស់អ្នកក្នុងការគិត—របស់ខ្លួនឯង។”

54 គាត់និយាយថា “មានបុរសម្នាក់ នៅពេលមួយ ដែលខ្ញុំបានឮពីគាត់ពេលនោះ” គាត់និយាយថា “ខ្ញុំប្រាកដ...បើសិនជាគាត់...បើសិនជាខ្ញុំអាចនិយាយជាមួយមិត្តនោះ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់—សួរគាត់នូវសំណួរមួយចំនួន។”

ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយបាន។”

55 គាត់បាននិយាយថា “វាគឺជាគ្រូគង្វាលម្នាក់ អ្នកអាចស្គាល់គាត់។” បាននិយាយថា “គាត់មានការជួបប្រជុំគ្នានៅទីនេះនៅខែមេប្រៀលស្រីវី មិនមែនជាយូរប៉ុន្មានទេ នៅក្នុងទីធ្លាព្រះវិហារមួយ មានកន្លែងបោះតង់មួយ។” ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះរបស់គាត់។” បាននិយាយថា “គាត់គឺមកពីរដ្ឋឥណ្ឌាអាណា។”

ហើយ—ខ្ញុំក៏និយាយថា “អូ! បាទលោក។”

56 ហើយបងប្រុសរូខបានចាប់ផ្តើមនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំ...” (“កុំនិយាយបែបនោះ”) ហើយដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា...

ខ្ញុំនិយាយថា “ចុះគាត់យ៉ាងម៉េចវិញ?”

57 គាត់និយាយថា “មែនហើយ” គាត់បាននិយាយថា “ស្រ្តីចំណាស់...” (នរណាម្នាក់) “នៅទីនោះលើភ្នំនោះ...” បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេថា នាងត្រូវបានស្លាប់ដោយសារជំងឺមហារីក។” ហើយនិយាយថា “ប្រពន្ធខ្ញុំហើយនិងខ្ញុំនឹងទៅទីនោះនៅពេលព្រឹកមួយដើម្បីផ្លាស់ប្តូរគ្រែរបស់នាង។” បាននិយាយថា “ពួកគេមិនអាចសូម្បីតែលើកនាងឡើងខ្ពស់ល្មមដើម្បីដាក់នាងនៅលើគ្រែ” បាននិយាយថា “គ្រាន់ តែបានទាញគ្រែចេញ។” ហើយនិយាយថា “នាងបានស្លាប់។ នាងបានទៅ ល្វីសរីល ហើយនិងបាននិយាយថាគ្រូពេទ្យបានបោះបង់នាងហើយនិយាយថា ‘នាងនឹងស្លាប់’។”

58 “ហើយប្អូនស្រីរបស់នាងបានចូលមកក្នុងកិច្ចប្រជុំនោះ ហើយនិយាយថា ‘គ្រូគង្វាលនោះត្រូវបានគេឈរនៅទីនោះនៅលើវេទិកា មើលទៅទស្សនិកជន ហើយហៅឈ្មោះនាងមក ហើយប្រាប់នាងថា: ‘ពេលនាងចេញមកវិញនាងយក កន្សែងដៃហើយដាក់វានៅក្នុងកាបូបរបស់នាង។’ ហើយបានហៅស្រ្តីនោះដោយ ហៅឈ្មោះចុះមក នៅម្តែម៉ាយខាងក្រោមនៅទីនេះ ហើយបាននិយាយពី របៀប ដែលនាងមានការរងទុក្ខវេទនាជាមួយជំងឺមហារីក ឈ្មោះរបស់នាងហើយនិងអ្វីៗ ទាំងអស់ដែលនាងបានឆ្លងកាត់។ បាននិយាយថា ‘យកកន្សែងដៃនោះហើយ ទៅដាក់វានៅលើស្រ្តីនោះ’ ហើយបាននិយាយថា ‘ស្រ្តីនោះត្រូវបានព្យាបាល ជំងឺមហារីករបស់នាង។’”

59 ហើយនិយាយថា “ពួកគេមកទីនេះនៅយប់នោះ។” បាននិយាយថា “និយាយត្រង់ ខ្ញុំពូសម្លេងស្រែកឡើងដ៏អាក្រក់នៅទីនោះ។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេមាន កងទ័ពសេចក្តីសង្គ្រោះនៅលើកំពូលភ្នំនោះ។ បាននិយាយថា ‘មែន’ ខ្ញុំបាន និយាយថា ‘ខ្ញុំទាយថាបងស្រីចាស់នោះបានស្លាប់។’ បាននិយាយថា ‘យើង នឹង... ថ្ងៃស្អែកយើងនឹងទៅយកឡានទៅហើយនិងរបៀបដែលយើងនាំនាងចេញ ដើម្បីទៅផ្លូវធំ’ ហើយនិយាយថា ‘ដូច្នេះពួកគេអាចនាំនាងទៅកាន់អ្នកកប់ខ្មោច។ ហើយនិយាយថា... យើងបានរង់ចាំ។ មិនចាំបាច់ឡើងទៅម៉ោងហ្នឹងពេលយប់ ហ្នឹងទេ។’ បាននិយាយថា ‘វាមានកំពស់ប្រហែលមួយម៉ាយល៍នៅលើភ្នំនៅ ទីនេះ។’ បានបន្តថា: ‘យើងបានឡើងនៅទីនោះព្រឹកបន្ទាប់ហើយអ្នកដឹងតើមាន អ្វីកើតឡើង?’

ខ្ញុំឆ្លើយថា “អត់ដឹងទេ”

60 គាត់និយាយថា “នាងកំពុងអង្គុយនៅទីនោះបរិភោគនំផ្លែប៉ោម ហើយនិងផឹក កាហ្វេជាមួយប្តីរបស់នាង។”

ខ្ញុំនិយាយថា “អ្នកមានន័យថា?”

គាត់ឆ្លើយថា “មែនហើយ។”

“អូ!” ខ្ញុំបន្តថា “ពេលនេះលោក អ្នកពិតជាគ្មានន័យបែបនេះទេ។”

61 គាត់និយាយថា “គ្មានអ្វីខានខ្ញុំទេ... គឺថាតើបុរសនោះធ្វើយ៉ាងដូចម្តេច មិនដែលនៅក្នុងប្រទេសសោះ បែរជាដឹងការនេះ។” ឃើញទេ?

ហើយខ្ញុំនិយាយថា “អូ អ្នកមិនជឿរឿងនោះទេ។”

គាត់និយាយថា “វាគឺជាការពិត។”

ខ្ញុំនិយាយថា “តើអ្នកជឿទេ?” ឃើញទេ?

62 គាត់—បាននិយាយថា “មែនហើយ ចូរឡើងទៅលើភ្នំ ខ្ញុំអាចបង្ហាញវាទៅអ្នក។” គាត់កំពុងតែអធិប្បាយមកកាន់ខ្ញុំឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ?

63 ដូច្នោះខ្ញុំ—បាននិយាយថា “អា-ហ្នា។” ខ្ញុំបានរើសផ្លែប៉ោម ហើយ—ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើខ្ញុំអាចសុំផ្លែប៉ោមមួយ ក្នុងចំណោមផ្លែប៉ោមទាំងនេះបានទេ?” ហើយខ្ញុំបានយកវាដូចលើសំលៀកបំពាក់របស់ខ្ញុំ។

64 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ អាវពណ៌លឿងកំពុងតែស៊ីពួកគេ ខ្ញុំគិតថាអ្នកអាចយកមួយផ្លែបាន។” ហើយបន្ទាប់មក...ឥឡូវនេះខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ...ខ្ញុំ—ខាំ...បន្តិច...ទៅក្នុងវា ហើយខ្ញុំនិយាយថា “នោះគឺជាផ្លែប៉ោមដ៏ឆ្ងាញ់។”

65 គាត់និយាយថា “អូ មែនហើយ។” “តើអ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំបានដាំដើមឈើនោះ។ អូ សែសិបឆ្នាំមកហើយ ប្រហាក់ប្រហែលហ្នឹង។”

ខ្ញុំនិយាយថា “អូ តើមែនទេ?”

“ហ្នឹងហើយ។”

66 ហើយខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយ រាល់ឆ្នាំ...” ខ្ញុំបន្ថែមថា “ខ្ញុំកត់សម្គាល់ថា យើងគ្មានព្រិលសាយនៅឡើយទេ វានៅដើមខែសីហា។” ហើយខ្ញុំបន្តថា “ស្លឹកទាំងនោះកំពុងធ្លាក់ចុះពីដើម។”

67 “ហ្នឹងហើយ ត្រូវហើយ វាជ្រុះនៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ។ ជឿថាយើងនឹងមានរដូវស្លឹកឈើជ្រុះមុនគេពេលនេះ។”

68 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ។” ផ្លាស់ប្តូរប្រធានបទ ឃើញទេ? ហើយគាត់ និយាយថា...ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នកដឹងទេ វាចម្លែកណាស់” ខ្ញុំបានបន្ថែមថា “តើស្លឹកនោះធ្លាក់ចេញពីដើមឈើទៅយ៉ាងដូចម្តេច?” ខ្ញុំបានបន្តថា “ហើយស្លឹកវាធ្លាក់ចុះ ហើយមិនទាន់មាន...ពួកគេ—ពួកគេគ្មានបំណងដើម្បីសំលាប់ស្លឹកនោះទេ។”

69 ហើយគាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ” គាត់បន្តថា “តើនោះជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយអ្វីដែលយើងបាននិយាយឬ?”

70 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់។”(អ្នកដឹងទេ អ្នកម្តាយតែងនិយាយថា “ឲ្យខ្សែរគោគ្រប់គ្រាន់ហើយវានឹងចងខ្លួនវា អ្នកដឹងទេ។” ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែឲ្យគាត់នូវខ្សែជាច្រើន។)

71 ដូច្នេះគាត់បានចេញទៅក្រៅ ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ បាទ តើអ្វីដែលបានធ្វើជាមួយវា?”

72 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ព្រះទ្រង់នាំយកផ្លែប៉ោមឡើង ហើយអ្នករីករាយនឹងផ្លែប៉ោមហើយនិងស្លឹក ហើយអ្នកបានអង្គុយនៅ—ក្នុងម្លប់វាដើម។ វាធ្លាក់ ចុះនៅក្នុងរដូវនៃឆ្នាំហើយ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ត្រឡប់មកវិញជាថ្មីម្តងទៀត ជាមួយនឹងផ្លែប៉ោមហើយនិងស្លឹកឈើម្តងទៀត។”

73 ហើយគាត់និយាយថា “អូ នោះគឺជាធម្មជាតិ។ ឃើញទេ នោះជាធម្មជាតិ។”

74 ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយ ជាការពិត វាជាធម្មជាតិ” ខ្ញុំបន្តថា “នោះគឺជាធម្មជាតិប៉ុន្តែនរណាម្នាក់ត្រូវតែគ្រប់គ្រងធម្មជាតិ” ឃើញទេ ខ្ញុំ...គាត់និយាយ... “អ្នកប្រាប់ខ្ញុំឥឡូវនេះតើនរណាអ្នកធ្វើ?”

75 ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ វាគ្រាន់តែ—ជាធម្មជាតិដោយធម្មជាតិ។”

76 ខ្ញុំនិយាយថា “តើនរណាជាអ្នកនិយាយទៅកាន់ស្លឹកកូចនោះឥឡូវនេះ ហើយនិង...?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវ ហេតុផលដែលស្លឹកធ្លាក់ចុះ វាបណ្តាលមកពីភាពចាស់ធ្លាក់ចុះទៅក្នុងឫស។ ហើយចុះយ៉ាងណាបើភាពចាស់នោះនៅជាប់នឹងដើមឈើនោះក្នុងរដូវវស្សា? តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង?”

77 បាននិយាយថា “វានឹងសំលាប់ដើមឈើ។”

78 “មែនហើយ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្វីដែលសម្ងាត់ដែលរត់ចុះចូលទៅក្នុងឫសនោះ និយាយថា “ចូរចេញពីទីនេះឥឡូវ រដូវស្លឹកឈើជ្រុះឆ្នាំនេះជិតមកដល់ហើយ ចុះទៅក្នុងឫសហើយពូនទៅ? ហើយស្នាក់នៅក្នុងឫសដូចផ្លូវ ហើយបន្ទាប់មកនិទាយរដូវក្រោយចាំមកម្តងទៀត នាំផ្លែប៉ោមបន្ថែមទៀត ហើយនាំមកនូវស្លឹកហើយនិងអ្វីជាច្រើនទៀត។”

79 គាត់និយាយថា “នោះគឺជាធម្មជាតិ វាតែអញ្ចឹង។” បាននិយាយថា “អាកាសធាតុ! ការផ្លាស់ផ្ទេរ អ្នកដឹងទេ តែងតែមកក្នុងរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ។”

80 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចូរដាក់ធុងទឹកនៅលើបង្គោលនៅទីនោះ ហើយមើលថាតើ ធម្មជាតិរត់ចុះក្រោមហើយនិងនាំវាមកវិញម្តងទៀត។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?”

“មែនហើយ” គាត់និយាយថា “អ្នកប្រហែលជាមានអ្វីមួយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចូរគិតពីវា នៅពេលយើងទៅប្រម៉ាញ់បាត់។”

ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ” ហើយគាត់បន្តថា “បច្ចាញ់កន្លែងណា ដែលអ្នកចង់។”

81 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅពេលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ បើសិនជាអ្នកនឹងប្រាប់ ខ្ញុំពីអ្វីដែលឆ្លាតវៃដែលធ្វើឲ្យភាពចាស់នោះរត់ចោលចេញពីដើមឈើនោះចុះចូលទៅ ក្នុងឫស ដើម្បីស្នាក់នៅក្នុងរដូវរងារហើយនិងវិលត្រឡប់មកនៅរដូវរងារបន្ទាប់ ខ្ញុំ នឹងប្រាប់អ្នកពីភាពវៃឆ្លាតដូចគ្នាអំពីស្រ្តីនោះនៅទីនោះ។”

បាននិយាយថា “ប្រាប់អ្នក?”

ខ្ញុំឆ្លើយថា “មែនហើយ។”

គាត់និយាយថា “អ្នកមិនមែនជាគ្រូគង្វាលនោះទេឬ!”

ខ្ញុំសួរថា “តើអ្នកស្គាល់ឈ្មោះរបស់គាត់ទេ?”

បាននិយាយថា “ហ្នឹងហើយ។”

ខ្ញុំឆ្លើយថា “ប្រាណហាំ?”

គាត់សង្កត់ធ្ងន់ថា “នោះគឺជាគាត់។”

ខ្ញុំតបថា “មែនហើយ។” ឃើញទេ?

82 ហើយតើអ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំបាននាំបុរសចំណាស់នោះទៅព្រះគ្រីស្ទ នៅទីនោះ ដោយទីបន្ទាល់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់។

83 ហើយមួយឆ្នាំក្រោយមកខ្ញុំបានចុះទៅទីនោះហើយបានអូសទូន មួយ(អាជ្ញាប័ណ្ណ ឥណ្ឌាអាណានៅលើវា)នៅក្នុងចម្ការនោះ។ ពួកគេបានផ្លាស់ ប្តូរទៅឆ្ងាយ គាត់បានស្លាប់។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំត្រលប់មកវិញ ប្រពន្ធគាត់

បានក្រោកឈរហើយមករកខ្ញុំ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមានសិទ្ធិដើម្បីបរិច្ចាគ។ ហើយនាងបានចេញមកនៅទីនោះ នាងបាននិយាយថា “តើអ្នកមិនចេះអានទេឬ?”

84 ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយអ្នកម្តាយ។”

នាងបាននិយាយថា “តើអ្នកមិនឃើញសញ្ញាទាំងនោះទេឬអីដែលសរសេរថា ‘គ្មានការប្រមាញ់ជាដាច់ខាត?’”

85 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយអ្នកម្តាយ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានការអនុញ្ញាត។”

86 អ្នកគ្មានការអនុញ្ញាតទេ! ហើយនិយាយថា “យើងកាន់កាប់កន្លែង—កន្លែងនេះអស់ជាច្រើនឆ្នាំហើយ។”

87 ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយ បងស្រី ខ្ញុំ—ខ្ញុំ ខុសហើយ ខ្ញុំសុំទោស។”

88 ហើយនិយាយថា “មិនបាច់សុំទោសអីទាំងអស់! អាជ្ញាបណ្ណឥណ្ឌាអាណានៅទីនេះ បញ្ឈរនៅទីនោះ អ្នកក្លាហានណាស់!”

ខ្ញុំនិយាយថា “តើខ្ញុំអាចពន្យល់បានទេ?” ខ្ញុំនិយាយ...

គាត់បន្ត “តើនរណាជាអ្នកអនុញ្ញាតឲ្យអ្នក?”

89 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងទេ...” ខ្ញុំនិយាយថា “វាគឺជាមនុស្សចាស់នៅទីនោះនៅលើវានហាល នៅពេលដែលខ្ញុំបានចុះនៅទីនេះកាលពីឆ្នាំមុន ហើយយើងបាននិយាយអំពីព្រះ។” ឃើញទេ?

ហើយគាត់សម្លឹងមើល ហើយនិយាយថា “តើអ្នកជាប្អូនប្រុសប្រាណហាំឬ?”

ហើយខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយអ្នកម្តាយ។”

90 នាងនិយាយថា “អត់ទោសឲ្យខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនបានដឹងថាអ្នកជានរណានោះទេ។” នាងនិយាយថា “ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពីទិវន្ទាល់របស់គាត់។ ម៉ោងចុងក្រោយរបស់គាត់ គាត់បានលើកដៃឡើងហើយសរសើរដំកើងព្រះ។” បានបន្តថា “គាត់បានស្លាប់នៅក្នុងជំនឿគ្រីស្ទាន ហើយនាំទៅឯព្រះ។” ឃើញទេ?

91 “បើសិនជាពួកគេនៅស្ងាត់ស្ងៀម ដុំថ្មនឹងស្រែកឡើងភ្លាម។” មានអ្វីម្យ៉ាងនៅក្នុងធម្មជាតិ។



92 ចូរមើលសត្វស្លាប មើលសត្វពាហៈនៈ មើលអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ហើយអ្នកមើល ធម្មជាតិ។

93 សូមមើលសត្វព្រាបតូចដែលវាបានហើរ។ តើជាសត្វបក្សីខុសពីគេដែរឬទេ? វា—វាគ្មានទិសដៅ វាមិនអាចស៊ីដូចជាក្អែកបានទេ។ ឃើញទេ? វាគ្មានខ្លាញ់ នៅក្នុងវាទេ។ វាមិនចាំបាច់ដូតទឹកនៅក្នុង—នៅក្នុង—នៅក្នុងទឹក ពីព្រោះវាមាន អ្វីមួយនៅខាងក្នុងវា។ វាសំអាតគាត់ពីខាងក្នុងចេញមកក្រៅ អ្នកឃើញទេ។

94 នោះហើយជារបៀបរបស់គ្រីស្ទាន។ នោះហើយជារបៀបដែលព្រះតំណាងឲ្យ ទ្រង់ផ្ទាល់ នៅ—នៅ—ក្នុងសត្វព្រាប។ ឃើញទេ ពីព្រោះ...ហើយ...ព្រះយេស៊ូវ តំណាងឲ្យកូនចៀម។ នៅក្នុងធម្មជាតិជានិច្ចអ្នកនឹងរកឃើញព្រះ។ ហើយព្រះ ប្រៀបយើងដូចជាចៀមដែលត្រូវការអ្នកដឹកនាំ។ តើអ្នកធ្លាប់កត់សំគាល់ចំណុច នោះទេ? ខ្ញុំបានអធិប្បាយមេរៀនមួយនៅលើវាកាលពីមុន? ថាសត្វព្រាបចុះមក នៅលើកូនចៀម ដើម្បីនាំកូនចៀម ហើយវាបាននាំចៀមទៅដល់ទីសំលាប់។ សត្វ —សត្វ—សត្វព្រាប! ឥឡូវនេះ បើសិនជាកូនចៀមនោះ...សត្វព្រាបនោះមិន អាចចុះមកលើសត្វដទៃទៀតបានទេ ពីព្រោះពួកគេទាំងពីរត្រូវតែមានលក្ខណៈ ធម្មជាតិដូចគ្នា។ ឃើញទេ? បើសិនជាសត្វព្រាបនឹងទំលើចចក នោះវានឹងដេញឬ កញ្ជ្រោល ចាប់ សត្វព្រាបនោះត្រូវតែហើរចេញ។

95 មែនហើយ នោះជាវិធីដូចគ្នាឥឡូវនេះ។ ហើយផ្លូវអាក្រក់របស់យើង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺបានហើរទៅឆ្ងាយ។ វាត្រូវតែមានលក្ខណៈដូចគ្នា។ បក្សី នៃស្ថានសួគ៌ សត្វព្រាប សត្វសុភាពបំផុតនៅលើផែនដី សត្វចៀម ពួកគេអាច យល់ស្របជាមួយគ្នា។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកយើងដើម្បីធ្វើឲ្យយើង ក្លាយជាមនុស្សថ្មី បន្ទាប់មកទ្រង់អាចដឹកនាំយើង។ ប៉ុន្តែយើងព្យាយាមរស់នៅ ជីវិតចាស់ដែល វានឹងមិនដំណើរការទេ! វាមិនដំណើរការទេ។

96 ឥឡូវនេះ ជំហានដំបូងដែលអ្នកប្រហែលជាធ្លាប់ធ្វើនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក និយាយពីភាពជាអ្នកដឹកនាំ ប្រហែលជាដែរបស់ម្តាយចាស់ឯខ្លះ។ ដៃពួកគាត់ អាចនៅយប់នេះ នៅកន្លែងបញ្ចុះសពណាមួយ ប៉ុន្តែនោះគឺជាដៃដែលបានធ្វើឲ្យ អ្នកដើរជំហានដំបូង។

97 បន្ទាប់ពីម្តាយបានបង្រៀនអ្នក ពីរបៀបដើរហើយ អ្នករៀនដើរពីរបីជំហាន បន្ទាប់មកក៏ដួលចុះ ហើយក្រោកឡើង ហើយអ្នកគិតថាអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីដ៏អស្ចារ្យ

បន្ទាប់មកនាងបានយកអ្នកទៅសាលាឲ្យគ្រូបង្រៀន។ ហើយបន្ទាប់មកនាង  
ចាប់ផ្តើមនាំអ្នកទៅរកការអប់រំ។ អំពីរបៀបហើយនិងអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ ហើយនិង  
របៀបដែលអ្នកត្រូវរៀន ហើយ—និងអ្វីៗផ្សេងៗទៀតដូចនោះ។

98 បន្ទាប់ពីគ្រូបានចូលសាលាជាមួយអ្នក បន្ទាប់មកអ្នកត្រឡប់មកវិញ ឪពុក  
របស់អ្នកបានកាន់អ្នក។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលឪពុករបស់អ្នកទទួលកាន់  
អ្នក គាត់ប្រហែលបានបង្រៀនអ្នកនូវជំនួញខ្លះ របៀបក្លាយជាអ្នកជំនួញដែល  
ជោគជ័យ របៀបធ្វើរឿងត្រឹមត្រូវ។ ម្តាយរបស់អ្នកបានបង្រៀនអ្នកពីរបៀបក្លាយជា  
ស្ត្រីមេផ្ទះម្នាក់ របៀបចំអិនជាដើម។

99 បន្ទាប់ពីពួកគេបានដើរជាមួយអ្នក បន្ទាប់មកអ្នកដឹកនាំរបស់អ្នកឬសង្ឃបាន  
កាន់អ្នក។

100 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះតើនរណាជាអ្នកនាំអ្នក? នោះហើយជាសំណួរឥឡូវនេះ។  
ឥឡូវនេះយើងទាំងអស់គ្នាបានដឹកនាំដោយអ្វីមួយនៅយប់នេះ។ យើងត្រូវតែ  
មាន។ យើងត្រូវបានដឹកនាំ។ សូមកត់សម្គាល់!

101 ឥឡូវនេះសូមមើលពីមិត្តវ័យក្មេងម្នាក់នេះ...តើអ្វីដែលបានជះឥទ្ធិពលដល់  
គាត់។ ចូរមើល...អ្នកជំនួញវ័យក្មេងនេះយើងនឹងហៅគាត់ ព្រោះគាត់គឺជា  
អ្នកជំនួញ។ គាត់ជាមនុស្សជោគជ័យម្នាក់។ តោះមើលទៅឯអ្នកដឹកនាំរបស់  
គាត់។

102 ដំបូង ប្រហែល ជាម្តាយរបស់គាត់បានបង្រៀនគាត់កាលពីក្មេងតូចៗថាគាត់  
គួរធ្វើអ្វី។ ឪពុករបស់គាត់បានធ្វើឲ្យគាត់ទទួលបានជោគជ័យយ៉ាងល្អ ហើយ  
ប្រហែលជាគាត់បាន—បន្ទូលទុកឲ្យគាត់នូវមរតក ពីព្រោះគាត់ជាអ្នកគ្រប់គ្រង  
ខ្លួនឯង ប្រហែលជាឪពុករបស់គាត់បានលាចាកទៅ ដូច្នោះគាត់—គឺជាអ្នកជំនួញ  
ម្នាក់។ គាត់...ចូរហៅគាត់ នៅថ្ងៃនេះ ដូចជាអ្នកជំនួញគ្រីស្ទាន។ ឬ គាត់ជា  
អ្នកជំនួញសាសនា ខ្ញុំគិតថានោះជាការដកស្រង់ល្អបំផុត។

103 បុរសនេះគឺជាអ្នកកាន់សាសនា ហើយគាត់មិនមែនជាអ្នកមិនជឿទេ។ ហើយ  
គាត់ត្រូវបានបង្រៀនដោយម្តាយរបស់គាត់ពីរបៀបធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ របៀបដើរ  
របៀបស្លៀកពាក់ខ្លួនឯង។ គាត់ត្រូវបានបង្រៀនដោយឪពុករបស់គាត់ ជាជំនួញដ៏  
អស្ចារ្យ ហើយនិងរបៀបធ្វើជាមនុស្សជោគជ័យ ហើយអាជីវកម្មរបស់គាត់បាន

ជោគជ័យ។ ហើយឪពុកនិងម្តាយត្រូវបានលើកឡើងនៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយ បានចង្អុលប្រាប់គាត់ទៅបូជាបាព្យ។ ហើយបានធ្វើឲ្យគាត់ជាបុរសសាសនាពិត។ ដូច្នេះគាត់គឺជាមនុស្សម្នាក់ដែលមានវប្បធម៌ល្អ គាត់ជាក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលមាន ចរិតល្អ។

104 បើសិនជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានមើលគាត់ហើយស្រឡាញ់គាត់ មានអ្វីមួយ អំពីក្មេងប្រុសនេះគឺជាការពិត។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានចែងនៅទីនេះ យើងរកឃើញនៅក្នុងម៉ាកុស “ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ទតមើលគាត់ ហើយស្រឡាញ់ គាត់” មែនហើយ “ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ទតមើលគាត់ ស្រឡាញ់គាត់” ដូច្នេះត្រូវតែមាន អ្វីមួយដែលអស្ចារ្យអំពីមិត្តរយក្មេងនេះ។ គាត់ជាមនុស្ស...មានចរិតល្អ ហើយនិង ចំណាត់ថ្នាក់ល្អ។ គាត់គឺជាបុរសម្នាក់ដែលបានចិញ្ចឹមបីបាច់ត្រឹមត្រូវ។ ឆ្លាតវៃ បញ្ញវន្ត ជោគជ័យក្នុងអាជីវកម្ម ហើយនិងជាមនុស្សខាងសាសនា។ គាត់មាន លក្ខណៈល្អច្រើនដែលជាការពូកែ ជាច្រើនដែលវាទាក់ទាញការយកចិត្តទុកដាក់ របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់ត្រូវបាន ប្រឈមមុខ ដោយបានជោគជ័យក្នុងរឿងទាំងអស់នេះ...

105 គ្មានអ្វីខុសឆ្គងឡើយ។ គាត់ត្រូវបានគេកាត់ចេញយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ បាន វាស់វែងត្រឹមត្រូវ ឆ្លាតវៃ ការអប់រំត្រឹមត្រូវ ភាពជោគជ័យរបស់គាត់ គាត់គឺជាមនុស្ស ឆ្លាតវៃ អ្នកជំនួញដ៏ល្អម្នាក់ ប្រហែលជា កម្មសិទ្ធិរបស់អ្នកជំនួញម្នាក់ក្នុងក្រុម នៅកន្លែងណាមួយនៅប៉ាឡេស្ទីន។ គាត់អាចក្រុមជំនុំនៃក្រុមអ្នកជំនួញដូចដែល យើងមាននៅទីនេះនៅយប់នេះ ដោយគ្មានការសង្ស័យគាត់ពិតជាអញ្ចឹង។ ពីព្រោះអ្នកជំនួញតែងតែមានការប្រកបជាមួយគ្នាជាមួយអ្នកផ្សេងទៀត។

106 មូលហេតុដូចជា “សត្វស្លាប” ពួកគេមានរឿងដែលត្រូវនិយាយ។ ហើយ បើសិនជា...បុរសខាងសាសនា គេមិនចង់និយាយពីរឿងបុរសម្នាក់ដែលរត់ ហាងទំនិញហើយនិង...ទំនិញ ទាំងអស់ពួកគេរួមគ្នា ព្រោះពួកគេគ្មានអ្វីដូចគ្នា ទេ។ យើងត្រូវតែមានរឿងដូចគ្នា។ ដូច្នេះគ្រីស្ទានមានអ្វីៗ ដូចគ្នានឹងពួកគ្រីស្ទាន។ មនុស្សមានបាបមានរឿងរួមជាមួយមនុស្សមានបាប។ ហើយ—ហើយនិងសង្គម ហើយនិងអ្វីដែលពួកគេមាន ពួកគេមានរឿងទូទៅ។ ហើយក្មេងប្រុសនេះប្រហែល ជាកម្មសិទ្ធិរបស់—អ្នកជំនួញមួយ។

107 ហើយគាត់គឺជាអ្នកកាន់សាសនាដូចជាគាត់អាចធ្វើបាន ព្រោះព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់ឲ្យគាត់មកទីនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានរក្សាបទបញ្ញត្តិទាំងនេះ ហើយ បានសង្កេតពួកគេពីយុវវ័យរបស់ខ្ញុំ។” នោះជាការពិត។

108 សូមមើល គាត់ត្រូវបាននាំមកល្អ បង្រៀនត្រឹមត្រូវ ហើយនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់ត្រូវបានប្រឈមមុខជាមួយ—គំនិតនៃជីវិតអស់កល្ប... ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឲ្យលោកអ្នកកត់សំគាល់ ជាមួយតួអង្គទាំងអស់នេះដែលគាត់មាន គាត់ដឹងថាគាត់គ្មានជីវិតអស់កល្បទេ។

109 ឥឡូវនេះ ទាំងអស់នៃសង្គមរបស់យើង ក្រុមជំនុំរបស់យើង សមាជិករបស់ យើង ហើយនិងអ្វីដែលយើងមានជាទីស្រឡាញ់ណាស់ សង្គមអាមេរិករបស់យើង ហើយនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺល្អណាស់ គ្មានអ្វីត្រូវនិយាយប្រឆាំងនឹងរឿងនោះទេ។ ហើយអ្នកជំនួញគ្រីស្ទាននៅក្នុងសង្គមរបស់យើងនៅទីនេះ គឺជារឿងដ៏អស្ចារ្យ វា បានបើកទ្វារសម្រាប់ខ្ញុំ... នៅលើគំនិតអន្តរជំនឿរបស់ខ្ញុំ “យើងគឺជាគ្រីស្ទាន។”

110 គ្មាននរណាម្នាក់ (គ្មាននិកាយណាមួយ) អាចអះអាងឲ្យយើង ជាគ្រីស្ទាន ពិតប្រាកដបានទេ ពីព្រោះអ្នកជាម្ចាស់សិទ្ធិរបស់ព្រះ។ និកាយគឺ មនុស្សបង្កើតឡើង ហើយគ្រីស្ទានត្រូវបានបញ្ជូនមកពីស្ថានសួគ៌។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងរឿងទាំងអស់នេះដែល យើងមាន ល្អដូចដែលពួកគេមាន ល្អណាស់ដែលយើងមកជាមួយគ្នា ហើយ ស្រស់ស្អាតដូចកិច្ចប្រជុំដូចដែលយើងមាន ហើយនិងការយល់ដឹងពីសង្គមដែល យើងមាន ប៉ុន្តែយើងទាំងអស់គ្នាប្រឈមមុខនឹងជីវិតអស់កល្ប។ ហើយមិនថា យើងជោគជ័យប៉ុណ្ណានៅក្នុងអាជីវកម្ម យើងទទួលជោគជ័យ ហើយយើងមាន សមាជិកក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យប៉ុណ្ណា ហើយរបៀបដែលយើងធ្វើការ របៀបដែលយើង ព្យាយាមធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ វានៅតែ បើសិនជាវាមិនបានធ្វើនៅក្នុងវិធីត្រឹមត្រូវទេ វា ជាការថ្វាយបង្គំព្រះជាតិតប្រយោជន៍ទេ។

111 ព្រះយេស៊ូវទ្រង់បានដាក់ថ្នាក់នោះតាមរបៀបដដែល ដូចដែលខ្ញុំឈប់ នៅទីនេះបន្តិច។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឯងថ្វាយបង្គំអញជាតិតប្រយោជន៍ទេ ឥតប្រយោជន៍ដែលបង្រៀនដល់គោលលទ្ធិរបស់មនុស្ស។” ឥឡូវនេះចូរគិតចុះ! ការថ្វាយបង្គំ ដោយស្មោះ (ជាមួយចិត្តស្មោះត្រង់របស់អ្នក) ទៅព្រះ ហើយនៅតែ ឥតប្រយោជន៍! វាបានចាប់ផ្តើមតាមវិធីនោះជាមួយនឹងការអីន នៅសូនច្បារអេ

ដែន។ ថ្វាយបង្គំដោយស្មោះ ប៉ុន្តែត្រូវបានបដិសេធ! ក្នុងភាពជាសាសនា តែត្រូវបានបដិសេធ!

112 នៅក្នុងស្រីវិជិតសប្តាហ៍មុន សប្តាហ៍មុនទៀតនោះ នៅឯកិច្ចប្រជុំអ្នកជំនួញ នៅអាហារពេលព្រឹកនៅទីនោះដែលមនុស្សរាប់រយនាក់បានប្រមូលផ្តុំ ខ្ញុំបានចំណាយពេលពីរម៉ោងកន្លះដើម្បីអធិប្បាយការបម្រើព្រះដោយមិនមែនជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ។ ឥឡូវនេះ ស្តាប់ទៅដូចជាចម្លែក ប៉ុន្តែយើងត្រូវតែបញ្ជូនខ្លួនយើងទៅក្នុងនាវានៃលដែលព្រះបានប្រទានហើយនិងវិធីនៃការធ្វើរបស់ព្រះ។ មិនថាយើងគិតថាវាជាការត្រឹមត្រូវទេ វាត្រូវតែទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ឬវាជាការឥតប្រយោជន៍។ ការអ៊ិនថ្វាយបង្គំ តែវាមិនមែនយោងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ។ ពួកផារីស៊ីបានថ្វាយបង្គំ ប៉ុន្តែមិនមែនយោងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ។ ហើយនៅក្នុងសារពិសេសនេះទៅអ្នកជំនួញ ខ្ញុំបានបង្រៀនបែបនេះ។

113 ដាវីឌ គាត់ចង់ធ្វើកិច្ចបម្រើដល់ព្រះអម្ចាស់ ហើយគាត់មានសិទ្ធិនៅក្នុងអ្វីដែលគាត់បាននិយាយ។ គាត់និយាយថា “តើហិបរបស់ព្រះអម្ចាស់គួរតែចុះនៅទីនោះឬទេ? ចូរយើងនាំវាមកទីនេះវិញ។” នៅគ្រានៃស្តេច ស្តេចផ្សេងទៀតដែលគាត់បានទទួលជោគជ័យ។ គាត់និយាយថា “វាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ ពួកគេមិនដែលពិគ្រោះយោបល់ជាមួយព្រះអម្ចាស់អំពីហិបនោះទេ ប៉ុន្តែយើងត្រូវតែធ្វើវា។” ឥឡូវនេះត្រឹមត្រូវហើយ អ្វីដែលពួកគេគួរធ្វើ។ គាត់បាននិយាយថា “យើងគួរតែទៅយកហិបនោះ ហើយយើងអាចពិគ្រោះជាមួយព្រះអម្ចាស់។” ហើយត្រឹមត្រូវហើយ វាបានធ្លាក់ចុះនៅក្នុងប្រទេសផ្សេងទៀត។ បាននិយាយថា “យើងត្រូវយកវាមកទីនេះ។ ទទួលវាឡើងនៅទីនេះហើយដាក់វានៅក្នុងផ្ទះរបស់យើងនៅទីនេះ។ ហើយថ្វាយបង្គំព្រះអម្ចាស់។”

114 ឥឡូវនេះកត់សម្គាល់គាត់បានចូលទៅក្នុងបណ្តាញខុសក្នុងការធ្វើវា។ គាត់បានពិគ្រោះយោបល់ជាមួយមេបញ្ជាការក្រុមហាសិបហើយនិងរាប់រយនាក់។ ពួកគេទាំងអស់ត្រូវបានពិគ្រោះយោបល់។ គ្រប់គ្នា។ មើលទៅដូចជាបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់ មើលទៅដូចជា ឬវាគឺជា—ព្រះបន្ទូលនៃព្រះអម្ចាស់។

115 ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ជួនកាល អ្នកត្រូវតែដាក់វានៅកន្លែងត្រឹមត្រូវឬវាមិនមែនជាបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ? ឥឡូវសូមឲ្យត្រាំវាយ៉ាងជ្រៅ ហើយអ្នកនឹងទទួលបាន—ទស្សនៈមួយនៃអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនិយាយ។

116 ខ្ញុំមិនចង់ឲ្យព្រះវិហារធ្លាក់ចុះនៅក្នុងជំហានដែលអ្នកបានរកឃើញនៅក្នុងប្រទេសអង់គ្លេសនោះទេ សក់វែង ហើយមនុស្សដែលផាត់ពណ៌មុខ ហើយឈឺឆ្អឹង។ យើងមិនចង់បានដូច្នោះទេ! មិនថាវាស្តាប់មានសីលធម៌យ៉ាងម៉េចទេ ហើយអែលវីសប្រេសលីអាចច្រៀងចម្រៀងសាសនាប៉ុន្មានបទនោះទេ គាត់នៅតែជាអារក្ស។ ហើយខ្ញុំមិនមែនជាចៅក្រមទេ ប៉ុន្តែ “ដោយសារផលផ្លែរបស់ពួកគេអ្នកស្គាល់។” ឃើញទេ? គាត់គឺជាពួកពេនទីកុស្ត តែមិនធ្វើឲ្យមានភាពខុសគ្នាបន្តិចឡើយ។ ឃើញទេ ផលផ្លែរបស់អ្នកកំណត់ត្រាពីអ្វីដែលអ្នកមាន។

117 មិនថាជាព្រះវិញ្ញាណយាងមកសណ្ឋិតលើគាត់ គាត់អាចនិយាយភាសាដទៃបាន គាត់អាចស្រែក គាត់អាចព្យាបាលអ្នកជំងឺ ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពួកគេជាច្រើននឹងមកឯខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះហើយនិយាយថា ‘ព្រះអម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំមិនបានធ្វើការនេះហើយនិងការនោះទេឬអី?’ ហើយខ្ញុំនឹងនិយាយថា ‘ចូរថយចេញពីអញទៅ ឯងដែលប្រព្រឹត្តអាក្រក់អើយ អញមិនដែលស្គាល់ឯងទេ។’” ឃើញទេ?

118 យើងត្រូវតែជាគ្រីស្ទាន ពិតប្រាកដ ហើយជាវិធីតែមួយគត់ដែលយើងអាចធ្វើបានត្រូវប្រឈមមុខនឹងបញ្ហានេះជាមួយនឹង “ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។”

119 មានតែមួយទម្រង់នៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយគឺមកពីព្រះ។ ហើយទ្រង់បានតម្កល់ទុកជាមុនសម្រាប់គ្រប់ទាំងសត្វ។ ដូចជាអ្នកគឺជាហ្សែននៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក អ្នកគឺជាហ្សែននៅក្នុងព្រះ។ ក្នុងគុណលក្ខណៈមួយរបស់ទ្រង់ដើម្បីចាប់ផ្តើម ឬអ្នកនឹងមិនត្រូវនៅទីនោះ។ អ្នកចេញមកពីផ្ទៃនៃម្តាយរបស់អ្នក ឪពុករបស់អ្នកមិនបានស្គាល់អ្នកទេ អ្នកស្ថិតនៅក្នុងចង្កេះរបស់គាត់។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកចេញមកនៅក្នុងពូកនៃម្តាយរបស់អ្នក បន្ទាប់មកអ្នកក្លាយជាមនុស្ស ហើយត្រូវបានធ្វើឡើងនៅក្នុងរូបភាពរបស់ឪពុកអ្នក ឥឡូវនេះអ្នកអាចប្រកបជាមួយគាត់។ ហើយរឿងដូចគ្នាដោយព្រះ បើសិនជាអ្នកទទួលបានជីវិតអស់កល្ប។

120 ជីវិតដែលអ្នកចូលមក ជីវិតធម្មជាតិ ជីវិតសាច់ឈាម ដោយឪពុករបស់អ្នក។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចកើតជាថ្មី គឺជាវិធីតែមួយគត់ វាត្រូវតែមកពីព្រះវរបិតានៃឋានសួគ៌របស់អ្នក គុណលក្ខណៈរបស់ទ្រង់។ “អ្វីដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។” ឃើញទេ?

121 អ្នកនៅទីនេះពីព្រោះឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានដាក់នៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមមុនគ្រឹះនៃផែនដីនេះ។ នោះពិតប្រាកដណាស់។ អ្នកគឺជាហ្សែន ដែលជាហ្សែនខាងវិញ្ញាណដែលចេញពីព្រះវរបិតានៃឋានសួគ៌របស់អ្នក ជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នោះហើយដូច្នោះ ដូចខ្ញុំបាននិយាយថា បន្ទាប់មកអ្នកនៅជាមួយព្រះយេស៊ូវនៅពេលដែលទ្រង់គង់នៅទីនេះដោយសារតែទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល អ្នកបានរងទុក្ខជាមួយទ្រង់ បានស្លាប់ជាមួយទ្រង់ បានកប់ជាមួយទ្រង់ ហើយរស់ឡើងជាមួយនឹងទ្រង់ ហើយឥឡូវនេះបានអង្គុយនៅក្នុងស្ថានសួគ៌នៅក្នុងទ្រង់!

122 សូមកត់សម្គាល់ ជាវិធីគិតថាគ្រប់យ៉ាងគឺល្អ ហើយគាត់បានពិគ្រោះយោបល់ជាមួយមនុស្សទាំងនេះ ហើយពួកគេម្នាក់ៗចាប់ផ្តើមរាំហើយស្រែកហើយយំ។ ពួកគេមានចលនាសាសនារបស់ពួកគេទាំងអស់ដែលមាន ប៉ុន្តែនៅតែមិនមែនជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះដើម្បីចុះទៅហើយនាំយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រឡប់ទៅដំណាក់របស់ព្រះវិញទេ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ ព្រះតែងតែធ្វើការតាមវិធី(គ្រប់វ័យ) តែមួយ។ ការសម្រេចចិត្តដំបូងរបស់ទ្រង់ គឺជាការសម្រេចចិត្តតែមួយគត់។ ដោយសារតែទ្រង់ល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងការសម្រេចចិត្តរបស់ទ្រង់ ទ្រង់មិនដែលធ្វើអ្វីឡើយលើកលែងតែទ្រង់បើកសម្តែងវាជាលើកដំបូងទៅកាន់ពួកអ្នកបំរើទ្រង់ ពួកហោរា។ នោះពិតប្រាកដណាស់។

123 នោះហើយជាមូលហេតុ គ្រាពួកជំនុំដែលយើងកំពុងរស់នៅ គ្មានព្រះវិហារទេ។ គ្មានមេតូឌីស បាបទីស្ទ ពេនទេកុស្ត ឬអ្វីផ្សេងទៀត ដែលអាចដាក់ក្រុមជំនុំចូលទៅក្នុងកូនក្រមុំ។ វានឹងក្លាយជាការឆ្លើយតបរបស់ម៉ាឡាគីជំពូក៤ សម្រាប់ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ចាត់ឲ្យមានហោរាម្នាក់ដែលត្រូវបានបើកសម្តែងឲ្យឃើញ ពីព្រោះវាជាផ្លូវតែមួយគត់។ ក្រុមជំនុំនិកាយរបស់យើងបានបោះរឿងនេះទៅក្នុងភាពញើរញើ ដូចដែលពួកគេធ្លាប់បានធ្វើ ហើយព្រះតែងតែបញ្ជូនពួកហោរា។

124 ហើយមានណាថាន់បានឈរនៅក្នុងស្រុក ជាហោរាត្រឹមត្រូវនៅចំពោះព្រះ ហើយគាត់មិនត្រូវបានពិគ្រោះយោបល់សោះ។

125 ហើយពួកគេបានចុះនៅទីនោះហើយបានចំណាយជីវិតរបស់មនុស្ស ទៀងត្រង់ ជាដើម ហើយបានយកហិបនោះ ជំនួសឲ្យការដាក់វានៅលើស្មារបស់ ពួកលើវី ដើម្បីរក្សាវា ពួកគេដាក់វានៅលើរទេះដើម្បីដឹក។ ទាំងអស់គ្នាធ្វើខុស!

126 អ្នកឃើញទេ បើអ្នកមិនធ្វើ—តាមព្រះហឫទ័យនៃព្រះ ហើយផ្លូវដែលព្រះ បានប្រទានឲ្យយើងទៅ ពួកគេតែងតែធ្វើខុសហើយយកវាចេញនៅក្នុងអង្គការ មួយចំនួន និងកាយ សារមួយចំនួន ដូច្នោះ។ ឃើញទេ? វាតែងតែត្រូវបានធ្វើ ដូចនោះ។

127 នោះជារឿងដូចគ្នាដែលក្មេងប្រុសនេះត្រូវបានប្រឈមមុខជាមួយ។ គាត់ មកនៅក្នុង គាត់ជាសមាជិកនៃពួកជាវិស៊ីប្យូពួកសាឌូស៊ី ឬអ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យ មួយចំនួននៅគ្រានោះ។ គាត់អាចជាអ្នកកាន់សាសនាតាមដែលគាត់អាចធ្វើ បាន។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានកាន់តាមបទបញ្ជាទាំងនេះ ដែលខ្ញុំបាន បង្រៀនតាំងពីខ្ញុំនៅក្មេង។” ឃើញទេ? ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់ស្រឡាញ់គាត់ សម្រាប់ការនោះ។ ប៉ុន្តែគាត់បដិសេធមិនទទួលការណែនាំ។ គាត់បានបដិសេធមិន ទទួលយកភាពជាអ្នកដឹកនាំពិតនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដើម្បីឲ្យគាត់នូវជីវិតអស់ កល្យជានិច្ច។

128 សូមកត់សម្គាល់ គាត់ជឿថាមានអ្វីមួយខុសពីអ្វីដែលគាត់មាន ឬគាត់ មិនដែលនិយាយថា “លោកគ្រូល្អអើយ តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីឲ្យនេះ?”។

129 សូមមើល គាត់ចង់ធ្វើអ្វីមួយដោយខ្លួនឯង។ នោះហើយជារបៀបដែលយើង ធ្វើ យើងចង់ធ្វើអ្វីមួយដោយខ្លួនឯង។ អំណោយទាននៃព្រះគឺជាអំណោយមួយ ឥតគិតថ្លៃ។ ព្រះប្រទានវាចំពោះអ្នក អ្នកមិនបាច់ធ្វើអ្វីសម្រាប់បានវាទេ។ ទ្រង់បាន តែងតាំងវាដល់អ្នក ហើយអ្នកនឹងមានវា។ ឃើញទេ?

130 សូមកត់សម្គាល់ គាត់ដឹងថាវានៅទីនោះ។ គាត់ជឿលើវាហើយចង់បានវា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់ត្រូវបានគេប្រឈមមុខជាមួយនឹងរបៀបដែលគាត់ត្រូវធ្វើ វា នោះវាខុសគ្នាពីបុណ្យកុសលរបស់គាត់។ វាខុសគ្នា។ គាត់អាចកាន់លុយ ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់គាត់ទៅក្រុមជំនុំដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់គាត់ ជាដើម។ ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់ជ្រាបហើយថាគាត់មានលុយនេះ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរ ទៅលក់របស់ទាំងអស់ដែលអ្នកមាន ហើយផ្តល់ឲ្យទៅជនក្រីក្រ។ ហើយមក យក



ឈើឆ្កាងរបស់អ្នកដើរតាមខ្ញុំ ហើយអ្នកនឹងមានទ្រព្យសម្បត្តិនៅស្ថានសួគ៌។” ប៉ុន្តែ គាត់មិនអាចធ្វើវាបានទេ។

131 មេដឹកនាំដទៃទៀតដែលគាត់មាននៅសម័យយុវវ័យរបស់គាត់ ដូចជា មានឥទ្ធិពលលើគាត់រហូតទាល់តែគាត់បដិសេធ មិនព្រមទទួលផ្លូវដែលព្រះ បានប្រទានមក គឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ តែមួយដែលកាន់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច តែមួយគត់ដែលអាចផ្តល់ឲ្យអ្នក។ មិនមែនជាព្រះវិហារទេដែលអាចផ្តល់ជីវិតអស់ កល្បដល់អ្នក មិនមែនជាអ្នកជិតខាង មិនមែនជាក្រុកង្វាលរបស់អ្នកទេ មិនមែន ជាបូជាចារូបរបស់អ្នក មិនមែនជាសាសនារបស់អ្នកទេ។ មានតែព្រះយេស៊ូវ ប៉ុណ្ណោះព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ផ្ទាល់អាចប្រទានជីវិតអស់កល្បដល់អ្នក។ ទ្រង់ជា...

132 មិនថាអ្នកជាមនុស្សល្អប៉ុណ្ណា តើអ្វីដែលអ្នកបានឈប់ធ្វើ អ្វីដែលអ្នកចាប់ ផ្តើមធ្វើ អ្នកត្រូវទទួលយក *បុគ្គល* នៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយបន្ទាប់មក នៅពេលដែលអ្នកធ្វើដូច្នោះ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយបន្ទាប់មកជីវិតរបស់អ្នក សមនឹងចូលទៅព្រះបន្ទូលហើយវាបង្ហាញខ្លួនឯងទៅនឹងសម័យនេះដែលអ្នក កំពុងរស់នៅ។

133 លោកល្អអេត្រូវតែធ្វើដូច្នោះសម្រាប់ព្រះបន្ទូលដែលនឹងត្រូវបានលេចឡើង នៅក្នុងសម័យកាលរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះតើមានអ្វីបើសិនជាលោកម៉ូសេបាន ចូលមកនិយាយថា “យើងដឹងពីអ្វីដែលលោកល្អអេបានធ្វើ យើងនឹងយកពាក្យ របស់លោកល្អអេ។ យើងនឹងធ្វើវាតាមវិធីដែលលោកល្អអេបានធ្វើ។ យើងនឹង សង់—ទុកមួយហើយអណ្តែតចុះក្នុងទន្លេនីល ហើយចេញពីស្រុកអេស៊ីប?” តើ ហេតុអ្វីទៅ? វាមិនដំណើរការទេ។ សូមមើល នោះគឺជាយុគសម័យមួយទៀត។

134 ព្រះយេស៊ូវមិនអាចមកជាមួយសាររបស់លោកម៉ូសេបានទេ។ លោកល្អដើ មិនអាចមកជាមួយសាររបស់ពួកកាកូលិកបានទេ វេស្តីមិនអាចមកជាមួយសារ របស់លូដេបានទេ។ ពេនទីកុស្តមិនអាចមកជាមួយសារសម័យលោកវេស្តី បានទេ។ ហើយកូនក្រមុំមិនអាចត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅនិកាយពេនទីកុស្តបាន ទេ វាមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ហើយនោះ ប្រាកដណាស់។ នាងបានធ្វើការរៀបចំ ហើយនិងចេញទៅក្រៅ ហើយនៅទីនោះនាងបានកំណត់ ដូចជាអ្នកដទៃដែល នៅសល់។ វាជាសំបក។ ដូចជាជីវិតបានកើតឡើងតាមរយៈ...ឃើញទេ?

135 អ្នកនិពន្ធនោះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់ផ្សេងទៀត អ្នកនិពន្ធដែលបានសរសេរសៀវភៅនេះ...ហើយគ្មានហេតុផលដែលគាត់បានរិះគន់ខ្ញុំយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងន់ ថាខ្ញុំជា “អារក្ស បើសិនជាមានរឿងបែបនេះ។” ដូច្នេះគាត់និយាយថាគាត់មិនជឿលើព្រះទេ។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះមួយដែលអាចអោយដៃមើលពួកគេសម្លាប់បុគ្គល តាមរយៈសម័យកាលដើម ហើយអះអាងថាមានអំណាចដើម្បីបើកសមុទ្រក្រហម។ ហើយអនុញ្ញាតឲ្យពួកគេ ត្រូវបានហែកហូរដោយបំណែកដោយសត្វតោជាដើម ហើយបន្ទាប់មកបាននិយាយថាទ្រង់ជាព្រះប្រកបដោយសេចក្តីស្រឡាញ់។” បាននិយាយថា “គ្មានសត្វប្រភេទណាបែបនេះទេ។” ឃើញទេ មិត្តសម្លាញ់ ដោយគ្មានការបណ្តាលពីព្រះបន្ទូល និងបរាជ័យក្នុងការឃើញវា។

136 ផលដំបូងនៃស្រូវសាលី ជាកូនកង្កែប៖ បានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងដីក្នុងគោលបំណងដើម្បីដុះឡើងម្តងទៀត។ ដូច្នេះកូនក្រមុំជាលើកដំបូងដែលបានកើតនៅពេនទឹកស្អុតត្រូវឆ្លងកាត់គ្រោងដីតដូចគ្រាប់ពូជផ្សេងទៀត ត្រូវកប់។ ពួកគេត្រូវស្លាប់។ ពួកគេត្រូវរត់ធ្វើវា។ ប៉ុន្តែវាបានចាប់ផ្តើមឡើងពន្លកម្តងទៀតនៅក្នុងលូធើ នៅក្នុងកំណែទម្រង់ទីមួយ។ វាមើលទៅមិនដូចជាពូជដែលបានចូលនោះទេ ប៉ុន្តែវាគឺជាពន្លឺនៃថ្ងៃនោះ។ បន្ទាប់មកទងធ្វិតបានបន្តចូលទៅក្នុងរំយោល វេស្តី។ ហើយចេញពីរំយោលវាបានចូលទៅក្នុងពេនទឹកស្អុត ដែលជាសំបក។

137 នៅពេលដែលអ្នកមើលនៅក្នុងស្រូវសាលី នៅពេលវាចេញមក ផលស្រូវសាលី បុរសដែលព្រួសស្រូវសាលីនោះ អ្នកចេញទៅក្រៅហើយមើលសំណុំស្រូវសាលីនៅទីនោះ វាមើលទៅដូចជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ប៉ុន្តែបើសិនជាអ្នកនឹងយកគ្រាប់មួយហើយអង្កុយចុះហើយបកស្រូវសាលីនោះឡើង គ្មានគ្រាប់ពូជនៅក្នុងនោះទាំងអស់ទេ។ វាគ្រាន់តែជាសំបក។ ហើយបន្ទាប់មកគឺអ្វី? វាត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅទីនោះ ដើម្បីកាន់គ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មក រឿងដំបូងដែលអ្នកបានដឹង ហើយជីវិតបានចាកចេញពី—សំបកដើម្បីចូលទៅក្នុងរំយោល។ បានចាកចេញពីរំយោលចូលទៅក្នុងសំបក វាទុកសំបកចោលហើយចូលទៅក្នុងស្រូវសាលី។ មានបីដំណាក់កាល ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកស្រូវសាលីខាងក្រៅនៃដំណាក់កាលទាំងបី(លូធើ វេស្តី ពេនទឹកស្អុត)។ ពិតប្រាកដណាស់។ដោយគ្មានការសង្ស័យ។ អ្នកមិនអាចបញ្ឈប់ធម្មជាតិបានទេ។

138 ឥឡូវនេះសូមមើល ជារៀងរាល់បីឆ្នាំបន្ទាប់ពីសារមួយបានបញ្ជូនមកពីព្រះពួកគេរៀបចំ។ នេះគឺម្តែងហើយ ហើយគ្មានអង្គការណាមួយឡើយ។ វាគ្មាន។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះសំបកត្រូវតែទាញចេញ ផ្តល់ឱកាសឲ្យស្រូវសាលីដើម្បីដាក់នៅចំពោះមុខបុត្រា ដើម្បីទុំ សារបានចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំជាថ្មីម្តងទៀត បង្កើតជាតួនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដូចដើមដំបូងដែលបានចូលទៅក្នុងដី។ ឥឡូវនេះ ដើម្បីមើល—ជីវិតអស់កល្ប។

139 ជីវិត ប្រាកដណាស់—សំបកនៅទីនេះបាននាំយកជីវិត។ ពិតណាស់ វាបានធ្វើ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ នៅពេលដែលវាក្លាយទៅជាសំបកហើយវាត្រូវបានបញ្ចប់ហើយ អង្គការ ជីវិតបានចូលទៅក្នុងវេស្ត។ បានចេញមកក្រៅ ហើយចូលក្នុង។ ម្តងសម្រាប់ គ្រប់គ្នា... ជាចន្លោះដំធំ មើលទៅមិនដូចជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលលំអងតូចបានមក ដូចជា...នៅលើ—សំបក...ឬនៅលើលំអងរំយោលនៃវា មើលទៅទាំងមូលដូចជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាធ្លាក់ចុះមកនោះ វាស្ទើរតែនៅទីនោះ។

140 តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ” (ម៉ាថាយ24:24) “ទាំងពីរនឹងត្រូវបានបិទដូច្នោះវានឹងបញ្ឆោតហ្សែន ដែលបានកំណត់ទុក ជាអ្នកផឹកតាំង បើសិនជាអាចទៅរួច?” ស្ទើរតែដូចជារឿងពិត។ ឃើញទេ ដូច្នោះនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ។ ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ វាជាវេលាស្រូវសាលីឥឡូវនេះ។ វាជាពេលប្រមូលផល។ នេះមិនមែនជាយុគសម័យរបស់លោកលូធើទេ នេះមិនមែនជាគ្រា របស់ពេនទីកុស្តទេ នេះគឺជាសម័យកាលកូនក្រមុំ។

141 នៅពេលដែលលោកម៉ូសេបានហៅជនជាតិមួយចេញពីប្រជាជាតិមួយ ព្រះគ្រីស្ទថ្ងៃនេះទ្រង់បានហៅក្រុមជំនុំចេញពីព្រះវិហារមួយ អ្នកឃើញទេ រឿងដូចគ្នានៅក្នុងប្រភេទនេះយកពួកគេទៅដែនដីសន្យាដែលបានសន្យាដ៏អស់កល្បជានិច្ច។

142 ឥឡូវនេះ ដើម្បីបដិសេធមនុស្សម្នាក់ដែលបានធ្វើការហៅនោះ ព្រះគ្រីស្ទមិនថាអ្នកជាពួកពេនទីកុស្ត មេតូឌីស លូធើ ឬអ្នកជាអ្វី អ្នកត្រូវតែ...សម័យកាលនេះ! គ្មានអ្វីទាល់នឹងពួកគេទេ គ្មានអ្វីសោះ តែនៅក្នុងសម័យនេះឥឡូវនេះអ្នកត្រូវតែទទួលយក (ដូចដែលពួកគេធ្វើនៅសម័យកាល)នោះតួអង្គនៃព្រះគ្រីស្ទដែលជាព្រះបន្ទូល!

កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយព្រះ។ ហើយ  
ព្រះបន្ទូលនោះឯងគឺជាព្រះ។

ហើយព្រះបន្ទូលបានត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ហើយស្នាក់នៅ  
ក្នុងចំណោមយើង...

...កាលពីម្សិលមិញដូចគ្នា...ថ្ងៃនេះហើយនិងរហូតអស់កល្ប។

ហេព្រើរ ១៣:៨។ សូមមើល អ្នកត្រូវតែទទួលយកបុគ្គលនៃជីវិតអស់កល្ប  
ជានិច្ច!

143 ឥឡូវនេះ តើជីវិតអ្វីដែលលោកល្អឆើមាន គឺជាយុត្តិកម្ម។ វេស្តីមានការលាង  
សម្អាត បន្ថែមទៅលើវា។ ពេនទីកុស្តមានការស្តារឡើងវិញអំណោយទាន  
នៅក្នុងវាបន្ថែម។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះវាត្រូវបានបញ្ចប់នៅក្នុងរាងកាយ អ្នកឃើញទេ  
មានដំណាក់កាលបឺនេវ៉ា ហើយចេញពីនោះ...ឥឡូវនេះ នៅពេលណាការរស់  
ឡើងវិញបានមក ជាជីវិតដែលបានរស់នៅក្នុងពួកល្អឆើ នោះរួចហើយ ជីវិតដែល  
នៅក្នុងមេតូឌីសបានរួចហើយ ជីវិតដែលបានចូលទៅក្នុងពេនទីកុស្ត នឹងត្រូវ  
បានលើកឡើងចេញពីដីនៅក្នុងគូនៃកូនក្រមុំដែលនឹងត្រូវនាំយកទៅនៅចំពោះ  
ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! អូ វាក៏គួរឲ្យរើបណាស់! វាជាការពិត!

144 យើងបានដាក់ទៅជ្រុងមួយយើងកំពុងសម្លឹងទៅកាន់ឋានសួគ៌ មើលការ  
មកដល់ ម្នាក់នៅលើពីរ៉ាមីត ដូចដែលយើងនឹងនិយាយថា ទ្រង់ត្រឡប់មកវិញ!  
ក្រុមជំនុំត្រូវតែបានរស់ឡើងវិញក្នុងពេលឆាប់ៗ ហើយយើងត្រូវតែត្រៀមខ្លួន  
ជាស្រេច។

145 ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាច មិនត្រូវនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំជា  
កម្មសិទ្ធិរបស់សន្និបាតនេះ។ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់មួយនេះ ឬពីរនោះ” ឬក៏ជា  
អ្វីក៏ដោយ ពួកគេនៅទីនោះទាំងអស់ “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហាររបស់ព្រះ” វា  
គ្មានន័យអ្វីឡើយ។ “ឪពុករបស់ពួកយើងបានស្រែកហើយវា” នោះជាអ្វីដែល  
ល្អឥតខ្ចោះបំផុត នោះគឺជាថ្ងៃរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃនេះអ្នកមិនត្រូវប្រឈមនឹង  
អង្គការដែលពួកគេបានបង្កើតឡើងនោះទេ ប៉ុន្តែជាមួយនឹងជីវិតដែលកំពុងតែ  
កើតឡើង ដែលជាព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។

146 មិត្តវ័យក្មេងនេះបានធ្វើដូចគ្នា។ លោកម៉ូសេបានសរសេរបទបញ្ញត្តិទាំងនោះ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ ព្រះដដែលបានសរសេរបទបញ្ញាដដែលនោះ ដោយហោរារបស់ទ្រង់ គឺជារឿងដដែលដែលបានទាយថ្ងៃដែលនឹងត្រូវមក “ខ្ញុំនឹងបង្កើតហោរាមួយដែលដូចខ្ញុំ។ ហើយអស់អ្នកដែលមិនព្រឺទ្រង់នឹងត្រូវកាត់ចេញ។” ត្រឡប់ចូលថង់និកាយហើយនិងរំយោល។ ពួកគេត្រូវតែបន្តក្នុងជីវិត។ ហើយថ្ងៃនេះ សូមកុំនិយាយថា “ខ្ញុំគឺជាពោធិកុស្ត។ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់នេះខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់នោះ។” នោះគ្មានន័យអ្វីសោះ។ អ្នកត្រូវតែទទួលយកនូវបុគ្គលព្រះគ្រីស្ទ ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ប្រឈមមុខនឹងយើងម្នាក់ៗ។ សូមកុំភ្លេច។

147 អ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀត អ្នកឃើញទេ ពួកគេមានការសង្កត់លើគាត់។ ប្រជាជនពួកគេត្រូវបានបង្រៀនថា “មែនហើយ យើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់នេះហើយយើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់នោះ” ហើយដូចជាការសង្កត់លើគាត់។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលជារឿងស្លាប់រស់គឺដើម្បីបដិសេធការដឹកនាំនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច!

148 ឥឡូវនេះ ជីវិតដែលមានវត្តមាននៅយប់នេះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺនៅទីនេះ ដែលជាព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងសំនុំព្រះវិញ្ញាណ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ការចាក់ប្រេងតាំងនៅទីនេះ។

...បន្តិចទៀត លោកិយនឹងលែងឃើញខ្ញុំទៀត តែអ្នកនឹងឃើញខ្ញុំ...  
 ...ដ្បិតខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក សូមអ្វីតែនៅក្នុងអ្នក សេចក្តីជំនឿ  
 រហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃលោកិយ។

149 ព្រះយេស៊ូវតែមួយគត់ដែលអាចនាំអ្នកទៅកាន់ជីវិតអស់កល្ប។ គ្មានព្រះវិហារ គ្មាននិកាយ គ្មានគ្រូគង្វាល គ្មានបូជាចារ្យ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតទេដែលអាចនាំអ្នកទៅវា អ្នកត្រូវតែដឹកនាំដោយទ្រង់តែមួយគត់ ដែលអាចដឹកនាំអ្នក។

150 អ្នកអាចស្រមៃថាទ្រង់ដឹកនាំអ្នកចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដែលនោះហើយជាទ្រង់? ហើយបើសិនជាទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល ហើយអ្នកជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ អ្នកនឹងមិនជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូលឬ? ព្រះបន្ទូលដែលព្រះចង់ចាក់ទឹកនៃសេចក្តីសង្គ្រោះនៅថ្ងៃនេះ ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ ដូចជាពួកសាវ័កបានកំណត់សម្គាល់ទ្រង់ ដូចជាលោកលូដេ ដូចជាវេស្តី ដូចជាមនុស្សនៅក្នុងគ្រានោះដែលបានកំណត់អត្តសញ្ញាណទ្រង់។ នេះគឺជាសម័យកាលមួយទៀត។

វាជាព្រះបន្ទូល! ព្រះបន្ទូលបានចែងរឿងទាំងនេះយើងកំពុងមើលឃើញកន្លែងនេះឥឡូវ ត្រូវបានព្យាករណ៍ថានឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅម៉ោងនេះ។ ដូច្នេះទទួលយកព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទហើយអនុញ្ញាតឲ្យទ្រង់នាំអ្នកទៅដល់ជីវិតអស់កល្ប។

151 ទោះបីជាសម្លាញ់ក្មេងនេះបានសម្រេចក៏ដោយ...គាត់បានសម្រេចរឿងល្អទាំងអស់។ នៅសាលារៀន ធ្វើបានល្អ។ ក្នុងនាមជាក្មេងប្រុសល្អ គាត់ធ្វើបានល្អ។ ក្នុងនាមជាឪពុកពិត...ក្នុងការស្តាប់ឪពុករបស់គាត់នៅក្នុងអាជីវកម្ម គាត់ជា—ជា ក្មេងប្រុសល្អម្នាក់។ ល្អចំពោះឪពុកម្តាយរបស់គាត់។ គាត់បានស្មោះត្រង់នឹងបូជាចារ្យរបស់គាត់។ គាត់បានស្មោះត្រង់ចំពោះក្រុមជំនុំរបស់គាត់។ គាត់បានស្មោះត្រង់ទៅកាន់បញ្ញត្តិទាំងឡាយនៃព្រះ។ ប៉ុន្តែគាត់បានបាត់បង់អ្វីធំបំផុតហើយអ្វីដែលនៅសល់របស់គាត់គ្មានន័យទេចំពោះគាត់ទេនៅពេលគាត់បានបដិសេធការដឹកនាំនៃជីវិតដ៏អស់កល្បជានិច្ច គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

152 សូមកត់សម្គាល់! ភាពជាអ្នកដឹកនាំនេះប្រឈមមុខនឹងយើងម្នាក់ៗទៅសព្វថ្ងៃនេះ រឿងដូចដែលវាបានធ្វើចំពោះបុរសវ័យក្មេង យើង...មិនថាយើងកាន់សាសនាប៉ុណ្ណា។ អ្នកប្រហែលជាកាតូលិក អ្នកអាចជាបាទីស្ទ មេតូឌីស ឬអ្នកអាចជាពោធិកុស្ត ឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកមាន រឿងដូចគ្នានេះប្រឈមមុខនឹងអ្នកយប់នេះ ជីវិតអស់កល្ប នោះគឺ ការទទួលយកព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ យើងផ្តល់ឱកាសនេះ។

153 ជួនកាលនៅក្នុងជីវិតយើងត្រូវប្រឈមមុខនឹងរឿងដូចបុរសម្នាក់បានធ្វើ ព្រោះអ្នកគឺជាមនុស្សរមែងស្លាប់ហើយអ្នកត្រូវផ្តល់ឲ្យ—អ្នកត្រូវបានផ្តល់ឱកាសនៃការជ្រើសរើស។ អ្នកមានជម្រើស។ ព្រះបានបង្កើតវាដូច្នេះអ្នកអាចជ្រើសរើស។ បើសិនជាទ្រង់បានដាក់អំបាចហើយនិងអេវ៉ាឲ្យមានសេរីភាពខាងសីលធម៌ដូច្នេះពួកគេអាចជ្រើសរើសបាន ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានជ្រើសរើសខុស ហើយមើល ទ្រង់មិនអាចធ្វើអ្វីបានសម្រាប់អ្នកជាជាងទ្រង់បានធ្វើចំពោះគេ។ ទ្រង់ត្រូវតែដាក់វាឲ្យដូចគ្នាដូច្នេះអ្នកអាចជ្រើសរើសឬបានចោល។

អ្នកមានជម្រើស។ សូមក្រឡេកមើលមួយចំនួននៃពួកគេ:

154 អ្នកមានជម្រើស ដូចជាបុរសវ័យក្មេងម្នាក់នោះ ទោះបីជាអ្នកនឹងមានការអប់រំឬមិនមាន។ អ្នកមានជម្រើសនោះ។ អ្នកអាចចង់ក្លាយជា “កុំមានវា” អ្នកគ្រាន់តែបដិសេធា។

155 អ្នកមានជម្រើសនៃការប្រព្រឹត្តរបស់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងឈឺចាប់បន្តិចនៅទីនេះ។ ឃើញទេ? អ្នកអាចចេញក្រៅហើយឲ្យសក់របស់អ្នកដុះឡើងឬរៀងមិនសំខាន់ មួយចំនួនទាំងនេះ។”

156 ឬក៏អ្នកជាស្ត្រី អ្នកអាចមើលទៅដូចជាមនុស្ស—ដែលសមរម្យឬអ្នកអាចជា សត្វចម្លែកមួយក្នុងចំណោមសត្វចម្លែកទាំងនេះដែលយើងមាននៅទីនោះ ពួកវា មានភ្នែកពណ៌ខៀវ។ ហើយកាត់សក់ក្បាលទឹកហើយរៀងបែបនោះ ពួកគេប្រឆាំង យ៉ាងពេញទំហឹងចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលជាការផ្ទុយគ្នាពិតប្រាកដ។ មិន ត្រឹមតែបានផ្តល់ជូន...មិនអាចផ្តល់នូវការអធិស្ឋានដើម្បីបានការឆ្លើយតប។ នោះ គឺជាការពិត។ ត្រឹមត្រូវណាស់។ នោះហើយគឺជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។

157 ប៉ុន្តែតើមានអ្វីកើតឡើងដល់អ្នក ដែលជាពួកជំនុំ? អ្នកបានមើលទូរទស្សន៍ ច្រើន រៀងជាច្រើននៅលើលោកិយ វាងាយស្រួលណាស់សម្រាប់ធម្មជាតិអា ជាមចាស់របស់អ្នកដើម្បីសាត់ចូលទៅក្នុងនោះ ដើម្បីធ្វើសកម្មភាពដូចអ្នកដែល នៅសល់របស់ពួកគេ។

158 តើខ្ញុំអាចនិយាយវាម្តងទៀតបានទេ! នៅក្នុងព្រួញ នៅក្នុងការថ្វាយដង្ហាយ —ដង្ហាយ—ធួននឹងបាបក្នុងថ្ងៃរបស់លោកម៉ូសេ នៅពេលដែលលោកម៉ូសេបាន នាំកូនក្មេងចេញក្រៅ វាមានរយៈពេល៧ ថ្ងៃដែលគ្មាននំប៉័ងទេដល់ប្រជាជន។ នរណាម្នាក់ដឹងទេ? នៅក្នុងនិក្ខមនំ “គ្មានដំបែណាអាចត្រូវបានរកឃើញឡើយ ក្នុងជំរំរបស់អ្នករាល់ប្រាំពីរថ្ងៃ” ប្រាំពីរថ្ងៃនោះតំណាងឲ្យភាពពេញលេញនៃ “គ្រា ពួកជំនុំទាំងប្រាំពីរ។” ឃើញទេ?

159 “គ្មាននំប៉័ងទេ?” ឥឡូវ តើនេះគឺជាអ្វីទៅ? គ្មានគោលលទ្ធិ គ្មានលោកិយ។ ព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូលថា: “បើសិនជាអ្នកស្រឡាញ់លោកិយ ឬរៀងទាំងឡាយ នៃលោកិយ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិនសូម្បីតែនៅក្នុងអ្នកឡើយ។” ឃើញទេ? ហើយយើងកំពុងព្យាយាមលាយវា។ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ! អ្នកត្រូវតែធ្វើអ្វីមួយ ដើម្បីជឿ: តើអ្នកនឹងជឿព្រះ ឬអ្នកនឹងជឿក្រុមជំនុំរបស់អ្នក អ្នកនឹងជឿលោកិយ អ្នក...អ្នកមិនអាចលាយវាជាមួយគ្នាបានទេ។ ហើយអ្នកមិនអាចកាន់ពួកគេជា របស់ចាស់ៗដែលក្រុមជំនុំមុនបានធ្វើ។ អ្នកត្រូវតែទទួលយកសារនៃម៉ោងនេះ។

160 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មានអ្វីដែលនៅសេសសល់ សូមកុំទុកវានៅរហូតដល់ ព្រឹក(ចូលទៅក្នុងសម័យកាលនេះផ្សេងទៀត)ដុតវាដោយភ្លើង ត្រូវបំផ្លាញ។”

នោះជាសម័យកាលដែលអ្នកកំពុងរស់នៅក្នុង សារនៃយុគសម័យនេះ វាត្រូវបាន  
នាំចេញពីបទគម្ពីរហើយបានបង្ហាញការពិតហើយនិងបង្ហាញដោយព្រះដែលបាន  
ធ្វើដូច្នោះ។ បន្ទាប់មកអ្នកអាចទទួលបានបុព្វសេចក្តី។ នោះគឺជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច  
ភាពជាអ្នកដឹកនាំនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលដឹកនាំក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។

161 យើងអាចនៅលើនោះជាយូរមកហើយ ប៉ុន្តែសូមផ្លាស់ទី គ្រាន់តែផ្លាស់ទីតាម  
បណ្តោយ។

162 ជម្រើសនៃការប្រព្រឹត្តរបស់អ្នក។ អ្នកអាច...អ្នកមិនអាចលាយវាបានទេ  
ឥឡូវនេះ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាសម្រាប់ព្រះប្រប្រឆាំងនឹងព្រះ ហើយការបង្ហាញ  
ខាងក្រៅបង្ហាញយ៉ាងពិតប្រាកដនូវអ្វីដែលនៅខាងក្នុង។ ឃើញទេ? វាដុះឡើង...  
មនុស្សជាច្រើនគិតថា “ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខ្ញុំនឹង  
ទៅស្ថានសួគ៌។” នោះគ្មានន័យសូម្បីតែមួយដែលអ្នកនឹងទៅស្ថានសួគ៌នោះទេ។  
អត់ទេ។ អ្នកអាចទទួលបានការជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគ្រប់ពេលនៅក្នុងជីវិត  
របស់អ្នក ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែចាត់បង់ហើយទៅឋាននរក។ ព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ។  
អា—ហ្នា ត្រឹមត្រូវណាស់។

163 មើលនៅទីនេះ អ្នកគឺជាមនុស្សខាងក្រៅ។ អ្នកមានញាតិទាំងប្រាំដែល  
ទំនាក់ទំនងដែលនៅខាងក្រៅរាងកាយ។ ព្រះបានប្រទានឲ្យអ្នកមានញាតិប្រាំ។  
មិនអាចទាក់ទងទ្រង់ ផ្ទះនៅលើផែនដីរបស់អ្នក: ឃើញទេ ភ្នក់រសជាតិ អាម្មណ៍  
ក្លិន ហើយនិងស្តាប់។

164 បន្ទាប់មកអ្នកមានព្រលឹងនៅខាងក្នុងនោះ ហើយវាមានប្រាំកន្លែង: មនសិការ  
ហើយនិងសេចក្តីស្រឡាញ់ ជាដើម។ ប្រាំកន្លែងដែលអ្នកទាក់ទង វិញ្ញាណផែនដី  
ជាមួយនោះ ប៉ុន្តែជាមួយនឹងវិញ្ញាណរបស់អ្នក។

165 ទំនាក់ទំនងរាងកាយរបស់អ្នករាងកាយ។ ទំនាក់ទំនងខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នក  
ខាងវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុងនោះអ្នកមានព្រលឹងហើយព្រលឹងនោះគឺជាហ្សែន  
ដែលមកពីព្រះ។

166 ហើយដូចជាទារកដែលនៅក្នុងផ្ទៃរបស់ម្តាយ។ នៅពេលទារកចូលទៅ—ក្នុង  
ផ្ទៃរបស់ម្តាយដោយមេជីវិតតូច វាចូលទៅក្នុងស៊ុត វាមិនបង្កើតជាកោសិកាដំបូង  
ជាមនុស្ស បន្ទាប់មកជាសត្វផ្តុំ ហើយនិងសត្វឆ្មា ហើយនិងសេះ។ វាជាកោសិកា  
មនុស្សទាំងអស់ពីព្រោះវាត្រូវបានសាងសង់នៃកោសិកាមនុស្សដើម។



167 ហើយនៅពេលដែលបុរសម្នាក់ត្រូវបានកើតជាថ្មីម្តងទៀតដោយព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ បានតម្រូវទុកសម្រាប់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ដែលហៅថា “ពួកអ្នក រើសតាំង” វាគឺជាព្រះបន្ទូលព្រះនៅលើកំពូល ព្រះបន្ទូលលើព្រះបន្ទូល! មិនមែន ជាគោលលទ្ធិនិកាយបន្ទាប់មកព្រះបន្ទូលទេ ហើយនិងគោលលទ្ធិ ហើយវានឹង មិនដំណើរការទេ។ អ្នកមិនអាចមានដំបែនោះទេនៅក្នុងវា! មានជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ចតែមួយគត់គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះបន្ទូល:

កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយព្រះ ហើយ ព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។

ហើយព្រះបន្ទូលបានត្រឡប់ជាសាច់ឈាមហើយរស់នៅ ក្នុងចំណោមពួកយើង...

168 មិត្តអើយ អ្នកចិញ្ចឹមកូនៗរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកបញ្ជូនខ្ញុំឆ្លងកាត់បេសកកម្មទៅ ពេញផែនដី ដើម្បីនាំយកសារនេះ។ ខ្ញុំត្រូវតែស្មោះត្រង់ជាមួយអ្នក។ អ្វីដែល ខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើល ប្រហែលជាអ្នកមិនឃើញទេ។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំនៅ ទីនេះព្យាយាមប្រាប់អ្នក។ វាមិនមែនដោយសារតែខ្ញុំមិនចូលចិត្តមនុស្សទេវា ដោយសារតែខ្ញុំស្រឡាញ់មនុស្ស។ កែប្រែ។ នៅពេលដែលខ្ញុំឃើញការធ្លាក់ចុះនៃ ពួកជំនុំ បិទទ្វារ បាននិយាយថា “មែនហើយ យើងបានធ្វើការនេះហើយយើងបាន ធ្វើការនោះ” ហើយមើលជុំវិញព្រះវិហារហើយមើល...វានឹងមិនដំណើរការទេ។

169 សូមមើលនៅក្នុងព្រះគម្ពីរហើយវាត្រូវតែបែបនោះនៅគ្រាចុងក្រោយ។ គ្រា ពួកជំនុំឡើងវិញស្រែក្រមជំនុំដែលមិនក្តៅមិនត្រជាក់នោះ បានដាក់ព្រះយេស៊ូវ (ព្រះបន្ទូល) ចេញ។ ទ្រង់មិនដែលហៅ...ទ្រង់នឹងមិនហៅពួកជំនុំណាទេ។ ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “អស់អ្នកណាដែលអញស្រលាញ់ អញក៏ស្តីប្រដៅផង។ អញលត់ដំ ពួកគេ។” ទទួលយកព្រះបន្ទូលហើយដាក់វា ហើយនិយាយថា “អ្នកខុសនៅក្នុង ហ្នឹង!” នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំស្រលាញ់អ្នក។ “បើអ្នកនឹងបើកទ្វារហើយ ឲ្យខ្ញុំចូល ខ្ញុំនឹងចូលមកហើយជប់លៀងជាមួយអ្នក” មិនមែនជាព្រះវិហារទេ ទ្រង់ ត្រូវបានគេឲ្យចេញពីនោះ។

170 នាងបានដឹកនាំក្រុមជំនុំអេកូ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលនាងបានទៅ វិលត្រឡប់ទៅទីក្រុងរ៉ូមវិញជាកន្លែងដែលនាងបានមក។ ពិតណាស់។ ខ្ញុំបាន សរសេរនៅលើក្រដាសពីម្តែប្រាំឆ្នាំមុន ឬសាមសិបបីឆ្នាំមុន ហើយវានៅទីនោះ។

មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះ វាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ពីការបើកសម្តែងមួយ។ នាងបានត្រឡប់ទៅវិញ។ គ្មានវិធីណាសម្រាប់សង្គ្រោះវាបានទេ វាបាត់បង់! វាកំពុងដំណើរការរបៀបនោះ។

171 ព្រះបានហៅបុគ្គល។ “ខ្ញុំឈរនៅមាត់ទ្វារទាំងគោរព។ បើមានបុរសណាម្នាក់មនុស្សណាមួយ...” បុគ្គលម្នាក់ក្នុងចំណោមមួយពាន់នាក់ វាអាចនឹងមានមួយក្នុងចំណោមមួយលាននាក់។

172 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីពីរបីបឋមកន្លងទៅ។ នៅពេលដែលអ៊ីស្រាអែលបានចេញពីអេស៊ីប មានមនុស្សត្រឹមតែពីរលាននាក់ប៉ុណ្ណោះដែលបានមក មានត្រឹមតែ២លាននាក់ប៉ុណ្ណោះ។ តែមួយ...មានមនុស្សពីរនាក់បានចូល។ មួយក្នុងចំណោមមួយលាននាក់។ តើអ្នកដឹងទេ? កាលែបហើយនិងយ៉ូស្វេ។

173 ហើយព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់នៅលើផែនដី ពួកគេបាននិយាយថា “បុព្វបុរសរបស់យើងបរិភោគនំម៉ាណានៅទីរហោស្ថាន។ យើងកំពុងរក្សាប្រពៃណី។ ហើយយើងកំពុងធ្វើការនេះ។ យើងដឹងថាយើងកំពុងឈរនៅទីណា!

174 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំដឹងថាបុព្វបុរសរបស់អ្នកបានបរិភោគនំម៉ាណានៅទីរហោស្ថាន ហើយពួកគេបានបំបែកគ្នាជារៀងរហូត។ ពួកគេស្លាប់!”

175 នៅពេលដែលមេដឹកនាំបានចេញពីបុរសឬស្រី នោះមានមួយលានស៊ុតបានមក មានមួយលានមេដឹកនាំបានមក។ ហើយចេញពីពួកគេមក ដែលជាប្រភេទ... បើវាចេញពី—សត្វគោឈ្មោល ឬពីមនុស្ស ឬអ្វីក៏ដោយ វាមានរាប់លានមេដឹកនាំមានរាប់លានកំពុងធ្វើការ។ នៅទីនោះមានតែមេដឹកនាំមួយប៉ុណ្ណោះដែលត្រូវបានតែងតាំងឡើងដើម្បីមានដឹកនាំ ដ្បិតមានស៊ុតមួយនៅទីនោះ មានដីជាតិ ដើម្បីបំពេញវា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ មានស៊ុតតែមួយដែលវានឹងជួប។ ដូចជាបុរសកាយនៅទីនេះដែលអង្គុយនៅទីនេះ ហើយមេដឹកនាំនោះគឺមកពីព្រះ។ ឃើញទេ? ហើយមើលមេដឹកនាំតូចនេះធំឡើងក្នុងចំណោមមេដឹកនាំទាំងអស់នេះ ហើយកន្ត្រាក់នៅជុំវិញពួកគេ នៅលើអតីតកាលពួកគេ ទៅនៅទីនេះហើយបានរកឃើញស៊ុតមានដីជាតិហើយ—ហើយវារចូលទៅក្នុងវា។ ហើយពួកគេដែលនៅសល់នឹងត្រូវស្លាប់។

176 តើមានអ្វីកើតឡើងបើសិនជាវាជារបៀបដែលក្រុមជំនុំនៅសព្វថ្ងៃនេះ គឺមានតែមនុស្សម្នាក់ក្នុងចំណោមមួយលាននាក់? សូមមើលកន្លែងដែលវានឹង

ទៅ? “ផ្លូវដែលនាំទៅដល់ជីវិតនោះតូចចង្អៀត ហើយមានមនុស្សតិចណាស់ដែល  
នឹងរកឃើញវា។ ព្រោះផ្លូវធំទូលាយគឺជាវិធីដែលនាំទៅការបំផ្លិចបំផ្លាញ ហើយ  
មានមនុស្សជាច្រើននឹងចូលទៅក្នុងនោះ។”

“តើវាជាការពិតទេ បងប្រុស ប្រាណហាំ?” ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំដកស្រង់  
ចេញពីបទគម្ពីរ។ ឃើញទេ?

177 ឥឡូវនេះ អ្នកត្រូវបានតែងតាំងឡើងដើម្បីជីវិត។ អ្នកនឹងមើលឃើញវា  
លើសិនជាអ្នកត្រូវបានតែងតាំងឡើងដើម្បីមើលវា។ បើអ្នកមិនត្រូវបានតែងតាំង  
ឲ្យមើលវាអ្នកនឹងមិនឃើញវាទេ។ បានចែងថា “ពួកគេមានភ្នែកតែពួកគេមិន  
អាចមើលឃើញ មានត្រចៀកហើយមិនអាចស្តាប់ឮ។” អ្នកគួរអរគុណយ៉ាងម៉េច  
ក្រុមជំនុំ! របៀបដែលអ្នកគួរតែតម្រង់ខ្លួនអ្នកឡើងពីរឿងទាំងនេះ! របៀបដែលអ្នក  
គួរនៅលើភ្លើងសម្រាប់ព្រះ! ថាភ្នែករបស់អ្នកមើលឃើញអ្វីដែលអ្នកឃើញ ហើយ  
ត្រចៀកស្តាប់ឮអ្វីដែលអ្នកឃើញ។ ភាពជាអ្នកដឹកនាំហេតុអ្វីបានជាអ្នកមកទីនេះ  
នៅយប់នេះដើម្បីស្តាប់សារដូច្នោះ? ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់លោកិយ សម្រាប់ក្រុមជំនុំ  
ដូចជា “អ្នកជឿស៊ប់។” ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមក? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានដឹកនាំ  
អ្នកនៅទីនេះ (ឃើញទេ? ឃើញទេ?) ដើម្បីស្តាប់។ កាត់ស្បែក! កាត់ផ្តាច់រឿង  
របស់លោកិយ ទទួលយកការដឹកនាំរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ឬអ្នកនឹងវិនាសដូចជា  
លោកិយ។

178 អ្នកមានជម្រើសនៃការដឹកនាំ។ របៀបដែលអ្នកធ្វើដោយខ្លួនឯង វាអាស្រ័យ  
លើអ្នក។

179 អ្នកមានជម្រើសយកប្រពន្ធ។ អ្នកចេញទៅហើយយកប្រពន្ធរបស់អ្នក។ អ្នក  
ចង់យកប្រពន្ធ អ្នកចង់យកមួយណាដែល...ជាការបំពេញបន្ថែមទៅអ្វីដែលអ្នក  
ចង់...រៀបចំផ្ទះនាពេលអនាគត។ អ្នកអាចស្រមៃមើលបុរសម្នាក់ ដែលជាគ្រីស្ទាន  
ដែលចេញទៅយកប្រពន្ធមួយក្នុងចំណោមស្រ្តីលេងខ្លួនទំនើបធ្វើភរិយា? ហ្នា?  
អ្នកអាចស្រមៃបានទេ? តើបុរសនោះគិតអំពីអ្វី? តើគាត់នឹងមានផ្ទះបែបណា  
លើសិនជាគាត់ត្រូវយកស្រ្តីវាស្រាត ស្រីតាមចិញ្ចើមផ្លូវនៅទីនេះ ដែលជាស្រីពេស្យា  
ធ្វើជាប្រពន្ធ? “អូ អ្នកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ រង់ចាំមួយនាទី។” តើនាងស្លៀកពាក់  
ខ្លួនឯងយ៉ាងដូចម្តេច? ឃើញទេ? ឃើញទេ? ស្លៀកខ្លីៗ នាងជាស្រីពេស្យា

តាមដងផ្លូវ។” អូ អ្នកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ បងប្រុសប្រាណហាំ!” អូ ពួកគេ  
ស្លៀកសំពត់តឹងរឹប ដូចជាអ្នកកំពុងចាក់ចូលទៅក្នុង ស្រីពេស្យាតាមចិញ្ចើមផ្លូវ។

180 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អស់អ្នកដែលមើលទៅស្រ្តីហើយប្រាថ្នាចង់បាន  
របស់នាង នោះបានប្រព្រឹត្តអំពើជិតជាមួយនាងនៅក្នុងដួងចិត្តរបស់គាត់ហើយ។”  
បន្ទាប់មកគាត់ត្រូវតែឆ្លើយសម្រាប់ការនោះ។ ហើយនាងបានធ្វើអ្វីខ្លះ? នាងបាន  
បង្ហាញខ្លួន។ តើអ្នកណាធ្វើឲ្យមានកំផិត? ចូរគិតពីវា។

181 អ្នកនិយាយថា “ពួកគេមិនបានធ្វើសំលៀកបំពាក់ផ្សេងទៀតទេ” ពួកគេបាន  
ទទួលទំនិញហើយម៉ាស៊ីនដេរ។ គ្មានលេសទេ។ អូហូ។ ពិតប្រាកដណាស់។

182 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើឲ្យអ្នកឈឺចាប់ឡើយ។ ហើយនេះមិនមែនជារឿងកំប្លែង  
នោះទេ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះពីបទគម្ពីរ។ វាពិតប្រាកដមែន មិត្តអើយ។ ខ្ញុំ  
ជាមនុស្សចាស់ម្នាក់ ខ្ញុំមិនរស់នៅយូរប៉ុន្មានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវប្រាប់អ្នកពីក្តីពិត។ បើនេះ  
គឺជាសារចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំវាគឺជាសេចក្តីពិត។ ឃើញទេ? កុំអី បងប្អូនស្រីអើយ ។  
កុំអីបងប្អូនប្រុសអើយ។

183 ហើយអ្នករាល់គ្នាដែលបានឮ—នៅលើគោលលទ្ធិ ហើយស្គាល់ព្រះបន្ទូល  
នៃព្រះត្រូវបានបង្ហាញនៅចំពោះមុខអ្នក។ ការជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធហើយនិងការពិតទាំងនេះដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ ហើយបន្ទាប់មក  
ដោយសារតែគោលលទ្ធិរបស់អ្នកបង្វែរឆ្ងាយទៅ? តើអ្នកអាចជាកូនរបស់ព្រះ  
ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូលបានយ៉ាងដូចម្តេចជាព្រះបន្ទូលដែលបានទាយសម្រាប់  
ថ្ងៃចុងក្រោយនេះដែលយើងកំពុងរស់នៅ? តើអ្នកអាចធ្វើវាតាមរបៀបណា? តើ  
ព្រះគម្ពីរអាចហៅការនេះ...

184 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីយប់មិញ—អំពីស្តេចមួយអង្គ នៅភាគ  
ខាងត្បូង នៅពេលដែលពួកគេមានពណ៌ចុះក្រោមគឺត្រូវបានគេលក់ឲ្យធ្វើជា  
ទាសករ។ ហេតុអ្វី ពួកគេគឺមិនលើសពីគ្រាន់តែជាទីផ្សារលក់រថយន្តមួយទឹក  
អ្នកទទួលបានវិក័យប័ត្រនៃការលក់នៅលើវា។ ហើយខ្ញុំត្រូវបានគេព្រួយបារម្ភ  
នៅកន្លែង...ខ្ញុំបានអានថ្ងៃមួយដែលជាកន្លែង—ឈ្មួញកណ្តាលមកទិញ  
មួយចំនួន ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់...” ពួកគេពិបាកចិត្ត  
អ្នកត្រូវតែវាយពួកគេ ហើយឲ្យពួកគេធ្វើការព្រោះពួកគេគឺនៅឆ្ងាយពីផ្ទះ។ ពួកគេ  
ត្រូវបានលក់ ជាទាសករ។ ហើយពួកគេនៅនាយប្រទេសដែលពួកគេមិនដឹងអ្វី

សោះ ហើយពួកគេមិនអាចត្រលប់មកផ្ទះវិញទេ ពួកគេមានចិត្តក្រៀមក្រំ។ អ្នកត្រូវតែវាយពួកគេ ហើយឲ្យពួកគេធ្វើការ។ ប៉ុន្តែឈ្នួញកណ្តាលនេះមកដោយចំការជាក់លាក់។

185 ប្អូនវ័យក្មេងម្នាក់នៅខាងក្រៅដែលមានទ្រូងបើកនិងចង្ការបស់គាត់ឡើង អ្នកមិនត្រូវវាយគាត់ឡើយ។ គាត់មានសិទ្ធិ ហើយគាត់បានរក្សាសីលធម៌របស់អ្នកផ្សេងទៀត។

ឈ្នួញកណ្តាលបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងទិញគាត់។”

186 គាត់បាននិយាយថា “គាត់មិនមែនសម្រាប់លក់ទេ។ ហើយក៏មិនលក់ដែរ។ អ្នកមិនត្រូវទិញគាត់ទេ ព្រោះគាត់មិនសម្រាប់លក់ទេ។”

187 គាត់និយាយថា “មែនហើយ តើអ្វីដែលធ្វើឲ្យគាត់ខុសគ្នាខ្លាំងម្ល៉េះ?” បាននិយាយថា “តើគាត់ជាចៅហ្វាយលើអ្នកផ្សេងទៀតឬ?”

បាននិយាយថា “អត់ទេ”

បាននិយាយថា “តើអ្នកចិញ្ចឹមគាត់ខុសគ្នាឬ?”

188 បាននិយាយថា “អត់ទេ។ គាត់ជាទាសករម្នាក់គាត់ប្តូរបាយជាមួយអ្នកដទៃទៀតដែរ។”

បាននិយាយថា “តើអ្វីដែលធ្វើឲ្យគាត់មានភាពខុសគ្នាខ្លាំងម្ល៉េះ?”

189 គាត់និយាយថា “ខ្ញុំក៏ងឿងឆ្ងល់ដែររហូតដល់ខ្ញុំបានរកឃើញ។ នៅអាហ្វ្រិក (ដែលជាកន្លែងពួកគេបានមក ជាកន្លែងដែល បូអ៊ីបានទិញពួកគេ ហើយនាំពួកគេមកនៅទីនេះហើយបានលក់វាឲ្យធ្វើជាទាសករ)នៅទីនោះឪពុករបស់គាត់ជាស្តេចនៃកុលសម្ព័ន្ធ។ ហើយជនបរទេសម្នាក់នេះ នៅឆ្ងាយពីផ្ទះ គាត់ដឹងថាគាត់ជាកូនប្រុសរបស់ស្តេច។ ដូច្នេះគាត់ធ្វើខ្លួនឯងបែបនេះ។”

190 តើអ្វីដែលជាការស្តីបន្ទោសដល់គ្រីស្ទាន! យើងត្រូវបានតំណាងឲ្យព្រះហើយនិងជីវិតអស់កល្ប។ មានតែទម្រង់នៃជីវិតអស់កល្បមួយប៉ុណ្ណោះ ហើយនោះគឺជាព្រះ។ ទ្រង់មានតែមួយដែលជាជីវិតអស់កល្ប។ ហើយយើងគឺជាផលរបស់ទ្រង់ ដ្បិតយើងជាប្រទេសនៃព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកយើងគួរតែធ្វើខ្លួនឯង ស្រ្តីហើយនិងបុរស ដូចជាព្រះគម្ពីរបានចែងឲ្យយើងធ្វើ។ មិនមែនជាយេសេបិលតាមដងផ្លូវ ហើយនិងរីកគឺនៃអង្គការ ប៉ុន្តែសុភាពបុរសគ្រីស្ទាន

កូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ កើតនៃព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ បានសម្តែងពន្លឺនៅជំនាន់របស់យើងហើយនិងការរីករាលដាលវា។ ត្រឹមត្រូវណាស់។

191 តើយើងបានរសាត់ឆ្ងាយពីវាយ៉ាងម៉េចទៅ! ហេតុអ្វី? ដូចអ្វីដែលក្មេងប្រុសនេះបានធ្វើនៅទីនេះ។ គាត់បានច្រានចោល បានបដិសេធដីវិតអស់កល្បជានិច្ចពីព្រោះវានឹងធ្វើឲ្យគាត់បាត់បង់ការឈរក្នុងសង្គម វាចំណាយ—លុយដ៏—ប្រណីតរបស់គាត់ វាចំណាយការប្រកបរបស់គាត់នៅក្នុងព្រះវិហារ វាចំណាយអ្វីជាច្រើន។ គាត់ដឹងថាអ្វីដែលគាត់ត្រូវចំណាយ គាត់គឺជាក្មេងប្រុសដែលមានហេតុផលហើយគាត់មានអារម្មណ៍ថាគាត់មិនអាចបង់ថ្លៃ។ ប៉ុន្តែគាត់បានគិតថា “ខ្ញុំនឹងទុកចិត្តលើសាសនារបស់ខ្ញុំហើយបន្តទៅ។” ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់គាត់បានដឹងថាមានអ្វីមួយអំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទខុសពីពួកបូជាចារ្យនៅថ្ងៃនោះ។

192 ហើយសារណាមួយដែលបានចូលមក ពិតប្រាកដ បានកើតពីរាជសារនៃ ព្រះគឺខុសគ្នាពីនិន្នាការចាស់។ នៅពេលដែលការព្យាបាលដ៏ទេវភាពបានចេញទៅមិនយូរប៉ុន្មានទេ តើអ្នកបានកត់សំគាល់ពីរបៀបដែលអ្នកក្លែងបន្លំបានធ្វើតាមវាទេ? ឃើញទេ? ហើយពួកគេគ្រប់គ្នាគឺនៅក្នុងជាអង្គការ កំពុងស្នាក់នៅទីនោះ។ តើមានអ្នកណាម្នាក់ដឹងទេថាត្រូវតែមានសារតាមរយៈនោះទេ? ហេតុអ្វី បានជាព្រះមិនកំសាន្តយើង! ទ្រង់ទាក់ទាញការយកចិត្តទុកដាក់របស់យើងជាមួយអ្វីមួយហើយនៅពេលទ្រង់ទាក់ទាញការយកចិត្តទុកដាក់របស់យើង នោះទ្រង់នឹងមានសាររបស់ទ្រង់។

193 មើលនៅពេលដែលទ្រង់យាងមកផែនដីដំបូង ហើយទ្រង់ចាប់ផ្តើមបេសកកម្មរបស់ទ្រង់ “ឱលោកត្រូវយកក្មេងអើយ យើងចង់បានអ្នកនៅទីនេះនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើង។ យើង...សូមអញ្ជើញមកនៅទីនេះ។” ហោរាយក្មេង។ “អូ យើងចង់បានអ្នកនៅទីនេះ។ មកនេះ។”

194 ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃមួយទ្រង់ក្រោកឈរឡើងហើយមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំហើយនិងព្រះបិតារបស់ខ្ញុំគឺតែមួយទេ។”

195 “អូ ខ្ញុំអើយ! ទ្រង់បានតាំងអង្គទ្រង់ជាព្រះ។”

196 “លើកលែងតែអ្នកបរិភោគសាច់នៃកូនមនុស្សហើយផឹកពីឈាមទ្រង់ នោះអ្នកគ្មានជីវិតនៅក្នុងខ្លួនអ្នកទេ។”

197 “ទ្រង់ជាបិសាច! យើងគ្មានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយនោះទេ។”

198 ពួកសាវ័កបានរៀបចំនៅទីនោះ។ មនុស្សរាប់ពាន់នាក់បានចាកចេញពីទ្រង់ ប៉ុន្តែពួកសាវ័កត្រូវបានតែងតាំងឡើងដើម្បីជីវិត។ ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ ពួកគេ មិនអាចពន្យល់ពីវាបានទេ។ ពួកគេជឿ។ ពួកគេបាននៅជាមួយវាដោយព្រោះ បាន ចែងថា “គ្មាននរណាអាចធ្វើកិច្ចការទាំងនេះបានទេ។”

199 សូម្បីតែពួកសង្ឃក៏ដឹងពីការនេះដែរ។ នីកូដេមបាននិយាយថា “យើង ដឹង” (ក្រុមប្រឹក្សាសន្និបាត) “ថាគ្មានមនុស្សណាអាចធ្វើការទាំងនេះបានឡើយ លើកលែងតែវាមកពីព្រះ។” ឃើញទេ?

200 ពេត្រុស នៅថ្ងៃបុណ្យទីហាសិប បាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវនៃណាសា រ៉ែត គឺជាមនុស្សដែលបញ្ជាក់ពីព្រះក្នុងចំណោមអ្នក។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់គង់ជាមួយ ទ្រង់។”

201 ចូរមើលបទគម្ពីរ អ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែងនឹងត្រូវធ្វើ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ថា “ស្វែងរកបទគម្ពីរ នៅក្នុងវាអ្នកគិតថាអ្នកមានជីវិតអស់កល្ប។ ពួកគេគឺជា ទីបន្ទាល់នៃខ្ញុំ។ បើអ្នកបានស្គាល់លោកម៉ូសេ អ្នកនឹងស្គាល់ខ្ញុំ ដ្បិតលោកម៉ូសេ បានសរសេរពីខ្ញុំដែលនឹងមក តាមបែបបទដែលខ្ញុំចូលមក។” ទ្រង់មកជាកូន មនុស្ស។

202 ទ្រង់មកក្នុងនាមបី ជាព្រះ។ បី (ដូចជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ហើយនិង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) ជាព្រះតែមួយជាគុណសម្បត្តិបី។

203 ឥឡូវបន្ទាប់មក ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ការលាងឲ្យបរិសុទ្ធ...លោកលូធើរ ម៉ា ទីន ហើយនិង—ហើយ—ពេនទីកុស្ត រឿងដដែលនេះ: គុណលក្ខណៈចំនួនបី បី លក្ខណៈ សម័យកាលព្រះវិហារបី។

204 ដូចគ្នាដែរ ទឹក ឈាម ហើយនិងវិញ្ញាណ។ អូ នៅពេលអ្នកទៅជាមួយ ធាតុបីដែលនាំអ្នកទៅក្នុងខ្លួនវិញ។ ដូចជានាំអ្នកពីកំណើតធម្មជាតិរបស់អ្នក កំណើតខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ ទារកកើតមក ជាដំបូងគឺទឹក បន្ទាប់មកគឺ ឈាម បន្ទាប់មកគឺជីវិត។ នោះជាវិធីដែលអ្នកចូលមកក្នុងនគរព្រះ ជាវិធីដូចគ្នា។ ឃើញទេ? នោះហើយគឺជាផ្លូវក្រុមជំនុំចូលមក តាមរបៀបដូចគ្នា។ រឿងដូចគ្នា។

ឥឡូវនេះកត់សម្គាល់មើលទាំងបីនេះ ដែលព្រះបានបង្កើតឡើងរបស់ទ្រង់...បង្កើត រូបកាយរបស់ទ្រង់។

205 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញវានៅទីនេះ អ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការជ្រើសរើសរបស់អ្នក។ អ្នកជ្រើសរើសក្មេងស្រីដែលអ្នកចង់រៀបការ។ នាងទទួលយកអ្នក មិនអីទេ។

206 បន្ទាប់មករឿងផ្សេងទៀត អ្នកមានជម្រើសថាតើអ្នកចង់រស់នៅឬថាតើអ្នក មិនចង់រស់នៅ។ អ្នកជ្រើសរើសឥឡូវនេះរវាងជីវិតហើយនិងការស្លាប់។ អ្នកអាច រស់នៅ។

207 ក្មេងប្រុសនោះមានជម្រើសនោះ។ គាត់ទទួលបានភាពជោគជ័យគ្រប់យ៉ាង ជាអ្នកជឿស៊ីប័ ប៉ុន្តែគាត់បានដឹងថានៅពេល...គាត់បាននិយាយវាដោយខ្លួនឯង “ខ្ញុំបានធ្វើតាមបទបញ្ជាទាំងនេះតាំងពីខ្ញុំនៅក្មេង” ប៉ុន្តែគាត់ដឹងថាគាត់គ្មានជីវិត អស់កល្បទេ។ ឃើញទេ? ហើយគាត់មានជម្រើសដើម្បីទទួលយកឬបដិសេធជា ហើយគាត់បានប្រែចុះ។ នោះគឺជាកំហុសដ៏ធ្ងន់ធ្ងរដែលគាត់មិនធ្លាប់បានធ្វើ។ អ្វី ដែលសេសសល់មិនរាប់នោះទេ។ វាមិនរាប់ទេលុះត្រាតែអ្នកយកជម្រើសនោះ។

208 ឥឡូវនេះចូរយើងដើរតាមគាត់នៅពេលគាត់ជ្រើសរើស ហើយមើលថាតើវានាំ គាត់ទៅណា។ ឥឡូវនេះ សូមមើលកន្លែងដែលគាត់បានជ្រើសរើស។ ឥឡូវនេះ មើល គាត់គឺជា—ជាបុរសអ្នកមាន ជាអ្នកជំនួញ គាត់ជាអ្នកគ្រប់គ្រង ហើយគាត់ ជាអ្នកជឿស៊ីប័ខាងសាសនា។ ហ្នឹងហើយ!

209 ថ្ងៃនេះយើងនឹងនិយាយថា “ក្មេងប្រុស គាត់គឺជាមេតូឌីស ឬបាទីស្ទ ឬ ពេនទីកុស្ត ពិតប្រាកដម្នាក់។ គាត់ជា—មិត្តម្នាក់ ជាក្មេងប្រុសដ៏ស្រស់ស្អាត។ ល្អណាស់!” គ្មានអ្វីដែលអ្នកអាចនិយាយអំពីគាត់បានទេ។ រូសរាយរាក់ទាក់ ល្អ ដើរក្នុងសង្គមល្អ ហើយនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ គ្មានអំពើអសីលធម៌ណាអំពីគាត់ ឡើយ។ គាត់ប្រហែលជាមិនជក់បារី ឬជឹកស្រា ឬបង្ហាញហើយរាំ ហើយនិងអ្វី ដែលយើងហៅវានៅថ្ងៃនេះ ដូចដែលយើងនៅថ្នាក់គ្រឹស្ទាន។ ប៉ុន្តែនោះមិនទាន់ ជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ចទេ! នោះមិនមែនជាអ្វីដែលយើងកំពុងនិយាយទេ។ គាត់ ប្រហែលជាស្មោះត្រង់នឹងក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ដែលនៅក្នុងនោះ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញ ទេ ហើយតើវាបាននាំគាត់ទៅណា? ប្រជាប្រិយភាពដ៏អស្ចារ្យ។ ចូរនិយាយថា បើ គាត់ជាគ្រូគង្វាល គាត់អាច...ទទួលបានព្រះវិហារល្អប្រសើរជាងមុន។ គាត់អាច



ជាបញ្ជីគម្ពីរដ៏ប្រសើរណាស់។ ឃើញទេ? វានាំអ្នកទៅប្រជាប្រិយភាព ហើយវាបាននាំគាត់ទៅរកទ្រព្យសម្បត្តិហើយនិងភាពល្បីល្បាញ។

210 វាអាចធ្វើរឿងដដែលនៅថ្ងៃនេះ អ្នកមានទេពកោសល្យដ៏អស្ចារ្យដើម្បីច្រៀង។ ខ្ញុំគិតពីបុរសវ័យក្មេងកាលពីពេលមុនដែលច្រៀងចំរៀងនោះនៅទីនេះ។ របៀបដែលគាត់បានផ្តល់ឲ្យទៅអារក្ស ហើយឥឡូវនេះគាត់បានត្រឡប់មកវិញ... ហើយនិងរបៀបដែលខុសគ្នារវាងគាត់ហើយនិងអែលវីសប្រីលីហើយនិងមួយចំនួនទៀត។ ផេតប៊ុន ហើយក្រុមដូចនោះ អេនីនី ហូត ពួកគេ ជាតារាចម្រៀងដ៏អស្ចារ្យ ហើយយកទេពកោសល្យពួកគេ ជាទេពកោសល្យដែលព្រះប្រទាន ហើយប្រើវាដើម្បីជម្រុញការ—ការងាររបស់អារក្ស។ ត្រូវហើយ។ អ្នកចំរៀងដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនដែលលក់ទេពកោសល្យពីព្រះសម្រាប់កិត្តិនាមនៅក្នុងលោកិយនេះដើម្បីក្លាយជានរណាម្នាក់។ តើអ្នកអាចក្លាយទៅជា “នរណាម្នាក់” យ៉ាងដូចម្តេចបាន ជាងអ្វីដែលអ្នកអាចធ្វើបាន ដើម្បីឲ្យក្លាយជានរណាម្នាក់ជាជាងកូនព្រះ?

211 ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេបើអ្នកជាម្ចាស់ទីក្រុងទាំងមូល ផែនដីទាំងមូល ហើយអ្នកមិនបានទទួលយកភាពជាអ្នកដឹកនាំនៃជីវិតអស់កល្បដោយសារព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធព្រះគ្រីស្ទ របៀបដែលអ្នកនឹង...តើអ្នកជានរណា? អ្នកបានស្លាប់ បានស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាបហើយនិងអំពើរំលង! អ្នកកាន់សាសនាដូចជាអ្នកចង់ក្លាយស្មោះត្រង់តាមតែអ្នកចង់ក្នុងព្រះវិហារ។ ត្រូវអធិប្បាយ បើអ្នកចង់នៅក្នុងវេទិកា ប៉ុន្តែដើម្បីថយចុះ អ្នកស្លាប់!

212 គាត់គឺជាជោគជ័យដ៏អស្ចារ្យ។ គាត់គឺជាជោគជ័យដ៏អស្ចារ្យមួយនៅក្នុងជីវិតនេះ។ ពិតណាស់។ យើងរកឃើញគាត់ជាកន្លែងដែលយើងបានកត់សម្គាល់... បន្ទាប់មកយើងរកឃើញមិត្តនេះ ថាគាត់បានទៅ...យើងតាមគាត់បន្តិច ហើយយើងឃើញគាត់ទទួលបានជោគជ័យដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយយើងតាមគាត់តាមរយៈព្រះគម្ពីរ។ យើងកត់សម្គាល់ថាគាត់—យើង...រកឃើញគាត់ជាអ្នកមានម្នាក់។ គាត់មានកន្លែងធំជាច្រើន គាត់ចូលជាមួយចៅក្រមហើយនិងចៅហ្វាយក្រុង។ គាត់ឡើងលើកំពូលរបស់គាត់ ហើយគាត់មានពិធីដប់លៀងដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយនិងអ្នកបម្រើច្រើនណាស់ ហើយនិងស្ត្រីក្មេងៗ ហើយនិងអ្វីៗផ្សេងៗទៀត នៅជុំវិញគាត់។ ហើយមានបុរសម្នាក់ទៀត ជាអ្នកក្រឈ្មោះឡាសារ គាត់កើតដំបៅពេញ

ខ្លួននៅក្នុងព្រះវិហារ។ គាត់រើសកំទេចកំទីទៅហូប។ យើងដឹងរឿងនេះ។ រឿងបន្ទាប់ គាត់ទទួលបានជោគជ័យ ដូចជាព្រះវិហារសព្វថ្ងៃនេះដែរ។

213 អ្នកជំនួញម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះ ប្រាប់ខ្ញុំថា “នៅកាលីហ្វ័រញ៉ានេះ ក្រុមជំនុំត្រូវតែប្រាប់សហជីពពីការងារអ្វីដែលត្រូវធ្វើ” សូមមើល វាចូលមកព្រះវិហារហើយនិងរដ្ឋម្តងទៀត។ វាត្រឹមត្រូវនៅលើអ្នក។ អ្នកឃើញទេ អ្នកមានសិទ្ធិនៅទីនោះ ហើយអ្នកយកសញ្ញារបស់សត្វដោយមិនដឹងពីវា។

214 បើអ្នកធ្លាប់ទិញកាសែតណាមួយរបស់ខ្ញុំ សូមយកវា—នៅពេលខ្ញុំទទួលបានខ្ញុំទៅផ្ទះវិញ ផ្លូវ របស់សត្វពស់ ហើយអ្នកនឹងឃើញវានៅកន្លែងណា មើលកន្លែងបញ្ចប់នៅទីណា។ ទៅផ្ទះឥឡូវនេះដើម្បីនិយាយ បើជាព្រះហឫទ័យព្រះ។ វាប្រហែលបួនម៉ោង ដូច្នេះខ្ញុំមិនអាចរក្សាវានៅឯកិច្ចប្រជុំមួយនេះ។ ខ្ញុំត្រូវតែឡើងទៅទីនោះដែលជាកន្លែងដែលក្រុមជំនុំរងទុក្ខជាមួយខ្ញុំជាយូរ អត់ធ្មត់។ សូមកត់សម្គាល់។ តែពេលនេះអ្នកអាចស្តាប់នៅខ្សែអាត់នេះជួនកាលនៅក្នុងផ្ទះរបស់អ្នក។

215 សូមកត់សម្គាល់នេះឥឡូវនេះ យើងបានរកឃើញថាគាត់គឺជាអ្នកជោគជ័យដ៏អស្ចារ្យ។ បន្ទាប់មកយើងរកគាត់នៅពេលក្រោយរហូតដល់គាត់ទទួលបានជោគជ័យជាច្រើន រហូតដល់គាត់និយាយថា “ខ្ញុំមានខ្លាំងណាស់!” បុរសម្នាក់គាត់បានធ្វើជាបុរសពិតប្រាកដនៅថ្ងៃនេះ។ តើគាត់មិនអញ្ជឹងឬ? “សូមអ្វីតែជង្រុករបស់ខ្ញុំក៏ពេញហៀរដែរ។ ហើយខ្ញុំមានរបស់ជាច្រើនរហូតទាល់តែខ្ញុំនិយាយថា ‘អូ ព្រលឹងអញអើយ ចូរអ្នកសម្រាកចុះ។’”

216 ប៉ុន្តែ អ្វីដែលគាត់បានធ្វើនៅដើមដំបូង គាត់បានបដិសេធការដឹកនាំរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ ពួកជំនុំរបស់គាត់ ការដឹងខុសត្រូវ ការអប់រំរបស់គាត់ ហើយនិងអ្វីៗទាំងអស់ បាននាំគាត់ទៅរកភាពជោគជ័យ។ ជនជាតិយូដាទាំងអស់ស្រឡាញ់គាត់។ គាត់ឲ្យពួកគេ គាត់បានជួយពួកគេ គាត់ប្រហែលជាបានធ្វើរឿងនេះបន្តបន្ទាប់ទៀត។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ គាត់បាន—បដិសេធ—ការដឹកនាំរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយ...ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មនុស្សល្ងីល្ងីអើយ យប់នេះអញនឹងដកព្រលឹងឯងទៅ។”

217 ហើយឥឡូវនេះយើងបានរកគាត់ (កន្លែងបន្ទាប់) នៅក្នុងនរក។ ក្រឡេកភ្នែកឡើងហើយឃើញអ្នកសុំទាន ដែលគាត់បានឃើញនៅតាមផ្លូវ នៅក្នុងទ្រូង

របស់អំប្រាហាំ។ តើជាកំហុសធ្ងន់ធ្ងរយ៉ាងណា! ដែលក្រុមជំនុំបាន—បាន—បាន—បាន—បានគិតថាមិនអីទេនៅក្នុងវិធីរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែពួកគេនៅតែគ្មានជីវិតអស់កល្ប។

218 រឿងខ្ញុំពីសេចក្តីអធិប្បាយដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ការគិតមួយរបស់មនុស្ស។ អ្នកអាចមានវា។ ខ្ញុំនឹងដើរ ឆ្លងកាត់ព្រៃឈើ ខ្ញុំបាញ់កាំប្រក (រដូវស្លឹកឈើជ្រុះបែបនេះ) ហើយខ្ញុំមើលទៅចុះក្រោម។ ហើយពិតណាស់ ខ្ញុំមិនអាចហៅក្រុមហ៊ុនបារីបានទេ។ អ្នកដឹងទេ។ ហើយនៅទីនោះបានដាក់—កញ្ចប់បារីមួយនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំទើបតែបានឆ្លងកាត់ ដោយស្វែងរក...នៅក្នុងព្រៃ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញកញ្ចប់ផ្អែកនៅទីនោះ ហើយខ្ញុំបានមើលត្រឡប់ជាថ្មីម្តងទៀត វាបាននិយាយថា “ការគិតរបស់មនុស្សនិង រសជាតិជក់បារីរបស់មនុស្ស។” ខ្ញុំគ្រាន់តែបានចាប់ផ្តើមដើរឆ្លងកាត់ព្រៃ។

219 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលថា “ចូររំលឹកហើយរើសវាឡើង។”

220 ខ្ញុំបានទៅដល់ហើយបានរើសវាឡើង “តម្រងគិតរបស់បុរសម្នាក់ រស់ជាតិបារីរបស់អ្នកជក់។” ខ្ញុំគិតថា “ក្រុមហ៊ុនអាមេរិកនៅទីនេះ លក់ការស្លាប់នៅក្រោមការខ្ជាយខ្ជល់ ដល់ពលរដ្ឋអាមេរិករបស់ខ្លួន។” តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស? អ្នក... ហើយនិងរសជាតិជក់បារីរបស់មនុស្ស?

221 ខ្ញុំបានចូលរួមនៅក្នុងពិព័រណ៍ពិភពលោក ដោយមានលោកយូលប្រឺយ៉ាន... ប្រឺណីន នៅទីនោះ នៅពេលដែលគាត់បានផ្តល់ការធ្វើតេស្តទាំងអស់នោះ។ ហើយរបៀបដែលគាត់យកបារីមួយបានគួរ... ឆ្លងកាត់ថ្មម៉ាបហើយបានយក... បានលុបចោលជាតិនីកូទីនហើយដាក់វានៅលើខ្នងកណ្តុរ ដែលជាកណ្តុររស ហើយនៅក្នុងប្រាំពីរថ្ងៃគាត់មានពេញទៅដោយមហារីកគាត់មិនអាចដើរបាន។ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ពួកគេនិយាយថា ‘តម្រងមួយ’ បាននិយាយថា ‘វាជាការបញ្ឆោតរបស់អ្នកលក់បារី ឲ្យបានកាន់តែច្រើន។”

222 វាត្រូវការជាតិនីកូទីនច្រើនណាស់ដើម្បីបំពេញចិត្តអារក្ស។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ហើយនៅពេលអ្នកយកបារីត្រង់វា ត្រូវចំណាយពេលប្រហែល៤ដើមសម្រាប់កន្លែងមួយ។ វាជាការបញ្ឆោតមួយដើម្បីលក់បារីអោយអ្នកកាន់តែច្រើន។ អ្នកមិនអាចមានផ្សេងលុះត្រាតែអ្នកមានជីវិត។ ហើយជីវិតនោះ អ្នកមានជម្ងឺមហារីក។ សូមមើលពីរបៀបរបស់វា? ហើយជនជាតិអាមេរិកខ្វាក់ ដែលកំពុងស្វែងរកទន្សាយ

ចេញពីម្នាក់នៅកន្លែងណាមួយ ពួកគេបានធ្លាក់ចុះក្នុងវា។ អ្នកមិនអាចមានវាបានទេ។ វាជាការស្លាប់ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកទៅផ្លូវណា វាស្លាប់គ្រប់ផ្លូវដែលអ្នកទៅ។ “តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស” បុរសម្នាក់គិតថាមិនជាក់បារីទាំងស្រុងទេ ត្រឹមត្រូវហើយ បើគាត់មានគំនិតនោះ។

223 មែនហើយ ខ្ញុំគិតថាគ្រាន់តែអាចធ្វើតាមក្រុមជំនុំ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគិតថា តើព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានដាក់តម្រងមួយឬ? បាទ។

224 ហើយគ្រប់ព្រះវិហារទាំងអស់បានទទួលតម្រងមួយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពួកវាត្រងតម្រងទាំងនោះចូលមក ហើយពួកគេក៏បានឲ្យការស្លាប់ជាច្រើនចូលផងដែរ។

225 តើអ្នកអាចទាញនិកាយតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះយ៉ាងដូចម្តេច? តើអ្នកអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា? តើអ្នកអាចគូរស្ត្រីម្នាក់ដែលមានសក់យ៉ាងដូចម្តេចតាមរយៈតម្រងនោះ? ប្រាប់ខ្ញុំ។ តើអ្នកអាចគូរស្ត្រីម្នាក់នោះស្លៀកពាក់រឹបតាមរយៈហ្នឹងដោយរបៀបណា នៅពេល “វាជាការស្តាប់ខ្ពើមសម្រាប់នាងដែលស្លៀកសំលៀកបំពាក់របស់មនុស្សប្រុស?” សូមមើល តម្រងរបស់ព្រះនឹងចាប់នាងចេញនៅទីនោះ វានឹងមិនអនុញ្ញាតឲ្យនាងចូលមក។ (ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំបានទទួលតម្រងរបស់ពួកគេផ្ទាល់។) ដូច្នេះខ្ញុំនិយាយថាមានតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយវាសមនឹងរសជាតិមនុស្សដ៏បរិសុទ្ធ។ មែនហើយ គឺជាមនុស្សបរិសុទ្ធ។ មិនមែនជាមនុស្សនៅក្នុងវិហារទេ ប៉ុន្តែរសជាតិមនុស្សដ៏បរិសុទ្ធ។ ព្រោះវាបរិសុទ្ធ ឥតខ្ចោះ មិនជិតក្បត់ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះ! មានតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។ ហើយសមាជិកក្រុមជំនុំអើយ ខ្ញុំណែនាំអ្នកឲ្យប្រើវា។

226 ពីព្រោះតែវាវាយកនៅក្នុងលោកិយ ហើយដុំមួយនៃវាគឺជាការស្លាប់។ ដំបែមួយ មានតែដំបែបន្តិចអាចធ្វើអោយម្សៅទាំងមូលដោយឡើងបាន។ “អ្នកណាដែលនឹងយកពាក្យមួយចេញពីនេះ ឬបន្ថែមពាក្យមួយទៅក្នុងវា នឹងត្រូវដកចំណែករបស់គាត់ចេញពីសៀវភៅជីវិត។”

227 នៅសួនច្បារអេដេន អ្វីដែលបណ្តាលឲ្យមានសេចក្តីស្លាប់ ហើយនិងទុក្ខវេទនាទាំងអស់នេះ។ រាល់ការឈឺចាប់ គ្រប់ទារកទាំងអស់ដែលស្លាប់ គ្រប់ៗគ្នា គ្រប់ថយន្តសង្គ្រោះបន្ទាន់ស្រែកទ្រងហឹង គ្រប់មន្ទីរពេទ្យ រាល់កន្លែងកប់ខ្មោច? គឺដោយសារតែអេវ៉ាបានសង្ស័យពាក្យមួយ (មិនមែនទាំងអស់ទេ) វា

នាំឲ្យខូច។ ឥឡូវនេះ ព្រះមានបន្ទូលថា “មនុស្ស” នៅទីនោះ: “គាត់ត្រូវតែរក្សាគ្រប់ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។” ឥឡូវនេះ នោះហើយជាដំបូងនៃព្រះគម្ពីរ។

228 នៅពាក់កណ្តាលព្រះគម្ពីរ ព្រះយេស៊ូវយាងមក ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “មនុស្សមិនមែនរស់ដោយសារនំប៉័ងតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល ដែលចេញមកពីព្រះឧហ្មទ្រង់មក។” មិនគ្រាន់តែជាផ្នែកទេ តែគឺគ្រប់ទាំង។

229 នៅក្នុងចុងក្រោយនៃព្រះគម្ពីរ វិវរណៈ២២ ព្រះយេស៊ូវបានផ្តល់ទីបន្ទាល់នៃ ទ្រង់ផ្ទាល់។ ការបើកសម្តែងនៃ—ព្រះគម្ពីរគឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយទ្រង់មាន បន្ទូលថា “អ្នកណាដែលយកពាក្យមួយចេញពីទីនេះឬបន្ថែមពាក្យមួយទៅក្នុងវា នឹងត្រូវដកចំណែករបស់គាត់ចេញពីសៀវភៅជីវិត។”

230 ឥឡូវនេះ អ្នកចូលទៅក្នុងតម្រងការគិតរបស់មនុស្សនោះ អ្នកនឹងមាន រសជាតិមនុស្សដ៏វិសុទ្ធនៅពេលដែលអ្នកចេញមកពីទីនោះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នក នឹងមានរសជាតិបរិសុទ្ធ។

231 បងស្រី ដែលពាក់សម្លៀកបំពាក់ទាំងនោះ គិតអំពីវា។ អ្នកនឹង... អ្នកនិយាយ ថា “ខ្ញុំមានគុណធម៌ចំពោះស្វាមីរបស់ខ្ញុំ។” “ខ្ញុំមានគុណធម៌ចំពោះមិត្តប្រុសខ្ញុំ។” “ខ្ញុំគឺជាអ្នកមានគុណធម៌។” ប៉ុន្តែចុះចំណែកមនុស្សមានបាបមើលទៅអ្នកវិញ? នៅពេលដែលគាត់ឆ្លើយតបចំពោះការផិតក្បត់ តើអ្នកណាបានធ្វើវា? សូមមើល អ្នកនឹងមានកំហុស។ សូមមើល វាបានសរសេរនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ដូច្នេះវាជា... ឃើញទេ? អូ ត្រូវគិតស្រ្តីអើយ។ ត្រូវមានការគិត...

232 អ្នកប្រហែលជានិយាយថា “វាប្រហែលជា...” មែនហើយ តើមានអ្វីកើតឡើង បើវាកើតឡើងវិធីនោះ? គាត់បាននិយាយដូច្នេះ ហើយពាក្យមួយមិនអាចឲ្យអ្នក បរាជ័យទេ។ ឃើញទេ?

233 មនុស្សដ៏អស្ចារ្យបានប្រាប់ខ្ញុំកាលពីពេលមុនថា បានហៅខ្ញុំចូលទៅក្នុងបន្ទប់ របស់គាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដាក់ដៃលើអ្នក បងប្រុសប្រាណាហាំ។ អ្នកកំពុង បង្ហូរកេរ្តិ៍ឈ្មោះរបស់សកកម្មរបស់អ្នក ព្រោះបានអធិប្បាយពីការទាំងនេះ។”

234 ខ្ញុំនិយាយថា “គ្រប់កិច្ចការដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនឹងត្រូវបំផ្លាញ នោះគួរតែ បំផ្លាញ។” ឃើញទេ?

235 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដាក់ដៃលើអ្នក។” បាននិយាយថា “អ្នកត្រូវបានបញ្ជូនទៅអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។”

236 ខ្ញុំនិយាយថា “តើអ្នកជឿការទាំងនោះទេ បងប្រុស?”

គាត់ឆ្លើយថា “អត់ទេ! ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាការងាររបស់យើងទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើជាការងារនរណាគេ អញ្ចឹង?” ឃើញទេ?

“មែនហើយ” គាត់បាននិយាយថា “នោះគឺជាកិច្ចការរបស់គ្រូគង្វាល។”

237 ខ្ញុំនិយាយថា “ចូរមើលនៅក្នុងពួកជំនុំចុះ។” អាហ្លា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេ?

238 ជារៀងរាល់ឆ្នាំខ្ញុំបានអធិប្បាយការទាំងនេះ ហើយខ្ញុំគិតថា “ប្រាកដណាស់ពួកគេទទួលបានវា” នៅឆ្នាំក្រោយខ្ញុំត្រលប់មកវិញ វាមានច្រើនជាងមុន។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ វាបង្ហាញថា “មនុស្សជាច្រើនត្រូវបានហៅប៉ុន្តែមានមនុស្សតិចណាស់ត្រូវបានជ្រើសរើស។”

239 ភាពអ្នកដឹកនាំគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិត្តសំឡាញ់។ វានាំអ្នកហើយមគ្គុទ្ទេសក៍អ្នកចូលទៅក្នុងសេចក្តីពិតទាំងអស់ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមក។ ឥឡូវនេះសូមគិតពីការនោះ។ ចូរយកតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស នោះជាព្រះគម្ពីរ។ មិនមែនគោលលទ្ធិរបស់អ្នក មិនមែនជាក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។ អ្នកនឹងត្រូវបាត់បង់។ យកតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។

240 នោះហើយជាកន្លែងដែលក្មេងប្រុសនោះមិនបានគិត។ គាត់បានយកតម្រងក្រុមជំនុំ។ គាត់ក្លាយជាមនុស្សពេញនិយម ជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ “ប៉ុន្តែនៅក្នុងឋាននរកគាត់បានងើបភ្នែកឡើងនៅក្នុងការដាក់ទោស។”

241 ឥឡូវនេះអ្នកយកតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រះបន្ទូលហើយអ្នកនឹងចង់បានរសជាតិរបស់មនុស្សបរិសុទ្ធ ដោយសារតែវានឹងបំពេញការនោះ។ បើអ្នកទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក។ នោះនឹងបំពេញវា។

242 បើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនគង់នៅទីនោះ អ្នកនិយាយថា “អូ មែនហើយ ខ្ញុំមិនគិតថានោះមានន័យខុសគ្នាអីទេ។” មើលអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើនៅទីនោះរឿតដូចគ្នាដែលអេវ៉ាបានធ្វើ។ អ្នកកំពុងត្រលប់ទៅកន្លែងដដែលវិញ។

243 ឥឡូវនេះចូរយើងទៅឆ្ងាយបន្តិច។ ឥឡូវនេះចូរយើងយក...ទុកបុរសនោះនៅទីនោះសិន។ ដែលមិនប្រើតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។ គាត់បានបដិសេធមិនព្រមទទួលយកការដឹកនាំរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទៅជីវិតអស់កល្ប។

244 ឥឡូវនេះចូរយើងយកអ្នកជំនួញវ័យក្មេងម្នាក់ទៀត ដែលជាអ្នកគ្រប់គ្រងជាមួយឱកាសដូចគ្នាដែលបុរសនេះមាន។ ហើយទទួលយកវា គាត់បានទទួលយកការដឹកនាំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះ មានមនុស្សពីរនាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលយើងនឹងនិយាយ។ មួយដែលយើងឃើញថាបានបដិសេធជា ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឲ្យយកបុរសអ្នកមាននេះ អ្នកជំនួញវ័យក្មេងម្នាក់ទៀត ហើយនិងជាអ្នកគ្រប់គ្រង។ ហើយគាត់ទទួលយកភាពជាអ្នកដឹកនាំ។

245 បទគម្ពីរប្រាប់យើងអំពីមិត្តនេះ បើអ្នកចង់កត់សំគាល់វាចុះ នៅក្នុងហេព្រើរ 11:23 ដល់ 29។

...ម៉ូសេ ដោយក្តីជំនឿ មិនព្រមឲ្យគេហៅខ្លួន ជាកូនរបស់បុត្រីជាដាន  
ទេ

លោកស៊ីរងទុក្ខលំបាក ជាជាងមានសេក្តីអំណរខាងអំពើបាប  
ដោយបានរាប់សេចក្តីជំនឿដែលគេតិះដៀលដល់ព្រះគ្រីស្ទ ទុកជា  
ទ្រព្យសម្បត្តិប្រសើរជាងអស់ទាំងរបស់ថ្លៃវិសេសនៅស្រុកអេស៊ីប...

246 សូមមើល គាត់បានទទួលយកជីវិតអស់កល្ប។ លោកម៉ូសេ—បាន—រាប់សេចក្តីជំនឿដែលគេតិះដៀលដល់ព្រះគ្រីស្ទ ទុកជាទ្រព្យសម្បត្តិប្រសើរជាងអស់ទាំងរបស់ថ្លៃវិសេសនៅលោកិយមាន។ លោកម៉ូសេបានចាត់ទុកថាធំបំផុត។ ឥឡូវនេះ បុរសអ្នកមាននេះមិនបានធ្វើទេ។

247 ហើយលោកម៉ូសេជាអ្នកមានម្នាក់ ដែលជាអ្នកគ្រប់គ្រងវ័យក្មេង ដើម្បីក្លាយជាជាដាន។ គាត់គឺជាកូនប្រុសរបស់ជាដាន ហើយជាអ្នកស្នងរាជ្យ។ ហើយគាត់បានមើលមិនអាចទៅរួច ក្រុមនៃទាសករ ប្រឡាក់ភក់។ ប៉ុន្តែដោយសារសេចក្តីជំនឿគាត់បានឃើញការសន្យារបស់ព្រះ តាមរយៈព្រះបន្ទូល “ដែលប្រជាជនរបស់ទ្រង់នឹងស្នាក់នៅស្រុកនោះអស់រយៈពេលបួនរយឆ្នាំ ប៉ុន្តែនឹងចេញទៅដោយដៃដ៏ខ្លាំងពូកែ។” ហើយគាត់បានចាត់ទុកវា(ហាលេលូយ៉ា)ធំជាងទ្រព្យសម្បត្តិស្តុកស្តម្ភទាំងប៉ុន្មាននៅស្រុកអេស៊ីប គាត់បោះបង់អេស៊ីបដោយ

មិនដឹងថាគាត់ទៅកន្លែងណា។ គាត់ត្រូវបានដឹកនាំដោយព្រះគ្រីស្ទ។ គាត់បាន បោះបង់ចោល!

248 ហើយគាត់មានជើងរបស់គាត់នៅលើបល្ល័ង្ក ហើយគាត់អាចត្រូវ—បាន ក្លាយជាស្តេចជាធានានៅស្រុកអេស៊ីបបន្ទាប់។ ប៉ុន្តែគាត់ចាត់ទុកថាជាការ តិះដៀលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ការស្តីបន្ទោស! ត្រូវបានគេហៅថា “ល្ងង់” ត្រូវបានគេ ហៅថា “ល្ងើល្ងើរ” ហើយយកកន្លែងរបស់គាត់ជាមួយកក់ហើយនិងមនុស្សល្ងង់។ ព្រោះគាត់ត្រូវបានគេមើលឃើញថាម៉ោងនេះ បទគម្ពីរត្រូវបានសន្យា ថានឹងត្រូវ បានបំពេញគឺនៅទីនោះ។

249 ហើយឱក្រុមជំនុំអើយ! ភ្ញាក់ឡើង! តើអ្នកមិនឃើញរឿងដូចគ្នានៅយប់នេះទេ ឬ? គ្រាដែលបានសន្យាគឺនៅលើយើង។ យកការតិះដៀលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាទ្រព្យសម្បត្តិជាជាងទ្រព្យសម្បត្តិទាំងអស់។ បើវាត្រូវការឱពុកហើយនិងម្តាយ ព្រះវិហារអ្វីផ្សេងទៀត។ ចូរធ្វើតាមការដឹកនាំរបស់ព្រះវិញ្ញាណ!

250 សូមឲ្យយើងដើរតាមព្រះគ្រីស្ទនេះសម្រាប់មនុស្សពីរឋាននេះ។ លោកម៉ូសេ សម្រាប់ខណៈពេលបន្តិចដែលបានធ្វើនោះ។ សូមមើលពីជីវិតរបស់គាត់។ រឿង ដំបូង នៅពេលដែលគាត់បានទទួលយកការតិះដៀលរបស់ព្រះគ្រីស្ទហើយ លះបង់ការអប់រំរបស់គាត់ បោះបង់ចោលប្រាជ្ញាទាំងអស់របស់គាត់...គាត់ត្រូវបាន គេបង្រៀនគ្រប់ប្រាជ្ញារបស់ជនជាតិអេស៊ីប។ ហើយអស់ទាំងប្រជាប្រិយភាពរបស់ គាត់ បល្ល័ង្ករបស់គាត់ ដំបងរាជ្យរបស់គាត់ ការស្នងរាជ្យរបស់គាត់ មកុដរបស់គាត់ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលគាត់មាន គាត់បានបដិសេធជា!

251 ហើយអ្នកផ្សេងទៀតនេះចង់បានវា ហើយបដិសេធព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយបុរស នេះបានបដិសេធហើយទទួលយកព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយអ្វីដែលបានកើតឡើងភ្លាមៗ នោះ? គាត់ត្រូវតែបំបែកខ្លួនឯង។

252 ហាលេលូយ៉ា! ពាក្យដ៏មានន័យ “សរសើរតម្កើងព្រះរបស់យើង!” វាអាក្រក់ ណាស់យើងកំពុងភ្លេចវា។

253 គាត់បានបដិសេធលើបល្ល័ង្កហើយនិងប្រជាប្រិយភាព។ គាត់អាចមានស្រី ក្មេង...ធ្វើជាប្រពន្ធរាប់រយនាក់ ហើយគាត់អាចមាន...ហេតុអ្វី ព្រោះអប្ស៊ីប គ្រប់គ្រងផែនដី? ផែនដីបានដាក់នៅក្រោមជើងរបស់វា ហើយគាត់គឺជាអ្នកស្នង



មរតកទាំងអស់។ ប៉ុន្តែដោយសម្លឹងមើលបទគម្ពីរហើយឃើញពីថ្ងៃដែលគាត់បានរស់នៅ ហើយដឹងថាអ្វីមួយនៅក្នុងគាត់ ពូជរបស់ព្រះដែលបានតម្កល់ទុកជាមុនបានធ្វើការ!

254 ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីភាពពេញនិយមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន ឬរបៀបនេះដែលអ្នកអាចធ្វើបាន អ្នកអាចជាប្រេសប៊ីជំរៀន អ្នកអាចជាគ្រូគង្វាល អ្នកអាចជានេះ នោះឬផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែបើព្រះបន្ទូលនៃជីវិតអស់កល្បដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រូវបានកំណត់ទុកជាមុននៅក្នុងអ្នក ហើយអ្នកឃើញរឿងនៅនឹងដៃ វាធ្វើការផ្លាស់ប្តូរដូច្នោះ។ ប្រេសប្រុសប្រាណហាំទះម្រាមដៃរបស់គាត់ពីរបីដង— Ed។ ចាប់ផ្តើមចិញ្ចែមក! ផ្តើមធ្វើវា!

255 ហើយគាត់បានបដិសេធមិនឲ្យគេហៅថាជាកូនរបស់បុត្រីជាងនេះទេ ពីព្រោះគាត់ចាត់ទុកការប្រមាថមើលងាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទជាជាងទ្រព្យសម្បត្តិទាំងអស់នៃប្រទេសអេហ្ស៊ីបឬលោកិយ។ គាត់បានចាត់ទុកថាបែបនោះ។ សូមមើលពីអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ គាត់ធ្វើតាមវា។ ឡើង យ៉ាងលឿនគាត់ត្រូវបានគេបណ្តេញចេញពីប្រជាជនរបស់គាត់ ប្រជាជនដែលស្រឡាញ់គាត់។

256 វាអាចចំណាយអស់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកមាន។ វាអាចចំណាយអស់ផ្ទះអ្នក វាអាចចំណាយមិត្តភាពរបស់អ្នក។ វាអាចចំណាយប្រាក់ហើយនិងពិធីដប់លៀង វាអាចនឹងចំណាយកន្លែងអ្នកនៅគឺវានឹង។ ប្រហែល។ ខ្ញុំដឹងថាអ្វីដែលត្រូវចំណាយចំពោះអ្នក ប៉ុន្តែវានឹងចំណាយអស់អ្វីៗដែលជារបស់លោកិយ ឬទាក់ទងនឹងលោកិយ។ អ្នកនឹងត្រូវញែកខ្លួនឯងចេញពីអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលជាលោកិយ។ អ្នកត្រូវធ្វើវា។

257 ម៉ូសេបានដាក់អ្វីៗទាំងអស់ចោលហើយបានចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថានដោយឈើមួយនៅក្នុងដែរបស់គាត់។ អាម៉ែន! ថ្ងៃបន្ទាប់បានកន្លងផុត។ ហើយឆ្ងល់ថាតើគាត់គិតថាគាត់បានធ្វើខុសឬទេ? អត់ទេ។

258 មនុស្សជាច្រើនបានចាប់ផ្តើមចេញ ហើយពួកគេនិយាយថា “អូ ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។ ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះ ខ្ញុំឃើញវា!” ចូរឲ្យនរណាម្នាក់សើចចំអកឲ្យអ្នកហើយលេងសើចនឹងអ្នក។ “ប្រហែលខ្ញុំខុសហើយ។”

259 គាត់និយាយថា “ពួកគេដែលមិនអាចទទួលការដាក់ទណ្ឌកម្មគឺជាកូនចៀមមិនមែនជាកូនរបស់ព្រះទេ។” ឃើញទេ ពួកគេកំពុងតែធ្វើការលើអារម្មណ៍។ សូម

មើល ពូជដែលខ្ញុំបាននិយាយខណៈពេលមុននោះ ព្រលឹងគ្មាននៅទីនោះដើម្បី ចាប់ផ្តើមទេ? វាបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណ ហើយគាត់បានធ្វើគ្រប់ ប្រភេទ។ អូ អ្នករាល់គ្នា ពួកគេ...នៅពេលវិញ្ញាណរបស់អ្នកបានចាក់ប្រេងតាំង អ្នកអាច...វាជាការពិត។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពិតប្រាកដ ហើយអ្នកនៅតែអាចជា អារក្ស។

260 “អូ” អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ!”

261 ពួកហោរាក្លែងក្លាយ! ព្រះគម្ពីរចែងថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយនឹងមានហោរា ក្លែងក្លាយ” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នឹងមានព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ។” មិនមែន “ព្រះយេស៊ូវក្លែងក្លាយទេ” ឥឡូវនេះ គ្មាននរណាម្នាក់ឈរមាំនៅទីនោះទេ។ ប៉ុន្តែ “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ។” ព្រះគ្រីស្ទមានន័យថា “អ្នកចាក់ប្រេងតាំង។” អ្នកចាក់ ប្រេងតាំងក្លែងក្លាយ ពួកគេបានចាក់ប្រេងតាំង ប៉ុន្តែពួកគេខុសនៅខាងក្រោមនៃ វា ហើយធ្វើទីសំគាល់ហើយនិងការអស្ចារ្យផ្សេងៗ និយាយភាសារដំទៃរាំនៅក្នុង ព្រះវិញ្ញាណ អធិប្បាយដំណឹងល្អ។

262 យូដាសអ៊ីស្តារីយ៉ុតបានធ្វើវាស៊ីម៉ូន... ឬអត់ទេ សុំម្តងទៀត... កែវបាន ទាយ! បាទ្យាមជាមនុស្សកំពុតប្រាកដណាស់! បានធ្វើសញ្ញាទាំងអស់ អ្វី គ្រប់យ៉ាង គ្រប់ចលនាសាសនាទាំងអស់។

263 ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ អ្នកដាក់គ្រាប់ពូជមួយហើយនិងគ្រាប់ពូជស្រូវសាលី មួយក្នុងចំការដូចគ្នាហើយចាក់ទឹកលើពួកគេហើយចាក់ប្រេងតាំង ពួកគេទាំងពីរ រីករាយ។ ពួកគេទាំងពីរនឹងដុះឡើង ដោយទឹកដូចគ្នា។ “ព្រះអាទិត្យនេះនៅលើ មនុស្សសុចរិតហើយនិងមនុស្សទុច្ចរិត ហើយភ្លៀងធ្លាក់លើមនុស្សសុចរិត និង មនុស្សទុច្ចរិត ប៉ុន្តែអ្នកអាចដឹងតាមរយៈផលផ្លែរបស់ពួកគេ។” តើអ្នកអាចរក្សា បន្ទាត់ជាមួយព្រះបន្ទូលបានយ៉ាងដូចម្តេច? អាមែន។ តើយល់ពីអ្វីខ្ញុំចង់មានន័យ ទេ?” “ទឹកធ្លាក់នៅលើមនុស្សសុចរិតហើយនិងមនុស្សទុច្ចរិត” បានចាក់ប្រេង តាំង។

264 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពួកគេនឹងមកឯខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះ ហើយនិយាយ ថា ‘ព្រះអម្ចាស់អើយ! ព្រះអម្ចាស់អើយ! តើខ្ញុំមិនបានដេញអារក្សទេឬអី? តើ ខ្ញុំមិនបានទាយទេឬអី? តើខ្ញុំមិនបានធ្វើការអស្ចារ្យដោយព្រះនាមទ្រង់ទេឬអី?’” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឯងជាអ្នកធ្វើអំពើទុច្ចរិតអើយ ចាកចេញពីអញទៅ អញ

មិនស្គាល់ឯងទេ។ ចូលទៅឋាននរកអស់កល្បជានិច្ចដែលបានរៀបចំសម្រាប់ អារក្សហើយនិងបក្សពួករបស់វា” អ្នកឃើញទេ? តើអ្វីទៅជាព្រះបន្ទូល! មិនពិត។ ការថ្វាយបង្គំឥតប្រយោជន៍ ឥតបានការនោះ! ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើបែបនេះ នៅពេលដែលអ្នកមិនគួរធ្វើ? ហេតុអ្វីយកវាជំនួសនៅពេលដែលស្ថានសួគ៌ ពេញដោយក្តីពិត? ឃើញទេ? អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើវាទេ។

265 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថាលោកម៉ូសេបានចាក់ប្រេងតាំង គ្មានអ្វីអាច ធ្វើអោយគាត់ត្រឡប់មកវិញ។ បងប្អូនរបស់គាត់បានបង្វែរគាត់ចុះ។ ក៏មិនបាន បញ្ឈប់គាត់ដែរ។ គាត់បានទៅក្នុងទីរហោស្ថាន។ ហើយនៅថ្ងៃមួយនៅទីនោះ គាត់បានជួបព្រះមុខទល់នឹងមុខ ដោយមានបង្គោលភ្លើងមួយឆេះនៅក្នុងព្រៃ។ ដោយបន្ទូលថា “ម៉ូសេ ចូរដោះស្បែកជើងរបស់អ្នកចេញ ដីដែលអ្នកកំពុងឈរលើ គឺបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតអញបានឮសម្រែកនៃវាស្រ្តអញ ហើយអញបានឮពីការចូររបស់ ពួកគេ ហើយអញនឹកចាំ ការសន្យានៃព្រះបន្ទូល។ ហើយអញនឹងចុះមក អញនឹង បញ្ជូនឯងចុះទៅទីនោះដើម្បីនាំពួកគេចេញ។” ពិតប្រាកដណាស់។ គាត់បានជួប ព្រះមុខទល់នឹងមុខ គាត់និយាយជាមួយទ្រង់។ គាត់ត្រូវបានបង្គាប់ដោយព្រះ។

266 ព្រះទ្រង់យាងត្រឡប់មកវិញ ដោយបង្គោលភ្លើងដដែលនោះ ក៏បានសម្តែង ដល់ហោរាកំពុងតែឈរនៅលើភ្នំ។ ដើម្បីបង្ហាញវា នៅពេលដែលទ្រង់បានកាន់ដៃ គាត់ហើយធ្វើការអស្ចារ្យនិងអ្វីៗទាំងអស់។ អូ ពួកគេមានពួកក្លែងបន្លំ។ អូ! មាន យ៉ាមណេសហើយនិងយ៉ាមប្រេស ឈរនៅជុំវិញ ធ្វើរឿងដូចគ្នាដែលពួកគេបាន ធ្វើ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកណាជាប្រភពដើម? ឃើញទេ? តើវាចាប់ផ្តើមពីណា? តើវាមកពី ព្រះបន្ទូល? តើវាជាគ្រានោះមែនទេ?

267 ហើយតើអ្នកដឹងទេថាការដូចគ្នាបានសន្យាម្តងទៀតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ? “ដូច ដែលយ៉ាមប្រេសហើយជែនណេសបានប្រឆាំងនឹងលោកម៉ូសេ ដូច្នេះពួកគេ ទាំងនេះ ដែលគិតប្រឆាំងនឹងសេចក្តីពិត។” សូមមើល នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ។ ហើយនិងធ្វើរឿងដដែលនេះ (ក្លែងធ្វើជាអ្វីគ្រប់យ៉ាង) នៅក្នុងសណ្ឋានដូចគ្នា “ជ្រូក ដែលទៅឈ្នះដីហើយឆ្កែទៅស៊ីកំអូតរបស់វា។”

268 លោកអ្នកគឺជាពួកពេនទីកុស្តដែលចេញមកពីពួកគេកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន ហើយដាក់បណ្តាសាពួកគេ ឱពួកម្តាយរបស់អ្នក។ ហើយអ្នកបែរត្រលប់មកវិញ ក៏បានធ្វើរឿងដូចគ្នាដែលពួកគេបានធ្វើ ហើយឥឡូវនេះដូចគ្នានិងកំអូត។ ឃើញ

ទេ? បើវាធ្វើឲ្យក្រុមជំនុំក្នុងនោះដើមដំបូងសម័យកាលកាលពេនទីកុស្ត វានឹងធ្វើឲ្យវាក្នុងចេញម្តងទៀតនៅថ្ងៃនេះ។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែមាន ទោះបីជា វាជាសំបកក៏ដោយ វាត្រូវតែមក។ រំយោលមិនអាចជាតែមួយគត់ឡើយ។ សំបកត្រូវតែមក មើល រំយោលនោះ។ ឥឡូវនេះយើងកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ។ មើលអ្វីដែលបានសន្យាសម្រាប់គ្រានេះ។

269 សូមមើលពីការដែលលោកម៉ូសេបានបញ្ជាក់។ ដឹង! នៅពេលដែលគាត់ចេញពីទីនោះ បងប្អូនខ្លះរបស់គាត់បានប្រឆាំងនឹងគាត់ ហើយចង់បង្កើតអង្គការ។ ពួកគេនិយាយថា “អ្នកធ្វើដូចជាអ្នកគឺជាមនុស្សដ៏បរិសុទ្ធក្នុងចំណោមយើងទាំងអស់គ្នា។” កូរ៉ា ជាថាន បាននិយាយថា: “ក្រុមជំនុំទាំងមូលគឺបរិសុទ្ធ។” “ចូរយើងជ្រើសរើសមនុស្សហើយនិងធ្វើអ្វីមួយ។”

270 ម៉ូសេ គាត់...ខ្ញុំមានអារម្មណ៍សោកស្តាយចំពោះគាត់។ គាត់បានដើរចុះមកហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់...” ក្រាបចុះនៅមុខអាសនៈហើយនិយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់!”

271 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីពួកគេ។ អញផ្អែកឆ្លង់ហើយ។” គ្រាន់តែបើកផែនដីហើយលេបពួកគេទៅ។ ហ្នឹងហើយ។ សូមមើល ទ្រង់ជ្រាបពីមហាបេសកកម្មរបស់ទ្រង់។”

272 ព្រះមិនទាក់ទងនឹងអង្គការទេ ទ្រង់មិនទាក់ទងជាមួយក្រុម។ ទ្រង់ដោះស្រាយជាមួយបុគ្គល។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ជានិច្ច។ មិនមែនជាក្រុមទេ។ ជាបុគ្គលសម្រាប់មនុស្សម្នាក់។ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំឈរនៅមាត់ទ្វារហើយគោះ ហើយបើមានអ្នកណា...” (មិនមែន “ក្រុមណាមួយទេ”)... មនុស្សណាឮសម្លេងខ្ញុំនឹង...ស្តាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងចូលទៅឯគាត់ហើយញ៉ាំជាមួយគាត់។” សូមមើល “បើសិនជាមាននរណាអាចឮ។”

273 តើធ្វើដូច—ម្តេចតើមីក្រូហ្វូននេះអាចធ្វើសម្លេងរបស់ខ្ញុំចេញបានយ៉ាងម៉េច? លុះត្រាតែវាត្រូវបានធ្វើឡើងដូច្នោះ? ខ្ញុំអាចស្រែកផ្ទុយពីក្តៅខៀននោះ អស់ពីកម្លាំងខ្ញុំ ហើយនឹងមិនធ្វើអ្វីសោះ។ ពីព្រោះនេះត្រូវបានតែងតាំង ហើយបានបង្កើត មីក្រូហ្វូន។ ហើយបើព្រះបន្ទូលនៃព្រះនៅក្នុងអ្នក ពីការកំណត់ទុកជាមុននៃព្រះ នៅក្នុងអ្នក “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្តាប់សម្លេងរបស់ខ្ញុំ។ ពួកគេដឹងវេលារបស់ខ្ញុំ។ មនុស្សចម្លែកគឺពួកគេមិនតាមទេ។” ឃើញទេ? វាត្រូវតែអញ្ជឹងតាំងពីដំបូង។

“អស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានដល់ខ្ញុំ ពួកគេនឹងមកដល់ខ្ញុំ។” គ្រប់គ្នាក្នុងពួកគេ ឃើញទេ។

274 ឥឡូវនេះគាត់បានបន្ត នៅចុងបញ្ចប់នៃជីវិតនៅទីនេះ។ គាត់បានឆ្លងផុត... សូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលគាត់បានទៅដល់ផ្លូវចុងបញ្ចប់។

275 ហើយយើងបញ្ចប់ឥឡូវនេះដោយសារតែវាយឺតពេលហើយ ម៉ែប្រាំនាទីទៀត ដល់ម៉ោងដប់។ សូមកត់សម្គាល់។ ឥឡូវនេះ ផ្ទះដែលនៅជិត។ ប្រហែលម៉ោងពីរ ឬបីយើងចាប់ផ្តើមនិយាយថា “និយាយថា វាយឺតហើយ។” ឃើញទេ? ឃើញ ទេ? តែពេលនេះ ខ្ញុំបានអធិប្បាយច្រើនណាស់ក្នុងមួយយប់ៗ ពេញមួយយប់។

276 លោកប៉ុលបានអធិប្បាយពីដំណឹងល្អនេះនៅគ្រាបស់គាត់ ហើយក្មេងម្នាក់ បានធ្លាក់ចុះពី—ជញ្ជាំងហើយបានសំឡាប់ខ្លួនឯង។ ហើយសារកប៉ុល ជាមួយ ការចាក់ប្រេងតាំងដូចគ្នាដែរ។ ជាមួយនឹងដំណឹងល្អដែលនោះ បានផ្អែកខ្លួន មកលើគាត់ គាត់ក៏រស់ឡើងវិញ។ ពួកគេចាប់អារម្មណ៍។ ព្រះវិហារត្រូវបានបង្កើត ឡើង។ មានអ្វីមួយយកកន្លែង។ សូមកត់សម្គាល់តើអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅ ទីនេះ។

277 លោកម៉ូសេ នៅពេលដែលគាត់ចុះមក...

278 បុរសអ្នកមាននេះ នៅពេលដែលគាត់ចុះមក ឬ អ្នកគ្រប់គ្រងវ័យក្មេងដែល យើងបាននិយាយ អ្នកកាន់សាសនា ហើយជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារហើយនិង អ្វីគ្រប់យ៉ាង ល្អ មានការអប់រំ ជាអ្នកជំនួញដ៏ល្អ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាង នៅពេល ដែលគាត់បានមកដល់ទីបញ្ចប់នៃផ្លូវ គាត់ចាប់ផ្តើមស្រែកថា “គ្មានកន្លែងដែលត្រូវ ឈរ!” តើអ្នកដឹកនាំគាត់នៅឯណា? គាត់ត្រូវបានដឹកនាំដោយក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ដែលបានស្លាប់។ គាត់ត្រូវបានដឹកនាំដោយលោកិយដែលស្លាប់ ហើយគ្មានអ្វី សម្រាប់គាត់ដើម្បីចូលទៅក្នុងនោះទេតើអ្វីដែលលោកិយបានត្រៀមទុកសម្រាប់វា: ឋាននរក។

279 ប៉ុន្តែនៅទីនេះមានលោកម៉ូសេ ជាអ្នកបំរើដ៏ស្មោះត្រង់ដែលបានចាត់ទុក ការប្រមាថព្រះធំជាងទ្រព្យសម្បត្តិទាំងអស់នៃស្រុកអេស៊ីព្យ។ គាត់ចូលមកដល់ ផ្លូវបញ្ចប់ ដែលជាមនុស្សចាស់ មួយរយម៉ែឆ្នាំ។ បានដើរនៅលើភ្នំ ហើយគាត់ដឹង ថាក្តីស្លាប់បានដាក់ពីមុខគាត់ ហើយគាត់បានមើលទៅកាន់ទឹកដីសន្យា។ គាត់ សម្លឹងមើល នៅក្បែរគាត់ មានមេដឹកនាំរបស់គាត់ គឺផ្ទាំងថ្ម។ គាត់ឈរឡើងលើ

ថ្ម ហើយពួកទេវតានៃព្រះបានដាក់គាត់ចូលក្នុងសិរីវិល្ល—សិរីវិល្លនៃព្រះ ចូលទៅក្នុង រូងរបស់ព្រះ។ ហេតុអ្វី? ប្រាំបីរយឆ្នាំក្រោយ គាត់នៅតែបានផ្អែកនៅលើអ្នកដឹកនាំ របស់គាត់។

280 យើងឃើញគាត់នៅលើភ្នំដើមអូលីវ ដែលឈរនៅទីនោះជាមួយអេលី យ៉ានិយាយទៅកាន់ព្រះយេស៊ូវមុនពេលដែលទ្រង់យាងទៅឯឈើឆ្កាង ប្រាំបី រយឆ្នាំបន្ទាប់ពីការស្លាប់។ អ្នក—ដែលគាត់ចាត់ទុក ការប្រមាថដល់របស់ស កកម្ម ជាជាងសម្បត្តិជាច្រើននិងប្រជាប្រិយភាពនៃលោកិយហើយនិងលុយ របស់លោកិយមេដឹកនាំរបស់គាត់នៅតែដឹកនាំគាត់។ អូ ខ្ញុំអើយ! គាត់ត្រូវ បានដឹកនាំ! មេដឹកនាំរបស់គាត់ បានដឹកនាំតាមរយៈសេចក្តីស្លាប់ ស្រមោល នៃសេចក្តីស្លាប់។ គាត់ត្រូវបានគេនាំទៅផ្លូវ។ រាប់រយឆ្នាំក្រោយមក គាត់បាន ឈរជាថ្មីពីព្រោះ នៅពេលគាត់នៅក្មេង គាត់បានជ្រើសរើសការដឹកនាំរបស់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឈ្មោះរបស់គាត់នឹងល្បីល្បាញនៅពេលដែលគ្មានប្រទេស អេហ្ស៊ីបឬទ្រព្យសម្បត្តិ។ ពេលណាពីវាមិតគឺជាជួលដី ហើយនៅពេលដែល អេស៊ីបគ្មានប្រទេសអេហ្ស៊ីបទេនោះ ម៉ូសេនឹងត្រូវមានជីវិតអមតៈក្នុងចំណោម មនុស្សដោយសារគាត់បានទទួលការដឹកនាំរបស់ព្រះគ្រីស្ទជំនួសឲ្យការដើរតាម ផ្លូវក្រុមជំនុំរបស់គាត់។

281 មានអ្នកផ្សេងទៀតដែលធ្វើដូចគ្នាដែរ។ ចូរមើលទៅហេណុក។ គាត់បានដើរ ជាមួយព្រះអស់រយៈពេលប្រាំរយឆ្នាំ ហើយគាត់មានទីបន្ទាល់មួយថា “ទ្រង់បាន សព្វព្រះហឫទ័យ។” ព្រះបានផ្ទៀងផ្ទាត់វាហើយមានបន្ទូលថា “អ្នកមិនត្រូវស្លាប់ទេ គ្រាន់តែឡើងមកផ្ទះវិញនៅរសៀលនេះ។” ហើយគាត់ក៏បានឡើងទៅ។

282 ហើយអេលីយ៉ា។ បន្ទាប់ពីវក់វីជាមួយស្ត្រីដែលលេងម៉ូដសក់ហើយនិងអ្វី គ្រប់យ៉ាងដូចដែលគាត់បានធ្វើនៅក្នុងថ្ងៃរបស់គាត់ យេសេបិល ជាមួយការ ជាត់មុខ បន្ទាប់ពីគាត់បានទទួលយ៉ាងពេញលេញនៃវា ហើយ—បានធ្វើទាំងអស់ ដែលគាត់អាចធ្វើបាន ហើយពួកបូជាចារ្យទាំងនោះលេងសើចដាក់គាត់ ហើយ អ្វីៗផ្សេងៗទៀត គាត់បានដើរចុះទៅឯទន្លេថ្ងៃមួយ។ ហើយគ្រាន់តែឆ្លងកាត់ ទន្លេនេះគឺមានសេះដែលនៅក្បែរព្រៃនៅទីនោះ ជាមួយទេះភ្លើងហើយនិងសេះ ភ្លើង។ គាត់បានដើរទៅមុខហើយ គាត់បានបោះអារង្សរបស់គាត់ទៅឯហោរា បន្ទាប់ដែលដើរតាមគាត់ រួចក៏ឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ គាត់បានទទួលយកភាពជា

អ្នកដឹកនាំនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ចព្រោះវាគឺជាព្រះគ្រីស្ទ នោះគឺនៅក្នុងអេលីយ៉ា។  
អូ! មែនហើយ!

283 តើវាគឺជាអ្វីទៅ? “ចូរមកតាមខ្ញុំចុះ!” ឥឡូវនេះអ្នកត្រូវតែជ្រើសរើសអ្នកដឹកនាំ  
របស់អ្នក។ អ្នកត្រូវតែជ្រើសរើស មិត្តអើយ។ សូមក្រឡេកមើលកញ្ចក់របស់ព្រះ  
ដែលជាព្រះគម្ពីរ។ ហើយមើលកន្លែងរបស់អ្នកនៅយប់នេះ។

284 រឿងខ្លីមួយ។ កុមារម្នាក់ ពេលមួយ រស់នៅក្នុងប្រទេស។ គាត់មិនដែលឃើញ  
កញ្ចក់ទេ ហើយគាត់បានចូលមកក្នុងទីក្រុងដើម្បីមើលមីងរបស់គាត់។ ហើយនាង  
មានផ្ទះមួយ...ហើយផ្ទះសម័យចាស់តែងមានកញ្ចក់នៅលើទ្វារ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើ  
អ្នកចងចាំវាឬអត់នោះទេ។ ប៉ុន្តែក្មេងប្រុសតូចនេះ គាត់មិនដែលបានឃើញកញ្ចក់  
ទេ។ ដូច្នោះគាត់លេងនៅជុំវិញផ្ទះ ហើយគាត់បានមើលនៅក្នុង...“ហ្គា?” គាត់  
សម្លឹងក្មេងប្រុសតូចនោះ។ ហើយគាត់បានបកដៃ ក្មេងតូចនោះបានបកដៃដែរ។  
ហើយគាត់បានទាញត្រចៀករបស់គាត់ ក្មេងប្រុសតូចនោះបានទាញត្រចៀករបស់  
វាដែរ។ ហើយចេះតែបែបនោះ។ គាត់បានដើរឡើង ទៅជិត គាត់ងាកហើយ  
និយាយថា “ម៉ាក់! នោះគឺជាខ្ញុំ!” នោះគឺជាខ្ញុំ។

285 តើអ្នកមើលទៅដូចម្តេច? តើអ្នកធ្វើតាមអ្វី? តើយើងបានធ្វើអ្វី? អ្នកត្រូវតែ  
ជ្រើសរើសមេដឹកនាំរបស់អ្នក។ ជ្រើសរើសនៅថ្ងៃនេះ។ អ្នកជ្រើសរើសជីវិតឬ  
ក្តីស្លាប់។ ជម្រើសរបស់អ្នកនឹងកំណត់ទិសដៅដ៏អស់កល្បរបស់អ្នក តើអ្នក  
ជ្រើសរើសអ្វី? សូមចាំថា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចូរមកតាមខ្ញុំ” ហើយអ្នក  
ត្រូវបានអញ្ជើញនៅយប់នេះដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។ ហើយដើម្បីដើរតាមទ្រង់ទៅជីវិត  
អស់កល្បអ្នកត្រូវតែមកតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ មែនហើយ គឺជាព្រះបន្ទូល។  
មិនមែនលើគោលលទ្ធិ មិនមែនលើគំនិតសាធារណៈ មិនមែនលើអ្វីដែលនរណា  
ម្នាក់ផ្សេងទៀតគិតអំពីវានោះទេ ប៉ុន្តែនៅលើអ្វីដែលព្រះបាននិយាយអំពីវា។

286 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំស្គាល់ស្ត្រីម្នាក់ល្អណាស់  
នាងអាចធ្វើការនេះ។ ខ្ញុំស្គាល់បុរសម្នាក់ដែលបានឆ្លងកាត់រឿងនេះ។”

287 ខ្ញុំមិនអាចជួយអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើឡើយ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទ្រង់មាន  
បន្ទូលថា “ចូរឲ្យពាក្យមនុស្សគ្រប់គ្នាក្លាយជាពាក្យកុហក ហើយពាក្យរបស់ខ្ញុំជា  
ការពិត។” អ្នកត្រូវតែមកក្នុងលក្ខខណ្ឌរបស់ទ្រង់ មកលើលក្ខខណ្ឌរបស់ទ្រង់  
ព្រះបន្ទូល។ អ្នកមិនអាចចូលមកតាមរយៈសាសនា។ អ្នកមិនអាចមកតាមរយៈ

និកាយ។ អ្នកមិនអាចលាយវាដូច្នោះបានទេ។ មានតែរឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចធ្វើបាន គឺត្រូវទទួលយកវាតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ គឺថាអ្នកមានឆន្ទៈក្នុងការសម្លាប់ខ្លួនឯង គំនិតផ្ទាល់ខ្លួន ហើយធ្វើតាមទ្រង់។ “បំបាត់អ្វីៗទាំងអស់ក្នុងលោកីយ ហើយដើរតាមខ្ញុំ។”

288 ខ្ញុំដឹងថានោះគឺជាការ កាត់ផ្តាច់សារ បងប្រុស។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនបានមកទីនេះដើម្បីជ្រើសរើសសារមួយព្យាយាមធ្វើឲ្យពួកគេ ច្រៀង ស្រែក ទ្រហោរនោះទេ។ ខ្ញុំបានចូលរួមការប្រជុំដំកំសត់ដែលពួកគេបានធ្វើរឿងដូចគ្នា។ ខ្ញុំចាប់អារម្មណ៍ជីវិតរបស់អ្នក។ ខ្ញុំជាបារមីនៃព្រះដែលបានទទួលដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងព្រះនៅថ្ងៃណាមួយ ហើយនិងការងារដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានខ្ញុំបានរកឃើញខ្លួនឯងរាប់ពាន់ដងចំពោះមុខអ្នក។

289 ចូរចាំថា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចូរមកតាមខ្ញុំ។ តាមខ្ញុំ។ កម្លាំងអ្វីអ្នកមាន ហើយដើរតាមខ្ញុំ។” ហើយនោះជាវិធីតែមួយគត់ដើម្បីឲ្យមានជីវិតអស់កល្ប។ នោះហើយជាឱសថតែមួយគត់ដែលទ្រង់បានប្រទានដល់មនុស្សនេះ គឺជាឱសថតែមួយគត់ដែលទ្រង់បានឲ្យដល់អ្នកជំនួញនេះ វាជាឱសថតែមួយគត់ដែលទ្រង់បានប្រទានដល់គ្រប់គ្នា។ ជម្រើសរបស់គាត់ គាត់ធ្វើការសម្រេចចិត្តរបស់គាត់ វាល្អឥតខ្ចោះរាល់ពេល។ ហើយយើងត្រូវតែដើរតាមទ្រង់ គឺជាវិធីតែមួយគត់ដើម្បីមានជីវិតអស់កល្ប។ ដូច្នោះការដឹកនាំរបស់ព្រះគឺ៖ តាមព្រះបន្ទូលដែលបានបើកសម្តែងពីគ្រានេះដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

290 ខ្ញុំនឹងសួរអ្នកនូវសំនួរមួយ ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកមានចិត្តស្មោះត្រង់។ ខ្ញុំចង់ឲ្យបងស្រីនេះលេងវាសម្រាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំព្រះអង្គសង្គ្រោះហៅ។ ខ្ញុំដឹងថាវាជាការហៅអាសនៈចាស់។ ហើយបងប្អូនប្រុសស្រី ដូចដែលយើងឃើញ គឺគ្រាន់តែមើលទៅតើមានអ្វីកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះដោយក្បាលរបស់អ្នកឱនចុះ សូមគិតទៅមើលមួយនាទី មើលអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។

291 តើអ្នកបានអានកាសែតទេកាលពីសប្តាហ៍មុនពីបុរសម្នាក់នៅក្នុងប្រទេសអង់គ្លេសនិយាយ? ថា “ការឆ្កាងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺក្លែងក្លាយទេ វាបានព្រមព្រៀងឡើងរវាងលោកពីឡាត់ហើយនិងទ្រង់។”



292 តើអ្នកឃើញពីអ្វីដែលសាសនវិទូអាមេរិចនេះនិយាយទេ? គាត់បាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រាន់តែគេដាក់ឲ្យដេក នៅលើស្មៅ។” អ្នករាល់គ្នាជាច្រើនជាសាសនវិទូបានដឹង នៅក្នុងគម្ពីរលោកុប្បត្តិជាកន្លែងដែលនិយាយអំពីស្មៅនោះ។ វាធ្វើឲ្យអ្នកដេកលក់ដូចជាអ្នកស្លាប់ បេះដូងរបស់អ្នកពិបាកលោតណាស់រយៈពេលពីរឬបីថ្ងៃ។ “ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានផ្តល់ទឹកខ្មេះឲ្យទ្រង់” ពួកគេបាននិយាយថា “នោះគឺជាស្មៅនោះ។ ហើយពួកគេបានដាក់ទ្រង់ក្នុងផ្នូរនោះ ហើយទ្រង់បានដេកលក់នៅទីនោះអស់រយៈពេលបីថ្ងៃ។ ហើយពិតណាស់នៅពេលដែលពួកគេឡើងទៅទីនោះ ពួកគេបានរកឃើញថាទ្រង់កំពុងដើរ។” តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ? សាសនវិទូ ថ្នាក់សិក្ខាសាលា ធ្វើឲ្យមានជំនឿ។ បន្ទាប់មករបៀបនៅក្នុងលោកិយ...កន្លែងដំបូង ព្រះគម្ពីរបានចែងតែគាត់បានបដិសេធជា នៅពេលដែលពួកគេដាក់ទឹកខ្មេះហើយបញ្ជាក់ទ្រង់។

293 ហើយរឿងមួយទៀត បើសិនជាបែបនោះ បើអញ្ចឹងហេតុអ្វីបានជាពួកសិស្សទាំងនោះ “អ្នកដែលមកហើយលួចទ្រង់ទៅ” ហេតុអ្វី តើពួកគេបានផ្តល់ជីវិតរបស់ពួកគេសម្រាប់ការសុគតរបស់ទ្រង់ទេ? ពួកគេបានដួល រាប់ខ្លួនឯងគ្មានភាពសក្តិសមនឹងការស្លាប់ដូចទ្រង់បានសុគត។ បែរខ្លួនពួកគេចុះក្រោមហើយចំបៀងនៅលើឈើឆ្កាងហើយអ្វីៗ។ ហើយបើពួកគេបានដឹងថាគាត់ជាមនុស្សកំពុតហើយពួកគេខ្លួនឯងជាមនុស្សមានពុត តើពួកគេនឹងថ្វាយជីវិតរបស់គេដល់ទ្រង់ដូចនេះយ៉ាងម៉េចទៅ?

294 អូ អ្នកឃើញទេ វាជាថ្ងៃនៃប្រាជ្ញាដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ ការអប់រំ អារ្យធម៌ ហើយនិងនិន្នាការទំនើបសព្វថ្ងៃនេះ ទាំងអស់គឺជាអារក្ស។ “ភាពស៊ីវិល័យរបស់អារក្ស?” មែនហើយ! ព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ។ អរិយធម៌នេះមានសេចក្តីស្លាប់។ “តើយើងនឹងមានអារ្យធម៌បែបនេះនៅក្នុងភពផ្សេងទៀតទេ?” អត់ទេ! យើងនឹងមានអារ្យធម៌ផ្សេងគ្នា។ ការអប់រំ ទាំងអស់នេះ គឺជារបស់អារក្ស។ វិទ្យាសាស្ត្របង្កប់អ្វីដែលធម្មជាតិ សម្រាប់ធ្វើអ្វីផ្សេងទៀត។

295 មើលអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើចំពោះអ្នកឥឡូវនេះ។ នៅពេលដែលស្ត្រីវ័យក្មេង...វដ្តដាយចេសបាននិយាយថា សប្តាហ៍បន្ទាប់ពី...ចុងខែមុន ខ្ញុំជឿថាពេលហ្នឹង។ វដ្តដាយចេសបាននិយាយថា “យុវជននិងយុវតីពេលឈានដល់វ័យកណ្តាល ស្ត្រីអស់រដូវក្នុងរវាងម្ភៃដល់ម្ភៃប្រាំឆ្នាំ។” ជំនាន់មួយទៀត ពួកគេនឹង

គ្មានអ្វីប៉ុន្តែ...វាមើលទៅអាក្រក់ណាស់។ ឃើញទេ? តើធម្មជាតិនឹងវិវឌ្ឍយ៉ាងណា យ៉ាងទន់ភ្លន់។ សូមក្រឡេក—មើលពីវិញ្ញាណ មើលពីរបៀបវិញ្ញាណនៅក្នុង ពួកជំនុំបានទទួលកូនកាត់រៀបការជាមួយលោកិយ។ អូ ជាវេលាអ្វីទៅហ្ន! រត់ចេញ កូនអើយរត់ចេញ! រត់ទៅកាន់ឈើឆ្កាង! មករកព្រះគ្រីស្ទ សូមឲ្យទ្រង់ដឹកនាំអ្នក។

296 ខណៈពេលដែលយើងខិនក្បាលចុះ ភ្នែករបស់យើងកំពុងបិទ សូមបន្ទាប ចិត្តរបស់អ្នក ក្នុងពេលតែមួយ។ បានទេ? ខ្ញុំចង់សួរអ្នកមួយសំនួរ។ តើអ្នក ពិតជាសម្លឹងមើលខ្លួនឯង ចំពោះព្រះមែនទេ? ហើយតើអ្នកមានអារម្មណ៍ថា អ្នកមិននៅកន្លែង—ដែលអ្នកកំពុងនៅគ្រានេះឬទេ? ព្រោះការលើកឡើងនឹងមក គ្រប់ពេលវេលា។ សូមមើល វានឹងមក។

297 វាគ្រាន់តែមាន បើ—សិនជាសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដែលខ្ញុំបានធ្វើឡើងខណៈ ពេលមុនគឺជាការពិត មានមនុស្សប្រហែលប្រាំរយនាក់ប៉ុណ្ណោះនៅក្នុងគ្រា លើកឡើង ដែលរស់នៅ ពួកគេនឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ។ ហេតុអ្វី បានជាពួកជំនុំ គ្រីស្ទានទាំងអស់រួមគ្នា កាតូលិកហើយនិងទាំងអស់ មានតែប្រាំរយលាននាក់ សូមមើល បានអះអាងថាគ្រីស្ទាន។ ហើយមួយក្នុងចំណោមមួយលាន គឺមានប្រាំ រយនាក់។ មានមនុស្សជាច្រើនបាត់បង់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ នៅទូទាំងលោកិយ ដែល យើងមិនអាចសូម្បីតែគណនីសម្រាប់ពួកគេ។ សូមមើល វានឹងមក ហើយអ្នក មិនដឹងសោះ។ មនុស្សនឹងទៅអធិប្បាយ ហើយនិយាយថា...សូមមើល ហើយ ទាំងអស់នឹងកន្លងផុតទៅ។

298 ដូចជាព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូល។ ពួកគេនិយាយថា ពួកសិស្សបាននិយាយ ថា “ហេតុអ្វីបានជាពួកស្រែបនិយាយថា ‘លោកអេលីយ៉ាត្រូវតែមកជាមុនឬ?’”

299 ទ្រង់តបថា “គាត់បានមកហើយតែអ្នកមិនបានស្គាល់គាត់ទេប៉ុន្តែពួកគេបាន ធ្វើអ្វីដែលពួកគេបាននិយាយថាពួកគេនឹងធ្វើ។”

300 អ្នកដឹងថាអ្នកមិនត្រឹមត្រូវជាមួយនឹងព្រះ ហើយអ្នកចង់ចងចាំ...ដល់ព្រះ ថាព្រះនឹងកំណត់ចិត្តរបស់អ្នកដោយត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ។ ឥឡូវនេះអ្នកនឹង បន្ទាបខ្លួន ក្នុងករណីនេះនៅឡើយ ដោយលើកដៃឡើង? ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកជា នរណាទេ តើអ្នកធ្វើវាបានទេ? អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងលើកដៃឡើងទៅចំពោះព្រះ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។”

301 តើអ្នកកំពុងក្រលេកមើលកញ្ចក់? ខ្ញុំសូមសួរអ្នកនៅក្នុងនាមរបស់ព្រះគ្រីស្ទ អ្នកកំពុងសម្លឹងមើលនៅក្នុងកញ្ចក់របស់ព្រះឬ? [បងប្រុសនិយាយភាសាផ្សេងៗ បងប្រុសផ្តល់ការបកស្រាយ—Ed។] អាម៉ែន។

302 ខ្ញុំចង់សួរអ្នករឿងមួយ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះគឺជាពួកពេនទីកុស្ត? លើកដៃឡើង ពួកពេនទីកុស្ត។ អនុវត្តគ្រប់គ្នា។ ឥឡូវនេះ មានប៉ុន្មាននាក់ នៅទីនេះអះអាងថាជាគ្រីស្ទាន? លើកដៃឡើង មិនថាជានៅកន្លែងណាទេ ដែល អះអាងថាជាគ្រីស្ទាន។ តើអ្នកដឹងថាព្រះគម្ពីរបានចែងអំពីរឿងនេះទេ ថាការនេះ នឹងកើតឡើង?

303 រឿងនេះបានកើតឡើងនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់នៅពេលដែលពួកគេឆ្ងល់ ពីអ្វីដែលពួកគេនឹងធ្វើ តើពួកគេអាចចាកឆ្ងាយពីការឡោមព័ទ្ធដែលត្រូវតែមក បានទេ។ ព្រះវិញ្ញាណបានយាងមកសណ្ឋិតលើមនុស្សម្នាក់ហើយគាត់បានទាយ ហើយបានប្រាប់ពួកគេពីកន្លែងដែលត្រូវជួបខ្លាំងសត្រូវ ដោយរបៀបណា តើត្រូវ យកឈ្នះសត្រូវបានដូចម្តេច។ នោះគឺជាគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ដូចគ្នានឹងសញ្ញាថ្មី។

304 ឥឡូវនេះ នរណាម្នាក់អាចនិយាយថា “បុរសនោះ អូ មិនមែនដូច្នោះទេ” ចុះបើវាកើតឡើងមែន? អ្នកនិយាយថា “អូ ខ្ញុំបានឮពីរឿងនោះពីមុន។” ប៉ុន្តែ ចុះបើសិនជាមែនវិញ? អ្នកឃើញទេ ដែលបង្ហាញថានៅទីនេះមានមនុស្សជាច្រើន ដែលត្រូវការការប្រែចិត្ត បើនោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណដែលមានបន្ទូល។ រឿងនោះត្រូវតែ កើតឡើង ឥឡូវនេះវានៅជាមួយអ្នក។

ដូចខ្ញុំដែរ ដោយគ្មានពាក្យអង្វរ  
តែឈាមទ្រង់បានស្រក់ជួសខ្ញុំ  
ហើយទ្រង់ដេញផ្លែ...

នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានហៅអ្នកមក។

...ដល់ទ្រង់  
ឱកូនចៀមនៃព្រះ...

“អញនឹងដកយកចិត្តវិញរួសចេញ ហើយដាក់ចិត្តជាសាច់ឈាមនៅក្នុងនោះ។ ដែលនឹងប្រទានមកខ្ញុំ។” ឃើញទេ?

...មក!

ដូចខ្ញុំដែរ ទ្រង់នឹងទទួល  
នឹង...

តើអ្នកនឹងជ្រើសរើសរបស់អ្នកយប់នេះទេ? អ្នកអាចធ្វើបាន បើអ្នកចង់។

...សម្អាត។

អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំបានឮរឿងនោះពីមុន។” ប៉ុន្តែនេះប្រហែលជាលើក  
ចុងក្រោយរបស់អ្នកដើម្បីស្តាប់វា។

ព្រោះខ្ញុំជឿលើការសន្យារបស់ទ្រង់

អាសនាចាស់បានហៅពួកវាចេញ ពីរចនាប័ទ្មថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែព្រះនៅតែធ្វើការក្នុង  
ពួកគេ។ តើអ្នកមិនមានអារម្មណ៍ថាវាបានធ្វើការក្នុងអ្នកទេឬ ក្រុមជំនុំអើយ

...ខ្ញុំមក!

305 ប្រុងប្រុសប្រាណហាំចាប់ផ្តើមដើរដូចជាខ្ញុំ—Ed) អូ! សូមគិត សព្វថ្ងៃនៃនេះ  
ចិត្តមនុស្សរឹងដូចជាថ្ម ពោរពេញទៅដោយលោកិយ ព្រងើយកណ្តើយ សមាជិក  
ក្រុមជំនុំ មិនក្តៅមិនត្រជាក់ ដូចជាអ្នកមានវ័យក្មេងនោះ ហើយមិនដឹងថា  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យបានឈរ ទាំងគោះទ្វារនៅក្នុងនេះសម័យកាលឡៅ  
ឌីសេ។ “អ្នកណាដែលឮសម្លេងខ្ញុំ (ព្រះបន្ទូល) នឹងបើកទ្វារចិត្ត ខ្ញុំនឹងចូលទៅឯ  
អ្នកនោះហើយបរិភោគជាមួយអ្នកនោះ។”

306 ហើយព្រះវិញ្ញាណបានមានបន្ទូលតាមរយៈបងប្រុសនេះប៉ុន្មាននាទីមុន  
បាននិយាយថា “ខ្ញុំដកចិត្តរឹងចេសនេះចេញពីអ្នក ហើយផ្តល់ឲ្យអ្នកនូវចិត្តនៃ  
សាច់ឈាម ទន់ភ្លន់នៅចំពោះព្រះ។” សូមមើលពីរបៀបដែលវាទៅយ៉ាងណា  
ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែជា—បញ្ញា អារម្មណ៍។ ឃើញទេ? មិនមែនជាដួងចិត្តទន់ភ្លន់  
ពេញដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ហើយផ្អែមល្អែមទៅរកព្រះគ្រីស្ទទេ។

307 ប្រុងប្រុសប្រាណហាំចាប់ផ្តើមសំរះបន្លឺសម្លេងគាត់។ តើអ្នកមិនចង់បានចិត្ត  
បែបនេះទេឬ? តើអ្នកនឹងប្រឈមមុខនឹងព្រះគ្រីស្ទដោយទស្សនៈប្រាជ្ញានៃទ្រង់ឬ?  
អ្នកត្រូវតែទទួលយកជីវិតអស់កល្ប។

...បានស្រក់...

ការរៀបចំត្រូវបានធ្វើឡើងតាមរយៈឈាម។

ហើយទ្រង់បានដេញថ្លៃ...

តើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? បានបង្ហូរព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។ ហើយឥឡូវនេះដេញថ្លៃអ្នក "មក"។

...រកទ្រង់

ឱកូនចៀមនៃព្រះ ខ្ញុំមក! ខ្ញុំមក!

308 ចូរ បងប្អូនគ្រីស្ទានគ្រប់គ្នា លើកដៃរបស់យើងឡើងដោយស្ងៀមស្ងាត់ហើយអធិស្ឋាន។

309 ឱព្រះអង្គអើយ សូមទ្រង់ ប្រទានថ្ងៃនេះដែលយើងរាល់គ្នាកំពុងតែរស់នៅ។ អូ! វាពិបាកណាស់ ឱព្រះវរបិតាអើយ សាតាំងបានធ្វើការជាច្រើនដល់ប្រជាជន។ ចិត្តរបស់ពួកគេបានក្លាយជាថ្ម។ ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់បានមានបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានមកដល់ ក៏បើកសម្តែង ប៉ុន្តែបទពិសោធន៍ចាស់ បានកើតជាថ្មីម្តងទៀត ពួកគេបាន...វាបានក្លាយទៅជានិកាយ ទស្សនៈប្រាជ្ញា។ តន្ត្រីជាច្រើន ការស្រែកជាច្រើន ហើយការលើកឡើងជាច្រើន។ ប៉ុន្តែ ពិតណាស់ ចិត្តនៃសាច់ឈាមដែលជាព្រះវិញ្ញាណ ដែលជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច វាបានក្លាយជាអ្នកក្រៅសម្រាប់ក្រុមជំនុំ។

310 ព្រះជាម្ចាស់ វាបានផ្តាច់ចិត្តខ្ញុំ ហើយខ្ញុំជា—មនុស្សមានបាបដែលបានសង្គ្រោះដោយសារព្រះគុណទ្រង់។ វាធ្វើឲ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍មិនល្អទាល់តែសោះ ព្រះបិតា ដើម្បីមើលព្រះវិហារដែលអ្នកបានសុគតជំនួស ក្រុមជំនុំដែលទ្រង់កំពុងព្យាយាមប្រោសលោះ។ ខ្ញុំគិតពីព្រះទ័យទ្រង់ដែលផ្តល់ឲ្យក្រុមជំនុំនៃសហរដ្ឋអាមេរិកហើយនិងប្រទេសដទៃទៀត។ តើអ្វីទៅជាខ្សែតហើយចម្រៀងអ្នកដែលគួរអោយរន្ធត់។ ប៉ុន្តែកន្លែងមួយខ្ញុំបានឃើញការចេញមកមួយផ្សេងទៀតបានព្រះពរ។

311 ខ្ញុំអធិស្ឋានសូម ព្រះវរបិតាអើយ បើមានពួកអ្នកដែលនៅទីនេះនៅយប់នេះដែលត្រូវបានតែងតាំងឡើងសម្រាប់ជីវិត ឬចង់ទទួលយកវា ថានេះគឺជាម៉ោងដែលពួកគេនឹងធ្វើវា។ សូមផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ បំបែកចិត្តរឹងនេះឥឡូវនេះ គឺជាចិត្តចាស់របស់លោកិយ។ ហើយបើពួកគេចង់បានសន្តិភាព ពួកគេចង់បានអ្វីមួយដែលពេញចិត្ត អ្វីដែលផ្តល់ការធានា សូមឲ្យពួកគេទទួលយកភាពជាអ្នកដឹកនាំនៃព្រះគ្រីស្ទនៅយប់នេះដើម្បីដឹកនាំពួកគេទៅ—សន្តិភាពដែលឆ្លងកាត់

ការយល់ដឹងទាំងអស់ សេចក្តីអំណរដែលមិនអាចនិយាយបានហើយពេញដោយសិរីល្អ ឬសូម្បីតែអ្វីមួយដែលសេចក្តីស្តាប់ខ្លួនវាមិនអាចប៉ះពាល់បាន។ ផ្តល់វាព្រះវរបិតាអើយ។

312 ឥឡូវនេះ ជាមួយដែរបស់យើងលើកឡើង ខ្ញុំថា...តើមានប៉ុន្មាននៅក្នុងអគារនេះឥឡូវនេះនឹងគ្រាន់តែនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងឈរ។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថានរណាអង្គុយជិតអ្នកទេ វាជាព្រះដែលនិយាយទៅកាន់អ្នក។ ហើយអ្នកពិតជាចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ។ ឃើញទេ? អ្វីក៏ដោយ...បើមិនដូច្នោះទេនោះគឺជាការក្លែងបន្លំ។ អូ ខ្ញុំចង់ចេញទៅក្រៅហើយនៅក្នុងលោកិយជាជាង។ ខ្ញុំជឿថាអ្នកក៏ដែរ។

313 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែពិនិត្យមើលដោយខ្លួនឯងដោយព្រះបន្ទូល ដោយសារ។ ពិនិត្យមើលអ្វីដែលគ្រីស្ទានពិតប្រាកដគួរធ្វើ: រឹងមាំ ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់មិនមែនគ្រីស្ទានសម័យទំនើបនេះទេ។ ហេតុអ្វី វាទន់ជ្រាយ អាចបត់បែនបានស្លាប់ពាក់កណ្តាល រលួយ។ សូមមើល វាមិនមែនជាគ្រីស្ទានពិតទេ។ រស់នៅគ្រប់របៀប ហើយជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារ។ តើអ្នកមិនចង់មានការប្រកបដ៏ផ្តុំមែលែមជាមួយព្រះគ្រីស្ទ គឺជាព្រះដ៏បរិសុទ្ធ ដែលអ្នកមាន...ការគោរពនៃចិត្តរបស់អ្នកចំពោះព្រះបន្ទូល ផ្លាស់ទីចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទេឬ? បើអ្នកចង់បាន ហើយចង់ឲ្យព្រះមើលជំហររបស់អ្នកនៅយប់នេះត្រឹមត្រូវនៅក្នុងក្រុមមនុស្សនេះ បើអ្នកនឹងធ្វើវា។

314 អ្នកនិយាយថា “តើវាមានន័យអ្វីទេ បងប្រុសប្រាណហាំ?”

315 អូ! សូមប្រាកដណាស់ ថាវាមានន័យ។ “បើអ្នកខ្មាស់អៀនចំពោះខ្ញុំនៅចំពោះមុខមនុស្ស ខ្ញុំនឹងខ្មាស់ចំពោះអ្នកនៅចំពោះព្រះវរបិតាខ្ញុំហើយនិងទេវតាដ៏បរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែអស់អ្នកដែលសារភាពខ្ញុំហើយឈរសម្រាប់ខ្ញុំនៅក្នុងទឹកដីនេះ ខ្ញុំនឹងឈរសម្រាប់គាត់នៅក្នុងដីនោះ។ ខ្ញុំនឹងសារភាពអ្នកនៅចំពោះព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំ។”

316 ឥឡូវនេះ មិនថាអ្នកជានរណា ស្ត្រី បុរស ក្មេងប្រុស ក្មេងស្រី អ្នកជានរណាក៏ដោយ គ្រីស្ទានឬមិនមែនគ្រីស្ទាន រដ្ឋមន្ត្រី អ្នកចាស់ទុំ អ្វីក៏ដោយ បើអ្នកនឹងជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក គ្រាន់តែមួយភ្លែតហើយធ្វើវាយប់នេះ គ្រាន់តែដើម្បីអនុញ្ញាតឲ្យព្រះដឹងថាអ្នកមានភាពស្មោះត្រង់។ “ព្រះ...”

317 “ឥឡូវនេះសូមមើល ខ្ញុំជាពេនទីកុស្ត” អ្នកនិយាយ។ “ខ្ញុំនេះ” “ប្រអូកជាអ្វីក៏ដោយ។” ខ្ញុំប្រកាសថានឹងវាវនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែ បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំគិតថាជរាបណាយើងមានវា យើងមានវា។” អ្នកមិនបាន។

318 បើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះ អ្នកស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ។ ឃើញទេ? នោះជាការបញ្ឆោតនៅថ្ងៃនេះ។ តើព្រះគម្ពីរមិនបានចែងថា “វាពិតជាឆាប់ដូច្នោះ វានឹងបញ្ឆោតអ្នកដែលបានរើសតាំងបើសិនជាអាចធ្វើបាន?” អ្នករើសតាំង “ចុះទៅព្រលឹង ។”

319 ប៉ុន្តែបើអ្នកបានវាវនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ តែនៅជាមួយរឿងរបស់លោកិយ នោះមានអ្វីខុស។ បើអ្នកនិយាយភាសាដទៃ ប៉ុលបាននិយាយថា “ខ្ញុំអាចនិយាយភាសារមនុស្សហើយនិងពួកទេវតាផង ហើយនៅតែមិនបានសង្គ្រោះ។” អាហ្នាទាំងពីរប្រភេទ សូមមើល។ “ខ្ញុំអាចធ្វើអារម្មណ៍ទាំងអស់ ខ្ញុំអាចមានជំនឿ ខ្ញុំអាចអធិប្បាយដំណឹងល្អ ខ្ញុំអាចផ្តល់ទំនិញរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ដើម្បីចិញ្ចឹមអ្នកក្រ ខ្ញុំអាចអនុវត្តព្រះបន្ទូលនៅក្នុងវាលបេសកកម្មនៅទូទាំង...ហើយនៅតែខ្ញុំគ្មានអ្វីសោះ។” ឃើញទេ? វាជាការនៅខាងក្នុងនៃខាងក្នុង បងប្រុស។ ដែល...វិញ្ញាណរបស់អ្នកនឹងបាក់បែកនៅពេលអ្នកស្តាប់ វាត្រូវការការហោះហើររបស់វា ប៉ុន្តែព្រលឹងអ្នករស់។ ឃើញទេ?

320 សូមមើលខ្លួនឯង។ តាមពិត អ្នកពិតជាត្រីស្មានពិតប្រាកដមែនទេ ដែលពេញដោយសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ? អ្នកចាំទេ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា នៅថ្ងៃចុងក្រោយនៅពេលដែលរឿងនេះបានកើតឡើង ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទេវតានៃព្រះធ្វើដំណើរតាមក្រុងនានា ហើយនិងគ្រប់ព្រះវិហារ ហើយបោះត្រាលើតែអស់អ្នកដែលស្រែកចម្រើនហើយយំសោកពីការគួរស្អប់ខ្ពើមដែលបានធ្វើនៅក្នុងទីក្រុងនេះ” តើត្រឹមត្រូវទេ? អេសេគាលជំពូក៩ យើងដឹងថាជាការពិត។ ទេវតាបានចេញទៅហើយដាក់សញ្ញានៅលើក្បាលរបស់ពួកគេ លើថ្ងាស បោះត្រាពួកគេ “ពួកគេដែលស្រែកហើយយំ។”

321 បន្ទាប់មកពួកទេវតាសំឡាប់ពីជ្រុងទាំងបួននៃផែនដីបានមកដែលនឹងមកត្រង់ យើងឃើញវាមក សង្គ្រាមធ្វើចលនានៅក្នុងនោះនឹងសំលាប់ផែនដីទាំងមូល។ គ្មានអ្វីដែលពួកគេមិនអាចប៉ះបានទេប៉ុន្តែអ្នកដែលមានសញ្ញានោះ។

322 ឥឡូវនេះចូរជ្រើសរើស...តើចិត្តរបស់អ្នកព្រួយបារម្ភដល់មនុស្សមានបាប ហើយនិងរបៀបដែលក្រុមជំនុំហើយនិងប្រជាជនបានធ្វើ រហូតដល់អ្នកអាច

ស្រែកយំអំពីវាទាំងយប់ទាំងថ្ងៃមែនទេ? បើមិនដូច្នោះ ខ្ញុំឆ្ងល់។ នោះហើយជាបទ គម្ពីរ។

323 តើអ្នកនឹងឈរហើយនិយាយថា “ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ខ្ញុំមិនឈរ ដោយសារតែបងប្រុស ប្រាណហាំ បាននិយាយដូច្នោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឮព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់បានចែងដូច្នោះ ហើយខ្ញុំនឹងធ្វើដូចនេះ។ សម្រាប់ទ្រង់ ឱព្រះជាម្ចាស់ អើយ ទូលបង្គំឈរ។ ខ្ញុំត្រូវការជំនួយ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ តើទ្រង់នឹងផ្គត់ផ្គង់តម្រូវការ របស់ខ្ញុំយប់នេះនៅទីនេះបានទេ? ខ្ញុំឈរ។” សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ ព្រះ ប្រទានពរអ្នក។ “ខ្ញុំមានត្រូវការ ខ្ញុំចង់អោយទ្រង់អាណិតដល់ខ្ញុំ ព្រះប្រទានពរ ដល់អ្នក។ “ខ្ញុំចង់ក្លាយជាប្រភេទគ្រីស្ទានដែល...”

324 ឥឡូវ សូមចាំថា មនុស្សដែលឈរនៅក្បែរអ្នកគឺដូចអ្នកដែរ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នក គ្រាន់តែទៅហើយកាន់ដែរបស់ពួកគេ និយាយថា “បងប្រុស បងស្រី សូមអធិស្ឋាន ឲ្យខ្ញុំឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...” គ្រាន់តែនិយាយវា ដោយមានភាពស្មោះត្រង់ជាគ្រីស្ទាន “សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹង...ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ចង់មានភាពត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ។ អ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានថា ព្រះនឹងផ្តល់ឱកាសឲ្យអ្នក។”

325 ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាយើង...យើងមិនអាចស្នាក់នៅទីនេះបានយូរទេ។ អ្នកឃើញ ទេ? ពួកយើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ ទាំងអស់ដែលជឿសូមនិយាយថា “អាម៉ែន។” ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។យើង...គ្មានអ្វីដែលនៅសល់ឡើយ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាង ត្រូវបានបាត់បង់។ ព្រះវិហារត្រូវបានដឹកនាំទៅក្រុមប្រឹក្សាអេកូម៉ែន។ លោកិយ វា...”

326 មើលនៅទីនេះ! តើអ្នកដឹងថាព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលអំពីទ្រូសអេនដេ ឡេសហើយនិងកន្លែងទាំងនេះនៅទីនេះទេ? នាងបានទៅ!” អ្នកចាំអ្វីដែល ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកទេកាលពីពីរឆ្នាំមុន ពីការញ្ជួយដីនឹងមកនៅកាណាដានៅ ទីនេះយ៉ាងដូចម្តេច? អាឡាស្កា? ខ្ញុំក៏ប្រាប់អ្នកផងដែរថា “ហូលីវូដហើយនិង ទ្រូសអាន់ដេឡេសកំពុងតែរអិលចូលមហាសមុទ្រ។ កាលីហ្វ័រញ៉ា អ្នកនឹងត្រូវ វិនាស! មិនត្រឹមតែកាលីហ្វ័រញ៉ាប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែអ្នក ផែនដីនេះ អ្នកនឹងវិនាស! ក្រុមជំនុំ លើកលែងតែអ្នកត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ អ្នកពិតជាវិនាសប្រាកដណាស់!” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូល!



327 តើអ្នកធ្លាប់ឮខ្ញុំប្រើឈ្មោះនោះទេលុះត្រាតែវាកើតឡើង? សួរអ្នក! អ្នកបានស្គាល់ខ្ញុំម្តងមកហើយ។ តើខ្ញុំធ្លាប់បានប្រាប់អ្នកអ្វីក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ប៉ុន្តែតើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? បើអ្វីៗទាំងអស់ដែលខ្ញុំធ្លាប់បានប្រាប់អ្នកថានឹងកើតឡើងហើយវាកើតឡើងមែន ចូរនិយាយថា “អាម៉ែន។” ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន!”—Ed។ ឃើញទេ? ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថា ឥឡូវនេះគឺជាពេល ដែលអ្នកត្រូវបានទទួលការប្រសើរជាងមុន ត្រឹមត្រូវ យើងគ្រប់គ្នា។

ឥឡូវនេះចូរយើងម្នាក់ៗអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកផ្សេងទៀត:

328 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ដូចដែលយើងឈរនៅទីនេះយប់នេះ មនុស្សដែលស្លាប់ មុខរបស់យើងគឺងាកទៅរកផែនដី ជាធូលីដី។ យើងគ្រាន់តែ...ទ្រង់បានប្រទានឲ្យយើងនូវសេចក្តីអធិប្បាយខ្លីៗនេះ ព្រះអម្ចាស់។ យើងឃើញគំរូបុរសពីរនាក់។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ជាបុរសម្នាក់ខាងសាសនា បានទៅព្រះវិហារប៉ុន្តែបាបដិសេធមេដឹកនាំទៅជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ រីឯម្នាក់ទៀតបានបដិសេធការកោតសរសើររបស់លោកិយហើយងាកទៅជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយយើងឃើញលក្ខខណ្ឌទាំងពីររបស់ពួកគេនៅយប់នេះ តាមរយៈព្រះគម្ពីរអ្នកមានគឺស្ថិតនៅក្នុងការដាក់ទណ្ឌកម្មហើយលោកម៉ូសេគឺនៅក្នុងសិរីល្អ។

329 ព្រះវរបិតាអើយ យើងចង់បានដូចជាលោកម៉ូសេដែរ។ យើងចង់បានអ្នកដឹកនាំដោយព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីទៅដឹកនាំអស់កល្ប។ សូមទ្រង់ប្រទានដល់ដួងចិត្តរបស់ទូលបង្គំនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ដកចេញនូវចិត្តចាស់រឹងចាចស។ ដាក់ចូលទៅក្នុងចិត្តថ្មីរបស់យើង ចិត្តនៃសាច់ឈាម ជាចិត្តដែលទ្រង់អាចនិយាយជាមួយហើយនិងដោះស្រាយជាមួយហើយយើងនឹងមិនមានមោទនភាពឬប្រងើយកន្តើយ។ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកុំចាកចេញឡើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមយាងមកហើយតែងតាំងមនុស្សនេះ។ ប្រាប់ពួកគេ បំបែកចិត្តវិវរូសរបស់ពួកគេ ហើយដាក់ព្រះហឫទ័យព្រះ។ សូមសង្គ្រោះគ្រប់គ្នា ព្រះវរបិតាអើយ។ សូមប្រទានឲ្យយើងនូវសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់។ សូមនាំយើងទៅកាន់កន្លែងមួយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលយើងចេញពីកន្លែងទាំងអស់—ផ្នែកអារម្មណ៍ ទៅផ្នែកដ៏រឹងមាំពិតនៃអារម្មណ៍...ផ្នែកមួយនៃចិត្ត ភាពជ្រៅនៃព្រះវិញ្ញាណ ទ្រព្យសម្បត្តិនៃព្រះ រាជាណាចក្ររបស់ព្រះវិញ្ញាណនៅក្នុង

ដួងចិត្តរបស់យើង។ សូមទ្រង់ប្រទាន ឱ្យអ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏  
អស្ចារ្យ មុន នឹងទ្រង់ហោះឡើងជាមួយនឹងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។

330 ឱព្រះអង្គអើយ សូមទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យទូលបង្គំទៅ ព្រះអម្ចាស់។ កុំទុកឲ្យ  
ខ្ញុំនៅឡើយ ព្រះយេស៊ូវអើយ។ អោយខ្ញុំទៅជាមួយទ្រង់ ព្រះវរបិតា។ ខ្ញុំមិន  
ចង់នៅទីនេះដើម្បីមើលរឿងវេទនានេះមកទេ។ ខ្ញុំមិនចង់នៅទីនេះក្នុងភាពរីកល  
ចរិតនេះទេ។ ខ្ញុំមិនចង់ឈរនៅទីនេះនៅពេលដែលមើលឃើញការដ៏អាក្រក់...  
មនុស្សបាត់បង់សតិ។ យើងមើលទៅមនុស្សដែលព្យាយាមធ្វើសកម្មភាពដូចជា  
សត្វហើយមើលទៅដូចជាសត្វ។ ហើយនិងស្ត្រីដែលព្យាយាមមើលទៅដូចជា  
សត្វជាមួយនឹងថ្នាំលាបនៅលើមុខរបស់ពួកគេ។ ដោយដឹងថារឿងទាំងនេះ  
ត្រូវបានទាយថានឹងកើតឡើង រឿងនេះសម្រាប់ពួកគេ នឹងទៅជាមនុស្សឆ្លុត  
ដូច្នេះរហូតដល់កណ្តុបនឹងឡើងជាមួយនឹងសក់ដូចជាស្ត្រីអង្រួនស្ត្រី។ ហើយ  
ធ្មេញដូចជាសត្វសិង្ហ ហើយអ្វីដែលទ្រង់មានមានបន្ទូលពីស្ថានភាពផ្លូវចិត្តរបស់  
ប្រជាជននឹងត្រូវបាត់បង់ទាំងស្រុង។ យើងឃើញវាកើតឡើងហើយឥឡូវនេះ  
ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមជួយយើង! ស្តារយើងទៅគំនិតចេះដឹង គឺព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ  
ជាព្រះអម្ចាស់របស់យើង។

331 ឱអ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យនៃជីវិតអស់កល្ប យើងទទួលយកការសន្យារបស់  
ទ្រង់នៅយប់នេះ បិតាអើយ។ ខ្ញុំសូមអង្វរដល់ប្រជាជននេះ។ ខ្ញុំសូមអង្វរដល់  
ពួកគេម្នាក់ៗ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ខ្ញុំអធិស្ឋាន  
ថាព្រះគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះនឹងយាងមកក្នុងចិត្តរបស់យើងទាំងអស់គ្នា  
ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយសូមចម្លែកយើងហើយសូន្យយើងចូលទៅក្នុងជីវិតថ្មី  
នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ។

332 យើងស្រឡាញ់ទ្រង់។ ហើយយើងចង់បានការរៀបចំរបស់យើង...ការផ្លាស់  
ប្តូររបស់យើងនឹងមកដល់ក្នុងយើង ថាយើងអាចជាកូនរបស់ទ្រង់ មានអារម្មណ៍  
ពីព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ធ្វើចលនាក្នុងដួងចិត្តរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់អើយ ដោយ  
ទន់ភ្លន់ហើយនាំពួកយើងឲ្យដឹងពីសម័យកាលឆ្លុតដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ ផ្តល់  
វា ព្រះអង្គអើយ។ នៅពេលដែលយើងឃើញក្មេងស្រីៗត្រូវបានចាប់ខ្លួននៅក្នុង  
បណ្តាញរបស់អារក្ស យុវជនជក់បារី ជីកស្រា អសីលធម៌ អេដេនរបស់សាតាំង។

333 ព្រះអង្គអើយ វាបានចំណាយប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ តាមគម្ពីរ ដើម្បីសង់អេដែន។ ហើយទ្រង់បានដាក់កូនប្រុសហើយនិងភរិយារបស់គាត់នៅទីនោះ (កូនក្រមុំ របស់គាត់)ដើម្បីគ្រប់គ្រងវា។ ហើយសាតាំងក៏មកបំផ្លាញវា វាមានប្រាំមួយ ពាន់ឆ្នាំ ហើយវាបានបង្កើតសួនច្បារអេដែនដោយខ្លួនឯង ដោយវិទ្យាសាស្ត្រ ហើយនិងការអប់រំ ហើយនិងអ្វីដែលគេហៅថាការស៊ើបការណ៍សម្ងាត់ ហើយវា បានសាងសង់វាឡើងរញ្ជ័ររញ្ជ័រនៃការស្លាប់។

334 ឱព្រះអង្គអើយ សូមទ្រង់នាំទូលបង្គំត្រឡប់ទៅកាន់អេដែនជាថ្មីម្តងទៀត។ ដែលជាកន្លែងដែលគ្មានទុក្ខព្រួយ គ្មានការស្លាប់។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ យើង ឈរដោយបន្ទាបខ្លួន ដោយរង់ចាំអ្វីជាមុននឹងមកសម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ ធ្វើឲ្យយើងជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ ព្រះវរបិតាអើយ។ យើងអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

335 តើអ្នកស្រឡាញ់ព្រះទេ? អ្នកអាចមានអារម្មណ៍ថា...តើអ្នកដឹងថាអ្វីដែលខ្ញុំ កំពុងព្យាយាមប្រាប់អ្នកទេ? បើអ្នកអាចយល់គ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នកនិយាយ ថា “ខ្ញុំយល់ពីអ្វីដែលអ្នកកំពុងព្យាយាមនិយាយ។” តើអ្នកអាចមើលឃើញភាព មិនធម្មតាទេនៃសម័យកាលនេះ? មើលតើវាបាត់ទៅរបៀបណា គ្មានហេតុផល ណាមួយក្នុងចំណោមមនុស្ស។ វាបាត់ទៅហើយ! យើងនៅឯណា...? សូម្បីតែ អ្នកដឹកនាំ។

336 មើលទៅប្រធានាធិបតីរបស់យើង! “បើពួកគេចង់បានកុំមួយនីស្ត សូមឲ្យ ពួកគេមានវា។ អ្វីដែលមនុស្សចង់បាន ចូរឲ្យពួកគេមានវា។” តើជាតថ្និក ហេនរី ចចវ៉ាស៊ីនតោនរបស់យើង? តើអ្នកដឹកនាំរបស់យើងអាចឈរនៅទីណាសម្រាប់ គោលការណ៍មួយ? យើងគ្មានពួកគេទៀតទេ។

337 តើពួកជំនុំរបស់យើង បេសសកកម្មរបស់យើងនៅឯណា? នឹងយកមនុស្ស ក្នុងយុត្តិធម៌នៅលើការសាកល្បងឬចូលមក រួមក្រុមជំនុំហើយធ្វើការនេះឬមាន អារម្មណ៍តិចតួចឬអ្វីមួយ។ តើមនុស្សទាំងនោះនៃព្រះ គឺជាពួកហោរាទាំងនោះ ដែលលេចធ្លោហើយហ៊ានធ្វើឲ្យស្មោកគ្រោក បំភ័ន្តគ្រប់អស់លើលោកីយ?

338 តើមនុស្សសុចរិតទាំងនេះនៅឯណា? តើពួកគេនៅឯណា? ពួកគេទន់ភ្លន់ តាមរយៈគំនិតបញ្ញាហើយនិងរឿងរ៉ាវ រហូតដល់ពួកគេមិននៅទីនេះទៀតទេ។ ឱ ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាយើងខ្ញុំផង។

339 ទេសភាពដ៏អាក្រក់ទាំងនេះដែលនឹងមកលើផែនដី។ អ្នកអាចមើលឃើញ របៀបដែលមនុស្សធ្លាស់ទីទៅក្នុងវា។ វាជាភាពមិនធម្មតា។ ប៉ុន្តែនៅពេលរឿង កើតឡើង ក្រុមជំនុំនឹងត្រូវបាត់បង់។


340 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមឲ្យយើងរាល់គ្នាបាននៅទីនោះ។ ហើយការអធិស្ឋាន របស់ខ្ញុំក្នុងជំនឿដ៏អស្ចារ្យក្នុងព្រះនាមទ្រង់នៅក្នុងអគារនេះនៅយប់នេះ គឺជា ព្រះគ្រីស្ទដ៏អស្ចារ្យដែលនៅតែមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ខ្ញុំអធិស្ឋានដល់ទ្រង់ ព្រះគ្រីស្ទ ដូចដែលខ្ញុំនៅទីនេះជាមួយនឹងភ្នែករបស់ខ្ញុំបើកចំហ សម្រាប់សម្លឹង មើលទៅព្រះវិហារដែលទ្រង់បានប្រោសលោះដោយព្រះលោហិតទ្រង់។ ព្រះអង្គ អើយសូមកុំអោយនរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមបងប្អូនបាត់បង់ឡើយ។ យើងចង់ នៅជាមួយទ្រង់។ ដូច្នេះសូមសម្អាតយើង ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់លះយើងពី សេចក្តីអាក្រក់ទាំងអស់។ សូមដកអំពើបាបហើយអ្វីៗចេញ។

341 យើងបានមើលឃើញទ្រង់ប្រោសអ្នកជម្ងឺ សូម្បីតែប្រោសមនុស្សស្លាប់របស់ យើង(ឲ្យរស់ឡើងវិញតាមរយៈការអធិស្ឋាន)ហើយយើងបានឃើញរឿងទាំងអស់ នេះកើតឡើង បិតាអើយ។ ឥឡូវនេះសូមនាំយើងត្រលប់ទៅជីវិតវិញ ខាងវិញ្ញាណ នាំយើងចូលទៅក្នុងការសម្រេចនៃជីវិតអស់កល្បតាមរយៈព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ សូមទ្រង់ប្រទាន ព្រះបិតាអើយ ខ្ញុំថ្វាយវាទាំងអស់ដល់ទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ដល់យើងជួប! ដល់យើងជួបគ្នា!  
ដល់យើងជួបនៅបាទាព្រះយេស៊ូវ។  
ដល់យើងជួប!

សម្លឹងទៅទ្រង់។ អនុញ្ញាតឲ្យទ្រង់បន្ទន់យើង។ជួប!  
...យើង ជួប!  
ព្រះគង់ជាមួយអ្នកដល់យើងជួបម្តងទៀត!

342 សូមលើកដៃឡើងឥឡូវនេះ:  
ដល់យើងជួប! ដល់យើងជួប!

បងប្រុសសាឡាណូ ដែលមិនធ្លាប់មានអ្នកណាកំពុងធ្វើតាមទេ។ [មាន នរណាម្នាក់ "និយាយអីទៀតទេ?"—Ed.] អត់ទេ។ សូមព្រះប្រទានពរ។ 

**ភាពជាអ្នកដឹកនាំ** KHM65-1207

(Leadership)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាចថ្ងៃ  
អង្គារ ថ្ងៃទី 7 ធ្នូ 1965 នៅសន្និបាតដំណឹងល្អធុរកិច្ចអន្តរជាតិ Covina Bowl, Covina, California,  
U.S.A.។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ  
អាត់ថតចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះគឺត្រូវ  
បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក ។

KHMER

©2020 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**  
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG